
MI NISMO SAMI 

 

Mi nismo sami. Astronomi griješe. Znanstvenici griješe. Oni su ovdje, ali ih ne možemo 

vidjeti, jer se skrivaju. Skrivaju se…nama pred nosom. Mi smo njihove sluge, mi smo 

njihovi robovi, mi smo njihovo vlasništvo…mi smo njihov eksperiment. ( Robert Morning 

Sky - Jutarnje Nebo) 

U posljednje vrijeme sve više ima objava na društvenim mrežama „zviždača“ koji su radili u 

tajnim američkim bazama, pa postoji i razotkrivanje predsjednika Reagana u vezi NLO-a 

(neidentifikovani leteći objekti). A što je s Rusima i Kinezima? 

Zbog čega se baš ovih godina sve više otkrivaju javnosti tajni projekti vezani uz vanzemaljce i 

sve oko njih.? Do sada je to bila teorija zavjere, a svjedoke događaja se smatralo uglavnom 

umno poremećenim. 

Odgovorio bih protupitanjem, gdje nestaju po nekim statistikama milijuni ljudi svake 

godine? 

„Vjerujete“ li u vanzemaljce? Mnogi ljudi vjeruju. Broj očevidaca koji su se susreli s nečim 

što ne mogu objasniti zemaljskim pojmovima je ogroman. Broj tzv. NLO-a viđenih diljem 

svijeta također je ogroman. Mnogi ljudi niti ne razmišljaju o tome ima li vanzemaljaca i ako 

ih ima zašto su ovdje, koja je njihova namjera i cilj. Mnogi ljudi su, što u službenim 

objavama, što u zabavnim emisijama i filmovima špekulirali o tome bez izvođenja ikakvih 

bitnijih dokaza. Ipak, podaci iz prošlosti nam govore o ljudima s neba koji su posjećivali 

Zemlju i donosili znanje. Mnogi ljudi su gledali filmove na kojima se prikazuju mali, mršavi 

likovi s velikim očima i dugačkim uskim vratovima. To je današnji prototip lika vanzemaljca i 

možete ga primijetiti svugdje. Često se govori i o tzv. reptilima, naročito kroz knjige Davida 

Ickea i prikazuje ih se kao gospodare Zemlje ili barem one koji imaju najveći utjecaj. 

Najzanimljivija priča svakako se vrti oko Anunnakija koje je „otac“ alternativne arheologije 

Zecharia Sitchin prvi opisao u svojim knjigama. U njima je Sitchin opisao Anunnakije kao 

okupatore koji su došli na Zemlju da bi iskorištavali njena rudna bogatstva. Generalno 

govoreći dan danas među svim istraživačima, ili uglavnom kod većine istih vlada mišljenje da 

su Anunnakiji neprijateljska bića, nesklona čovjeku tj. neprijatelji čovječanstva…Međutim! 

Jasno je, barem nekima, da sve što se promovira kroz literaturu, medije ili filmove ima i drugu 

stranu u potpunosti drugačiju od one koja nam se prikazuje. Uzimajući u obzir da je Zecharia 

Sitchin armenski Židov kao i mason 33 stupnja vrijedi pomno preispitati sve navode o 

Anunnakijima koji su nam prezentirani do sada, te koji su razlozi (ako ih ima) da se 

Anunnakiji prikazuju o ovakvom svjetlu. 

Jedan od zanimljivih primjera je film „ANUNNAKI“, trilogija režisera Jon Gressa. Film je 

2006. godine odmah nakon premijere zabranjen u svim zemljama svijeta, zabranjeni su čak i 

traileri, slike, isječci i videa. Sve je to odmah izbrisano i zabranjeno. Pametnom dosta. U 

filmu je doba Sumera prikazano na malo drugačiji način nego što su ga masoni kao što je 

Zecharia Sitchin u desecima knjiga lažno prikazivali ljudima u nadi da će laž zauvijek držati 

vodu. Ali istina je neizbježna i došlo je vrijeme da je ljudi saznaju. 

Zbog lakšeg razumijevanja teksta koji slijedi trebalo bi objasniti 6 stupnjeva razvoja jedne 

civilizacije: 



1. stupanj – ujedinjavanje u jednu cjelinu bez podjele na bilo kakve grupe, religije, 

nacije, boje kože i slično 

2. stupanj – ukidanje bilo kakvog oblika vlasti nad bilo kim, drugim riječima, skidanje 

kralja s trona 

3. stupanj – početak korištenja čiste energije koja je dostupna u cijelom Svemiru, te 

istraživanje i naseljavanje planeta u našoj galaksiji 

4.  stupanj – usavršavanje tehnologije i međugalaktička putovanja 

Ovdje podvlačimo crtu, jer do 4. stupnja razvoja mogu doći svi, ali 5. i 6. stupanj mogu 

dosegnuti samo humanoidi koji imaju dušu. 

5. stupan – razvoj u smjeru duhovnog svijeta i spajanje osobnosti s dušom kao prioritet 

evolucijskog skoka 

6. stupanj – neovisnost o materijalnom svijetu i tijelu, spajanje cijele civilizacije s Duhovnim 

svijetom, stalna komunikacija s njim, nesebično pomaganje drugim humanoidnim vrstama u 

evoluciji, zaštita planeta naseljenih humanoidima od invazije bića s drugih planeta. 

Po ovome gore navedenom mi smo, nažalost, još uvijek ispod 1. stupnja razvoja civilizacije, 

pa se ne možemo ni nazvati civilizacijom. Jako smo daleko od 1. stupnja koje je ujedno i 

kreativno društvo, a nezamislivo smo daleko od 6. stupnja koje je ujedno i Idealno društvo. 

Ali dok vjerujemo iskreno u ono što želimo, onda ništa nije nemoguće. 

I sad smo tu gdje jesmo s tisuću upitnika iznad glave. Na nekoliko upitnika odgovor postoji, a 

na nekoliko njih će odgovori doći u skoroj budućnosti. 

Anunnaki su HUMANOIDNA rasa koja ima dušu i koja je na 6. stupnju razvoja. U usporedbi 

s nama to je, nažalost, kao da usporedimo čovjeka i kišnu glistu. Znači neusporedivo, ali dok 

nas kišna glista ne zanima, Anunnaki imaju interes za naš razvoj, iako štite milijune planeta u 

svemiru. 

U mogućnosti su vrlo lako zaustaviti klimatske katastrofe koje slijede na Zemlji, kao što su 

popravili solarni sistem nakon jedne od katastrofa koje su zadesile našu galaksiju. 

Ova humanoidna rasa se nalazi na Zemlji, među nama. I naravno da vide svako živo biće na 

planeti. Nemaju nikakvu namjeru da nam naškode, jer mi to sami sebi radimo od vremena 

Sumera. Sami sebe uništavamo vlastitim izborom i Anunnaki nemaju s tim apsolutno ništa. 

Prethodno je rečeno da su ovdje da nas zaštite od vanjskih utjecaja i napada te samo u 

ekstremnim slučajevima od nas samih (aktivacije atomskog oružja). 

Dok Vatikan, nakon kategoričnog odbijanja postojanja vanzemaljaca prije vrlo kratkog 

vremena mijenja retoriku i sam papa izjavljuje kako će krstiti sve vanzemaljce koji to budu 

željeli. 

Katolička crkva vrlo dobro zna da se iz vremena Oriona krećemo u vrijeme Vodenjaka i da su 

promjene na duhovnoj razini čovjeka neizbježne. Samim time njihova moć će nestati i oni je 

na sve moguće načine pokušavaju zadržati. 

U vremenima kada se više ništa ne može sakriti, istina o vanzemaljcima izlazi na vidjelo. 

Pokazat će se vrlo brzo tko je što radio, kako i s kime. Elite su kao i uvijek spremne na sve da 



zadrže svoje vladanje i nakon kataklizme. Ako treba prodati i cijelo čovječanstvo…. nije 

problem. Službene će organizacije početi javno izlaziti, a neke već i odavno jesu s podacima 

koje imaju o vanzemaljcima, te će se tendenciozno prikazivati kao neprijateljske. Ako ljudi u 

to povjeruju to može polučiti izvanredne posljedice za čovječanstvo u negativnom smislu. To 

je i razlog zbog čega se s ovakvim informacijama užurbano izlazi na vidjelo. 

Američki narod je godinama zatrovan od svoje Vlade vječnim strahom od Sovjetskog 

Saveza (danas Rusije), dok su oni surađivali sa vanzemaljskim entitetima na novim 

tehnologijama, koje i danas primjenjuju pod parolom NLO-a i ruskog tajnog oružja. A 

što mislite odakle Rusima hipersonično oružje? 

 

Majestic 12 i CIA (država u državi osnivaju se 1947 kada se i desio slučaj Roswell - to 

nije uopće sumnjivo?!) djeluju nezavisno od predsjednika SAD-a, Eisenhower traži 

izvještaj. 

Zabilježene su mnoge smrti „zviždača“ koji su radili u bazi 51. Što su bile velike tajne? 

 

Svi američki predsjednici su bili masoni, osim Kennedyja i Eisenhowera 

 

Pukovnik Philip J. Corso je 1961. godine dobio neobičan zadatak da prouči djeliće 

tehnologije koji su pohranjeni čekali četrnaest godina, a poticali su s NLO-a srušenog kraj 

Roswella. Potom ih je trebao neprimjetno 'ugraditi' u već postojeće američke vojne programe, 

kako bi se izgubio svaki trag njihova vanzemaljskog podrijetla.  

Potpomognut dokumentima s kojih je skinuta oznaka tajnosti, pukovnik Corso, član Vijeća 

nacionalne sigurnosti predsjednika Eisenhowera i bivši šef Odjela za strane tehnologije u 

Odjelu za istraživanje i razvoj američke vojske, otkriva kako je upravljao vanzemaljskim 

artefaktima iz Roswella. Objašnjava kako je vodio reverzno inženjerstvo vojnih projekata koji 

su doveli do:  

Integriranih čipova  

Optičkih vlakana  

Lasera  

Supervodljivih vlakana 

Prema Corsu, temelj američke politike prema NLO-ima udaren je ubrzo nakon pada NLO-a 

kraj Roswella. U konfuznim satima nakon otkrića srušene letjelice vojska je odlučila da, u 

nedostatku drugačijih informacija, smatra da je riječ o vanzemaljskoj letjelici.  

Te su letjelice nadgledale vojne instalacije tehnologijom za koju su već znali da su s njom bili 

upoznati i nacisti, što je potaknulo vojsku da pretpostavi da imaju neprijateljske namjere i da 

su interferirali sa ljudima tijekom rata.  

Nije se znalo što su htjela bića u letjelicama, ali su iz njihova ponašanja, kao što su 

intervencije u ljudske živote ('otmice') i sakaćenje stoke, zaključili da su potencijalni 

neprijatelji. Prema Corsu, SAD su desetljećima uključene u tajni rat protiv NLO-a, a Hladni 

rat bio je samo izgovor za posve drugo tehnološko nadmetanje – ono s vanzemljanima. 

Pentagon deklasifikovao 1.574 stranica izveštaja o NLO! 

by Zanimljivosti dana 07.04.2022 

 

Pentagon je objavio (deklasifikovao) 1.574 stranica “Dosije X” iz stvarnog života u vezi 

sa svojim tajnim NLO programom (izveštajima o NLO-ima) nakon četvorogodišnje 

bitke. Susreti sa NLO-ima su kod Amerikanaca prouzrokovali…opekotine od radijacije, 

https://zanimljivostidana.com/author/admin
https://zanimljivostidana.com/zanimljivosti/pentagon-deklasifikovao-1-574-stranica-izvestaja-o-nlo.html


oštećenja mozga i nervnog sistema, i čak “neželjene trudnoće”, piše u izveštajima vlade 

koji su nedavno ispostavljeni tabloidu Sun, posle zahtjeva preko Akta o slobodi 

informacija (FOIA), piše Live Science. 

U Americi je postoji udruga otetih žena koje su vraćene, stotine njih koje su preživjele 

eksperiment, deformirane psihe, a psiholozi i liječnici su im pomagali. O tome se ništa ne zna 

u javnosti! Sada, nakon tolikih godina zatišja, ova istina opet, ali puno polakše, izbija na 

površinu. Hoće li, napokon, dospjeti i do javnosti, pitam se.  

U bazi podataka nalazi se više od 1.500 stranica materijala vezanih sa NLO-ima, koje je 

objavio AATIP – Program za identifikaciju pretnji od naprednih letelica – tajanstveni 

program američkog Ministarstva odbrane koji je trajao od 2007. do 2012. godine. Iako 

nikad nije bio klasifikovan kao tajna ili “top secret”, AATIP je postao poznat javnosti 

tek 2017. godine, kad je bivši direktor ovog programa Luis Elizondo dao ostavku u 

Pentagonu i objavio nekoliko sada već veoma poznatih snimaka neidentifikovanih letećih 

objekata koji se kreću na naizgled nemoguć način. 

Ubrzo nakon što je otkriveno postojanje AATIP, američka filijala britanskog tabloida The Sun 

podnela je zahtev preko Akta o slobodi informacija da se na uvid daju svi dokumenti u vezi sa 

ovim programom. Četiri godine kasnije, 5. aprila 2022. godine, američka Obrambena 

obaveštajna agencija (DIA) uvažila je ovaj zahtev, učinivši dostupnim 1.574 stranice 

materijala na zahtev Sun-a. 

Kako piše Sun, u većini dokumenata su izveštaji o biološkim efektima viđenja NLO na ljude, 

o ispitivanju naprednih tehnologija kao što je polje nevidljivosti, i planovi za istraživanje 

dubokog Svemira i kolonizaciju. Neki djelovi dokumenata su “delimično zadržani”, iz razloga 

kao što su zaštita privatnosti i poverljivost podataka, saopšteno je u Sun-u iz AATIP-a. 

 

DOSIJE PENTAGON - NLO 

Jedan dokument koji je zaokupio pažnju je izveštaj nazvan “Abnormalni akutni i 

subakutni efekti polja na ljudsko i biološko tkivo”, datiran na ožujak 2010. godine. U 

izveštaju su opisane navodne povrede “ljudskih svedoka anomalnih naprednih sistema 

letjelica”, od kojih “neki mogu biti prijetnja interesima Sjedinjenih država”, prema 

dokumentu. 

U izveštaju su opisana 42 slučaja iz medicinskih dokumenata i 300 “neobjavljenih” 

slučajeva u kojima su ljudi pretrpeli povrede nakon navodnih susreta sa “anomalnim 

letelicama” među kojima su i NLO-i. 

U nekim slučajevima, ljudi su imali opekotine ili druga stanja povezana sa elektromagnetnom 

radijacijom, piše u izveštaju – a neke od njih su navodno bile izazvane “energetskim 

sistemima pogona”. U izveštaju su takođe navedeni slučajevi oštećenja mozga, nerava, 

lupanja srca i glavobolje u vezi sa ovim susretima. 

Nije poznato kakav proces kritičkog ispitivanja i verifikacije, i da li je on uopće postojao, je 

koristio AATIP kako bi istražio ove navodne slučajeve. Sun još uvek nije podjelio sav sadržaj 

izvještaja koje je dobio. 

https://www.livescience.com/ufo-report-human-biological-injuries
https://www.thesun.co.uk/news/18113689/us-government-releases-1500-pages-secret-documents-ufo-programme/


U izveštaju je također lista navodnih bioloških efekata susreta sa NLO-ima na ljudske 

svjedoke između 1873. i 1994, koje je skupila MUFON (Uzajamna mreža za NLO) – 

građanska neprofitna grupa koja izučava navodna viđenja NLO-a. Mađu navedenim efektima 

susreta sa NLO-ima su “neobjašnjena trudnoća”, “navodna otmica”, paraliza, i iskustva 

telepatije, teleportacije i levitacije. 

Zaključak izveštaja je da postoji dovoljno dokaza u prilog tvrdnji da su “napredni sistemi već 

u upotrebi”, i da nisu potpuno shvatljivi na osnovu podataka kojima raspolažu SAD. 

Potkraj 2017. novinari New York Timesa objavili su kako od 2007. u Pentagonu djeluje 

tajni program za istraživanje NLO-a pod nazivom "Program za identifikaciju 

naprednih aerosvemirskih prijetnji". Objavljena su tri videozapisa američke mornarice, 

u kojima su piloti F-18 neuspješno pokušavali presresti NLO-e tijekom vojnih vježbi sa 

nosača zrakoplova Nimitz i Roosevelt. U istraživanje NLO-a službeno se uključila i 

NASA dok je američki Kongres održao prva saslušanja o fenomenu nakon više od pola 

stoljeća. Američko ministarstvo obrane utemeljilo je novi službeni projekt za 

istraživanje vojnih incidenata - "Ured za identificiranje anomalija iz svih domena" - u 

vodi, atmosferi i svemiru. No, sve te inicijative zasjenio je američki Zakon o odobrenju 

nacionalne obrane za fiskalnu 2023. godinu s nesvakidašnjim stavkama koje nude 

zaštitu zviždača uključenih u reverzibilni inženjering tehnologija NLO-a, s ciljem 

potvrde iza zatvorenih vrata američkog Kongresa postoje li odmetnuti programi koji su 

došli u posjed srušenih NLO-a i tijela bioloških entiteta. 

Neki "bliski susreti treće vrste " su bili promatrani i izvješteni od avionskih pilota, vojnog 

osoblja i znanstvenika, poput onih koji su otkriveni Dr. Stevenu Greeru 

(www.disclosureproject.org). Ostatak teksta biti će uglavnom baziran na njegovim 

podacima. 

Dr. Greer je intervjuirao tisuće pojedinaca koji su imali različite kontakte sa ET-ima koje je 

bilo moguće vidjeti fizičkim očima ljudi. Prije tih podataka samo ću ukratko spomenuti tajne 

baze i projekte SAD-a, koji su uglavnom poznati svim čitateljima koji se zanimaju za tu temu. 

 

Postrojenje Dulsi je podzemna istraživačka baza na sedam nivoa, koju vodi D.O.E. 

[Ministarstvo za Energetiku] (Kao i Test područje Nevada - Branton) i povezano je s 

laboratorijama Los Alamos. Nivo 1 su garaže, oprema za održavanje ulica, foto-laboratorije, 

hidroponske bašte za uzgoj svežeg povrća, voća, mahunarki, itd., smeštaj ljudi, trpezarija, VIP 

smeštaj, kuhinja, i garaža za vozila obezbeđenja. Svaki od nivoa ima električna kola kodirana 

bojom, koja se koriste za transport na kratkim rastojanjima. Nivo 6 udomljuje neslavnu 

"Dvoranu Košmara"; sigurnosni arsenal; vojni arsenal; vojno obezbeđenje; i 

generator/impulsor. Generatori imaju 61 m u prečniku, i ima elektro-magnetni impulsni uređaj 

na dva nivoa koji može stvarati savršen klon [duplicirati ili replicirati] osobu. Naučna 

fantastika? Oteti su opisali da su odvedeni u slična postrojenja. 

Projekti na Jezeru Groom 

Jezero Groom nije uobičajena zračna baza te se borbene jedinice u pravilu tamo ne 

razmještaju. Umjesto toga koristiti se tijekom razvoja, testiranja i obuke za nove tipove 

zrakoplova. Tek kada, nakon ispitivanja zrakoplov odobri neka od institucija kao što su Ratno 

zrakoplovstvo SAD-a ili CIA, on će biti predan na uporabu u operativnu zračnu bazu. Ipak, u 

bazi se nalaze i nekoliko zrakoplova projektiranih u bivšem SSSR-u koji služe za trening i 

https://hr.wikipedia.org/wiki/Ratno_zrakoplovstvo_SAD-a
https://hr.wikipedia.org/wiki/Ratno_zrakoplovstvo_SAD-a
https://hr.wikipedia.org/wiki/CIA
https://hr.wikipedia.org/wiki/SSSR


analizu. Sovjetski špijunski sateliti fotografirali su Groom jezero tijekom hladnog rata, a 

kasnije su i civilni sateliti napravili fotografije baze i njene okolice. Iz slika se ipak mogu 

izvući samo skromni zaključci o bazi, njenoj uzletno-sletnoj stazi, hangarima i jezeru.  

Projekt Lockheed U-2 

Za vrijeme Drugog svjetskog rata Groom jezero je korišteno za uvježbavanje bombardiranja i 

artiljerijskog gađanja. Nakon rata područje je napušteno sve do travnja 1955. godine kada ga 

je Lockheedov tim izabrao kao idealnu lokaciju za testiranje svojih nadolazećih U-2 

špijunskih aviona. Isušeni dio jezera korišten je kao idealna pista za upravljanje 

eksperimentalnih zrakoplova, a planinski lanci koji okružuju dolinu štitili su bazu od 

neželjenih pogleda.  

Lockheed je na tom području improvizirao bazu, tada poznatu kao "Site II" ili "Ranch", koja 

se sastojala od nekoliko skloništa, radionica i prikolica za smještaj njegova malog tima. U 

samo tri mjeseca izrađena je pista dužine 1.500 metara i već u srpnju 1955. bila je spremna za 

uporabu. Prvi U-2 u bazu je s teretnim zrakoplovom Douglas C-124 Globemaster II iz 

Burbanka dostavljen 24. srpnja 1955. Lockeedovi tehničari u bazu su sletjeli s Douglasom 

DC-3. Prvi U-2 je iz baze poletio 4. kolovoza 1955. a sredinom 1956. počeli su pod vodstvom 

CIA-e prvi špijunski letovi nad tadašnjim Sovjetskim savezom.  

Projekt SR-71 Blackbird 

Nakon što su u svibnju 1960. vojne snage SSSR-a uspjele srušiti U-2, Lockheed je počeo 

raditi na njegovom nasljedniku kao dio OXCART CIA programa. Projekt je uključivao A-12- 

izviđački avion s velikom visinom leta i s brzinom od 3 Maha iz kojeg je kasnije razvijen 

slavni SR-71 Blackbird. Osobine SR-71 i zahtjevi za njegovo održavanje doveli su do velikog 

širenja objekata kao i piste na jezeru. Glavna pista produžena je na 2.600 m, broj ljudi u bazi 

naraslo je na preko 1.000, a prvi prototip A-12 poletio je 1962. godine. Baza je dobila svoje 

spremnike za gorivo i kontrolni toranj, uvelike je poboljšana sigurnost, zatvoren je mali 

civilni rudnik u slivu bazena jezera a šire područje doline je proglašeno ekskluzivnim vojnim 

područjem.  

U bazi su po prvi puta letjeli većina Blackbird inačica: A-12, neuspio prototip presretača YF-

12 i osnovni model "Crne ptice" D-21. A-12 ostaje u bazi sve do 1968. (SR-71 svoj prvi let 

ima u Palmdaleu, Kalifornija.)  

Projekt Have Blue/F-117 

Nakon "Crne ptice", Područje 51 je korišteno za razvijanje i usavršavanje Stealth tehnologije. 

Ova tehnologija je omogućila izradu zrakoplova B-2 Spirit i F-117 Nighthawk koji su bili 

desetljećima ispred svog vremena. Iako su javnosti predstavljeni tek 1988. godine oni su u 

Području 51 letjeli od 1977. godine.  

Lockheed-ov Have Blue prototip nevidljivog lovca (manji model F-117 Nighthawka) imao je 

prvi let u prosincu 1977. a ispitivanje raznih modela pod velikom tajnom je rađeno sve do 

sredine 1981., kada je počela izrada prvih F-117. Uz dodatne letne testove usavršavan je 

radarski sustav, testirano naoružanje, te je vršena obuka za prve grupe USAF F-117 pilota. 

Nakon toga, pod još uvijek visoko klasificiranom tajnosti, F-117 se premješta u obližnju 

Zračnu luku Tonopah Test Range a na kraju u Bazu ratnog zrakoplovstva Holloman.  
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Područje 51 ili Zona 51 (eng. Area 51) je vojna baza smještena u južnom dijelu zapadne 

Nevade u Sjedinjenim Američkim Državama (130 kilometara sjeverozapadno od Las 

Vegasa). Glavna svrha baze je razvijanje i testiranje eksperimentalnih vojnih zrakoplova i 

naoružanja. Baza još koristi nazive Dreamland, Paradise Ranch, Home Base, Watertown 

Strip, Groom Lake, a u novije vrijeme i Zračna luka Homey. Područje je dio "Nellis" vojnih 

operacija, a zračni prostor oko baze, ograničen za letenje (R-4808N), poznat je vojnim 

pilotima pod nazivom "Kutija".  

Velika tajnosti oko ove baze čije postojanje je dugo negirala i američka vlada, dovela je do 

učestalih teorija od kojih je središnja ona o neidentificiranom letećem objektu (NLO) 

sakrivenom u bazi. Area 51 (Područje ili Zona 51) naziv je koji se već godinama povezuje s 

teorijama zavjere o izvanzemaljcima i njihovim navodnim posjetima Zemlji. Riječ je o tajnoj 

bazi američkog ratnog zrakoplovstva, no za mnoge, pogotovo one s malo bujnijom maštom, 

to je gotovo sinonim za sumnjive operacije i zataškivanje informacija o "malim zelenima". 

Baza je pod stalnim 24-satnim nadzorom, a zaposlenici u nju ulaze zračnim putem. Baza se 

navodno zove Area 51 po broju katastarske čestice na kojoj se nalazi. 

Područje je bilo dodatno mistificirano činjenicom da su sve donedavno satelitske snimke baze 

bile cenzurirane, a tek od 2018. godine ona se vidi na Google Mapsu. Američka vlada tek je 

2013. godine priznala njezino postojanje. Mnogi su ljudi prijavili da su u bazi ili blizu nje 

vidjeli neidentificirane leteće objekte, no treba naglasiti da pojam NLO ne podrazumijeva 

samo izvanzemaljske letjelice. 

Moguće objašnjenje za viđenje NLO-a jest da je zapravo riječ o – zrakoplovima. Prema 

članku na stranici History, CIA, Ratno zrakoplovstvo SAD-a i zrakoplovna tvrtka Lockheed 

Martin – svi su tijekom godina koristili Area 51 za testne letove eksperimentalnih letjelica. 

Amerikanci su područje koristili već tijekom Drugog svjetskog rata, a 1955. krenulo je 

testiranje špijunskog zrakoplova Lockheed U-2. Godine 2007. deklasificirani su dokumenti 

prema kojima je ta baza tijekom pedesetih i šezdesetih bila dom tajnog hladnoratnog 

programa Oxcart, čiji je cilj bio razvoj špijunskog zrakoplova koji bi u zraku bio nezamjetan 

i koji bi se mogao koristiti za prikupljanje informacija iza Željezne zavjese. To je rezultiralo 

ultrabrzim zrakoplovom Archangel-12 ili A-12, a u Area 51 testirani su i zrakoplovi SR-71 

Blackbird i F-117 Nighthawk. Takve futurističke letjelice prema toj su teoriji s tla mogle 

izgledati poput svemirskih brodova, što možda objašnjava zašto su mnogi vjerovali da su na 

tom području vidjeli NLO-e. Međutim, takvo objašnjenje sigurno neće zadovoljiti mnoge. 

Među njima je svakako Robert Bob Lazar, Amerikanac koji je 1989. godine izašao s 

tvrdnjom da je radio na izvanzemaljskoj tehnologiji unutar Area 51. Prvo se u medijima 

pojavio pod pseudonimom, a onda je pod pravim imenom lasvegaškom televizijskom 

novinaru ispričao da je vidio fotografije autopsije izvanzemaljaca, te da je vlada koristila bazu 

za proučavanje izvanzemaljske letjelice. 

Lazar je rekao da je njegova zadaća bila pomagati u takozvanom obrnutom inženjeringu 

jednog od devet letećih tanjura u objektu blizu glavnog postrojenja baze, koristeći kemijksi 

element pod brojem 115, koji je vrlo nestabilan (kratko postoji u krutom stanju). Jedan od 

njih, koji je Lazar prozvao sportskim modelom, bio je navodno izrađen od metalne tvari slične 

nehrđajućem čeliku, a Lazar kaže da su ga izvanzemaljci zvali "svojim DeLoreanom" po 

kultnom sportskom autu iz osamdesetih. 

https://hr.wikipedia.org/wiki/Engleski_jezik
https://hr.wikipedia.org/wiki/Nevada
https://hr.wikipedia.org/wiki/SAD
https://hr.wikipedia.org/wiki/Las_Vegas
https://hr.wikipedia.org/wiki/Las_Vegas
https://hr.wikipedia.org/wiki/Zrakoplov
https://hr.wikipedia.org/wiki/Oru%C5%BEje
https://hr.wikipedia.org/wiki/Zra%C4%8Dni_prostor
https://hr.wikipedia.org/wiki/Pilot
https://hr.wikipedia.org/wiki/NLO
https://www.history.com/news/what-goes-on-at-area-51


Lazar je tvrdio da ima magisterije na uglednim sveučilištima MIT i CalTech, no ne postoje 

zapisi koji bi to potvrdili. Njegove tvrdnje naposljetku su diskreditirane iako je tvrdio da je 

vlada uništila informacije koje bi mu išle u prilog. Međutim, pokrenute su brojne teorije 

zavjere, od kojih većina uključuje vanzemaljce. Lazara se danas smatra jednim od 

najzaslužnijih za privlačenje pozornosti šire javnosti na Zonu 51. 

Senator Brajan iz Nevade zna za "Ultra Tajne Dreamland-a" i Dulsi. Kao i mnogi drugi u 

vladi, "Protiv ovoga su istraživači NLO-a," ZATO BUDITE PAŽLJIVI! Ubijali su da bi ova 

informacija ostala tajna, i čitajući ovaj dokument, znate više o onome što oni ne žele da 

znate!... Nakon svega, FAŠISTIČKA grupa, u ovoj zemlji, je ubila Džona Kenedija i izvukla 

se. pogledajte veze ispod većeg kišobrana, 'Mrežu' fašističke totalitarne države koju kontroliše 

tajna policija, unutar Pentagona; JCS; DIA; Odeljenje Pet FBI; DISC/DIS i CIA. Druge 

informacije sadržane u rukopisu PROJEKTA PLAVA PLANETA uključuju informacije o 

različitim vladinim tajnim projektima, uključujući sledeće: 

Svi vanzemaljci prisutni na Zemlji (više pod Zemljom) dolaze iz zvijezanih sistema, gdje su 

glavne zvijezde takozvani Crveni divovi kojima je životni vijek pri kraju i civilizacije koje 

tamo žive u njihovim planetarnim sistemima polako napuštaju te sisteme, jer će te zvijezde 

ekslodirati ili prijeći u super novu, bijelog patuljka, pa i u crne rupe. (kada bi stvorili jake 

gravitacione valove , zbog kontinuuma prostor –vremena, prostor bi se deformirao i 

sakupljao u sebe, a po teoriji Einsteina brzina u tom prostoru bi se povećavala do brzine 

svjetlosti – to bi mogao biti način putovanja vanzemaljaca sa udaljenih zvijezdanih sistema) 

Šta se dešava blizu Dulsi, Novi Meksiko? Iznad vrhunskih tajni vojno-industrijskih Crnih 

Projekata? Središte Bavarskog Novog svjetskog poretka? Prethodnica vanzemaljske 

infiltracije i invazije? Masivna dezinformacija obaveštajnih agencija? Kolektivna kontrola 

uma ili masovna halucinacija? Sve ili kombinacija gore navedenog? Već nekoliko decenija, 

istraživači "paranormalnih fenomena" su se posvetili specijalizovanim poljima istraživanja 

"granične nauke". Neka od ovih različitih polja 'graničnog' istraživanja – koji su isplivali da bi 

se dokumentovali ili pokušali objasniti široko odstupanje fenomena – su uključili:   

Atmosferski ili NLO fenomeni, psihička ili psihotronska istraživanja, kasapljenje stoke i 

životinja, vampirizam, ljudi u crnom, zavjere i atentati, tajna društva, podzemne anomalije, 

kvantna mehanika, legende i mitologiju, antičke civilizacije, 'Motman' i drugi kripto-zoološki 

susreti, energetske mreže i druge geo-magnetske anomalije, biogenetika i kloniranje, 

kibernetika i veštačka inteligencija, otmice i izgubljeno vreme, hipnoterapija i kontrola uma, 

nestale osobe... nema sumnje da ih ima još, a koje nisam pomenuo. 1950-tih, eksperti u ovim 

poljima istraživanja su počeli da primaju prve slabe nagovještaje da se 'nešto' dešava na jugo-

zapadu Amerike, blizu regije "Četiri ugla". Prvi nagovještaji i glasine su bili kratki, nejasni i 

zbunjujući, ali dovoljni da izazovu iskru interesovanja za daljim istraživanjem kako su godine 

prolazile. U početku, ovi “granični naučnici” koji su se zainteresovali za misterije i anomalije 

u ovom regionu, počeli su da postavljaju više pitanja nego što je bilo odgovora, kako su 

nastavili sa ulaženjem u 'enigmu', tako im se pažnja usmerila na i oko malog pustinjskog 

grada između platoa sjevero-zapadnog Novog Meksika. Kasnih 1970-tih i ranih 1980-tih, 

misterija -- a srazmerno se interesovanje produbljivalo kako su izveštaji polako počeli da 

dolaze iz područja u kome se dešavalo nešto značajno i užasavajuće blizu malog grada Dulce 

[čita se "dul-si"], Novi Meksiko. Mnogi različiti “fenomeni”, prethodno pomenuti, su iz 

nekog čudnog razloga počeli da pritiču i stapaju se u jedan veliki enigmatski scenario visoke 

čudnovatosti u i oko ovog, naizgled, beznačajnog i malog grada u Novom Meksiku. 



Istraživači su započeli da analiziraju i kategorizuju ove fenomene, tražeći šablone i 

koncentraciju pojava, i došli su do shvatanja da se nekoliko tih fenomena dešavaju na 

američkom jugo-zapadu... karte su pokazale najveću koncentraciju viđenja – sjevero-zapad 

Novog Meksika; epicentar fenomena kasapljenja stoke – sjevero-zapadni Novi Meksiko. 

Mnogi eksperti u svojim poljima su počeli da otkrivaju šablone i veze sa drugim 

“fenomenima' na podnivou.  

Istraživači zavera, tajnih društava, podzemnih anomalija, legendi i mitova, antičkih 

civilizacija, energetske mreže, geo-magnetskih anomalija, biogenetike, otmice i nestalo 

vrijeme, nestale osobe i istraživači specijalizovanih polja su počeli da gledaju ka malom 

pustinjskom gradu. Ovo neobično sjedinjavanje fenomena na jedinstvenom mestu je još više 

pobudio interesovanje i istraživanje. Od tada, kao da je neki drevni pečat polomljen, kao da je 

neki drevni oblak tame počeo da se urušava u sebe, razbijen tračkom svetlosti ljudske 

percepcije i nemilosrdnog isprobavanja i ispitivanja hrabrih duša. Osećajući da nešto nije u 

redu i da se nešto neprirodno dešava, nešto drevno i zlo, neki od tih hrabrih duša – koji su po 

izboru ili prilici se našli usred bitke u prvim linijama protiv drevnih sila koji su odlučni da ne 

budu otkriveni – nastavili da vode prečeste lične bitke protiv enigme... neki od njih su 

neizbežno izgubili svoj razum ako ne i živote u tom procesu. Dok su se te hrabre duše trošile 

od intenziteta psihičkog rata trudeći se da razotkriju i pobjede ovu “misteriju nepravde”, slali 

su očajničke pozive za “pojačanjem”. Mnogi su odgovorili na taj poziv, a drevne i ranije 

nevidljive 'zvjeri' koji su uspjevali da se sakriju ispod pustinja na jugo-zapadu, kao zmajevi u 

svom leglu, počeli su da se komešaju od bijesa i straha od novog otkrivanja, i da napadaju 

novo-otkrivene neprijatelje.  

Poslijedice su se počele osjećati u cijeloj zemlji, na čega je zvjer počela da pruža svoje 

smrtonosne pipke – koji su takođe u procesu izlaganja zajedno sa crnim “srcem” same zvjeri. 

Zidovi drevne tvrđave koja skriva 'zvjer' ili 'enigmu' su počeli da se ruše i padaju ubrzanom 

jačinom. Iz unutrašnjosti mrkle tame, slabašan grupni plač se čuje kao sa drugog svijeta – 

brojni glasovi u očaju zovu u pomoć one koji ih mogu čuti, one koji su počeli da 'vide', a još 

nisu postali robovi 'enigme'. Mnogi od 'nas' koji su nastavili da se bore su žrtvovali udobnost, 

naše društveno i ekonomsko dobro, i u nekim slučajevima naše živote u borbi sa Enigmom, 

jer smo uhvatili nagovještaj potencijalne prijetnje koju "neprijatelj iznutra" ima na budućnost 

slobode i nezavisnosti velike nacije u Americi.  

Kroz ove strane ćete videti kolektivni rezultat naših napora i – ne stidim se da kažem -- 

rezultat dobijen od same božanske intervencije. Mnogi od nas, kao vaši bližnji, su 'izmučeni' 

od strane enigme veći deo naših života, i odlučili da je jedini način biti 'slobodan' od njenih 

ralja je praktikovati staro vojničko pravilo: "Najbolja Odbrana je dobar Napad..." Eto. Kao oni 

prije nas, šaljemo svoj rad kao upozorenje i poziv za naoružavanjem, onima koji cijene istinu i 

slobodu. One koji ne budu vjerovali u sve ono što slijedi, izazivam da postanete lično 

uključeni [ipak biti pažljiv u slučaju da se navodi ovog kolektivnog izvještaja pokažu 

TOČNIM] i DOKAŽU ovdje navedene tvrdnje stavku po stavku. Ovo je izazov koji vam 

ostavljaju oni koji su doprinijeli ovom radu. Ja ostajem (Bob Lazar). 

 

 



Drakeova jednadžba  

Drakeova jednadžba je jednadžba koja daje procjenu broja civilizacija u našoj galaksiji koje 

su sposobne i voljne komunicirati sa Zemljanima. Osmislio ju je američki astronom Frank 

Drake sa Sveučilišta Cornell.  

Začetak ideje 

U rujnu 1959. godine, fizičari Giuseppe Cocconi i Philip Morrison izdali su u britanskom 

časopisu Nature članak pod imenom "Traganje za međuzvjezdanim komunikacijama". Autori 

su iznijeli mišljenje da su radio teleskopi već postali dovoljno jaki za primanje emisija koje bi 

druge civilizacije mogle emitirati. Smatrali su da bi najlogičnija valna duljina za to bila ona 

od 21 cm (frekvencija od 1 420.4 MHz) na kojoj zračenje emitira neutralni vodik, najčešći 

element u svemiru.  

Sedam mjeseci kasnije, radio astronom Frank Drake prvi je u povijesti započeo sistematsku 

potragu za signalima inteligentnih bića iz svemira. Drake je pomoću 25-metarskog radio 

teleskopa 6 sati dnevno na frekvenciji neutralnog vodika "osluškivao" dvije obližnje zvijezde 

slične Suncu: Epsilon Eridani i Tau Kita. Projekt je nazvan OZMA, a trajao je od travnja do 

srpnja 1960.  

U studenom 1961. godine, Frank Drake saziva konferenciju odabrane grupe od 10 

znanstvenika na temu potrage za izvanzemaljskim civilizacijama. Među njima su bili i Carl 

Sagan, te nobelovac (kemija, 1961.) Melvin Calvin. U pripremama za ovu konferenciju, 

Drake je sročio svoju poznatu formulu koja nam govori koliko je civilizacija u našoj galaksiji 

voljno i sposobno komunicirati s nama putem radio-valova:  

N = R * • fp • ne • fl • fi • fc • L 

gdje je: N – broj civilizacija u našoj galaksiji koje su sposobne za komunikaciju 

R* – broj zvijezda koje nastanu u jednoj godini u našoj galaksiji 

fp – udio zvijezda koje imaju planeti 

ne – omjer planeta pogodnih za razvoj života i zvijezda koje imaju planete 

fl – vjerojatnost da će se život pojaviti ako za to postoje uvjeti 

fi – vjerojatnost da će se iz života razviti inteligencija 

fc – vjerojatnost da će inteligentni život biti voljan i sposoban komunicirati s ostatkom 

galaksije 

L – prosječni životni vijek tehnološke civilizacije 

S obzirom na to da znanost ni danas nije u stanju točno definirati pojam života, prvenstveno 

zbog premalog uzorka (Zemlja je jedini planet na kojemu zasigurno postoji život), Drake se u 

svojoj jednadžbi ograničio na bića čija se biologija zasniva na ugljiku, koji žive na planetu s 

obiljem vode (koja je nužna za ugljikovu kemiju), te zahtijevano milijarde godina za razvoj 

inteligencije. Drugim riječima, bića vrlo slična nama.  

Analiza faktora jednadžbe 

N = R * • fp • ne • fl • fi • fc • L  
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R* je broj zvijezda koje nastanu u jednoj godini u galaksiji.  

U Mliječnom putu nastane prosječno jedna zvijezda svake godine. Dakle, R* = 1.  

fp je udio zvijezda s planetnim sustavima  

Ovo je bilo potpuno nepoznato do 1995. godine kada su dva švicarska znanstvenika, Michel 

Mayor i Didier Queloz, slučajno otkrili prvi pravi planetni sustav izvan Sunčevog sustava. Do 

ožujka 2006. godine je otkriveno preko 170 egzoplaneta, uglavnom od strane tima koji 

predvode Geoff Marcy (u SAD-u) and Paul Butler (u Australiji). Marcy i Butler traže planete 

tražeći kolebanje zvijezde zbog gravitacijskog utjecaja planeta. Tehnika koju koriste Marcy i 

Butler je prikladna za traženje samo najmasivnijih planeta, tako da su do sada otkriveni samo 

jovijanski planeti (plinoviti divovi).  

Međutim, vjeruje se, na osnovi teoretskih modela, da bi većina ovih planetarnih sustava mogli 

imati i manje planete poput naše Zemlje. U tu svrhu NASA planira iza 2015. godine poslati u 

svemir specijalni teleskop za traženja zemljolikih ekstrasolarnih planeta nazvan TPF 

(Terestrial Planet Finder). Veliki dio istraživanja na ovom području proveden je pomoću 

HST-a (Hubble Space Teleskop). HST je otkrio na desetke protoplanetnih diskova - ranih 

stadija razvoja planetnih sustava. Cilj većeg dijela istraživanja HST-a je Orionova maglica, 

područje udaljeno oko 1000 svjetlosnih godina, u kojoj se stvaraju nove zvijezde. Dio 

istraživanja obavljen je i u submilimetarskom dijelu spektra elektromagnetskog zračenja, pa je 

tako otkriven i disk prašine oko zvijezde Epsilon Eridani, jednog od ciljeva projekta OZMA. 

Česta je pojava da su unutarnja područja diska očišćena od prašine, što ukazuje na postojanje 

planeta.  

Prema dosadašnjim istraživanjima, čini se da oko 10% promatranih zvijezda ima planetne 

sustave. Dakle, fp = 0,1.  

ne je udio planeta koji su pogodni za razvoj života  

Pretpostavljajući da je oblik života donekle nalik našem, procjenjuje se kakav se tip planeta 

traži. Faktor ne ovisi o tri faktora:  

1. Vrijeme potrebno za evoluciju:  

Ako je životu na Zemlji trebalo oko 4 milijarde godina da evoluira do današnjeg 

oblika, tada bi zvijezda morala potrajati barem toliko. To isključuje planete oko vrlo 

velikih, vrućih, svijetlih zvijezda (tipa O i B) koji vrlo kratko žive prije nego 

eksplodiraju. 

2. Kemija:  

Planet mora imati kemijske spojeve potrebne za život. Danas je poznato da su spojevi 

koje imamo na Zemlji uobičajene širom galaksije, te bi vjerojatno bile prisutne i na 

bilo kojem planetu slične temperature. 

3. Tekuća voda:  
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Pod pretpostavkom da živo biće treba tekuću vodu, tada planet ne bi smio biti ni 

preblizu zvijezdi (kao Merkur i Venera gdje bi voda isparila, ili predaleko (kao Mars 

ili Jupiter) gdje bi se voda smrzla. Za svaku zvijezdu je moguće izračunati položaj 

nastanjive zone koja daje uvjete za tekuću vodu. Iz ovoga možemo procijeniti udio 

planeta koji postoje unutar nastanjive zone. 

Uzimajući ova tri faktora u obzir, uobičajena je procjena: ne = 0.1  

fl je vjerojatnost da će se život pojaviti ako postoje svi preduvjeti za to  

Argumenti pesimista su sljedeći: zna se da se svi sastojni dijelovi živih bića, kao npr. 

aminokiseline, lako sintetiziraju geološkim procesima, te su prisutni čak i u svemiru, međutim 

put od sastavnih dijelova do prve RNK molekule je neistraženo pitanje. Pesimisti vjeruju da je 

stvaranje života vrlo rijedak događaj, te da je fl vrlo blizu nuli. No, znamo da se život dogodio 

bar jednom (na Zemlji) pa možemo uzeti da fl sigurno nije manji od oko 1·10-8 (broj zvijezda 

u Mliječnom putu je 1·108).  

Argumenti optimista su sljedeći: zna se da je život na Zemlji započeo prije oko 3,8 milijarde 

godina, skoro odmah nakon prestanka bombardiranja planetezimalima, čim se Zemlja ohladila 

dovoljno da bi nastale kemijski spojevi potrebni za život. Optimisti vjeruju da se život pod 

pravim okolnostima pojavljuje vrlo brzo. Dodatni argument koji se od prve diskusije na ovu 

temu pojavio na strani optimista je otkriće molekula koje čine osnovu života (složeni 

ugljikohidrati, aminokiseline...) posvuda u svemiru – u meteoritima, kometima, 

međuzvjezdanom plinu i prašini. Činjenica da mi ne razumijemo kako se stvaraju RNK 

molekule iz jednostavnih aminokiselina odražava ljudsko neznanje, a ne zahtjevnost procesa! 

Dakle, optimisti vjeruju da je fl vrlo blizu jedinici.  

Ukratko, znamo samo da je fl negdje između 1·10-8 i 1.  

fi je udio vrsta koji razviju inteligenciju  

Optimistički pogled: Na Zemlji, prije oko 100.000 godina, dvije su inteligentne vrste 

odvojeno evoluirale od svojih majmunolikih predaka. Prvi, homo sapiens neanderthalensis 

("Neandertalac") se razvio u Europi, dok se drugi, homo sapiens sapiens (mi) razvio na 

Bliskom Istoku. Obje su vrste dugo preživjele dok se homo sapiens sapiens nije prije 35.000 

godina preselio s Bliskog Istoka u Europu i (najvjerojatnije) istrijebio Neandertalce. Dakle, na 

Zemlji su dvije (ili više, ako se računaju i neke životinje, kao npr. dupini) zasebne vrste 

razvile inteligenciju. Ovo pokazuje da s inteligencija razvija brzo i prirodno, dakle, svaki će 

oblik života s vremenom razviti inteligenciju, pa je: fi = 1.  

Pesimistički pogled: Priča o Neardeltalcima još nije dovoljno čvrsta i pitanje je koliko su oni 

uopće bili nezavisni. U svakom slučaju, oba vuku porijeklo od istog sisavca, te se ne mogu 

smatrati potpuno nezavisnima. U biti, mi smo sigurni samo u to da je na Zemlji vrlo malo 

vrsta razvilo inteligenciju! Dakle, inteligencija je vrlo rijetka, te njena pojava vjerojatno 

zahtijeva neki posebni događaj u evoluciji. Od milijuna vrsta na Zemlji, samo se kod jedne 

jasno razvila inteligencija, prema tome je fi = 1·10-6.  

fc je vjerojatnost da će inteligentni život odlučiti komunicirati s ostatkom galaksije  
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Pod "komunikativnošću" se misli na sposobnost izgradnje opreme za slanje signala do drugih 

svjetova. Ljudi su došli do ovog stupnja razvoja prije oko 70 godina, kada je radio 

komunikacija prvi put postala dovoljno jaka da napusti naš planet i postane dostupna 

mogućim vanzemaljskim civilizacijama s osjetljivim prijemnicima.  

Uobičajena je predodžba da se eventualne druge civilizacije razvijaju slično našoj, sa 

znanstvenicima koje je radoznalost vodila prema otkrivanju tajni svemira i razvoju 

tehnologije, iako ova pretpostavka može biti i kriva.  

Druge civilizacije mogu nikad ne razviti tehnologiju, ili razviti alternativne tehnologije (nama 

još uvijek nepoznate) i nikad ne razviti komunikaciju radio-valovima. Ovo je faktor o kojem 

najmanje znamo. Imamo samo podatke o jednoj (našoj) civilizaciji za koju znamo da ima 

volje i sposobnosti za komunikaciju s drugim civilizacijama. Sve što znamo je da je fc između 

0 i 1. Dakle: 0 < fc < 1.  

L je prosječni životni vijek tehnološke civilizacije  

Koji događaji mogu uništiti našu civilizaciju? Globalni nuklearni rat, uništenje atmosfere, 

udar asteroida u Zemlju, novi neizlječivi virus, eksplozija obližnje supernove, bliski gamma 

bljesak...  

Prije nekoliko godina (srpanj 1994) smo imali priliku podsjetiti se na ulogu Jupitera u čuvanju 

unutarnjih planeta od čestih udara meteorita (pad kometa Shoemaker-Levy 9 na Jupiter). 

Procjenjuje se da bi udari meteorita u Zemlju bili 1000 puta češći bez Jupitera, a katastrofični 

udari (kao onaj koji je prije 65 milijuna godina presudio dinosaurima) bi se događali svakih 

100.000 godina. I Mjesec pozitivno utječe na stabilnost Zemlje. Naime, bez Mjeseca, pomaci 

rotacijskih osi (koji dovode do drastičnih klimatskih promjena) bili bi mnogo češći.  

Katastrofe manjeg intenziteta ne moraju nužno biti nepovoljni faktor za nastanak 

inteligencije, jer tada prirodna selekcija dolazi do izražaja. Nakon svakog perioda masovnog 

izumiranja na Zemlji su se pojavljivale nove vrste, čak i više njih nego ih je bilo prije 

katastrofe. Serija ledenih doba, koja su ledila i oceane na ekvatoru, u razdoblju od prije 760 

do prije 550 milijuna godina potaknula je takozvanu "prekambrijsku eksploziju" - pojavu 

mnogo novih vrsta na Zemlji. Međutim, jako velika katastrofa mogla bi nepovratno uništi 

život na planetu.  

Mi smo posljednjih 70 godina u stanju komunicirati sa susjednim zvijezdama, što znači da će 

komunikacijska era naše civilizacije trajati između 70 i 5,2 milijardi godina! Dakle, 70 < L < 

5,2·109  

Rezultat jednadžbe 

Množeći sve ove brojeve, za optimistični i pesimistični scenarij, dobivamo različite procjene 

broja civilizacija u galaksiji: Prema pesimistima, mi smo sami u galaksiji. Prema optimistima, 

N = 5·107, tj. oko 1 od 2000 zvijezda ima komunikativnu civilizaciju, što znači da možemo 

očekivati susjede na oko 100 svjetlosnih godina. Koristeći dosad stečeno znanje, nemoguće je 

procijeniti je li ispravan odgovor optimistički, pesimistički ili nešto između. Za 

eksperimentalnu provjeru brine se projekt SETI, no za sada bez uspjeha u pronalaženju 

susjednih civilizacija.  
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DIO TAJNIH (TOP SECRET) PROJEKATA SAD-a O VANZEMALJCIMA I 

SURADNJI S NJIMA 

PROJEKT PLAVA PLANETA uključuju informacije o različitim vladinim tajnim 

projektima, uključujući sledeće: 

'MAJI' [Vrhovna Agencija za Zajedničke Obaveštajne operacije] 

PROJEKTI: SIGMA – Inicijalni projekat koji se bavio pokušajima uspostavljanja 

komunikacije s vanzemaljskom inteligencijom. 

PLATO – Odgovoran za uspostavljanje Diplomatskih odnosa s vanzemaljcima. Ovaj projekat 

obezbeđuje formalne sporazume, ilegalne po Ustavu SAD, s vanzemaljcima Sivim. 

AQUARIUS – Bavila se istraživanjem istorijata vanzemaljskog prisustva na Zemlji i 

komunikacijom s ljudskim bićima. 

Izdanak ovog projekta je veliki dokument nalik na Rječnik po imenu ŽUTA KNJIGA koji 

opisuje vanzemaljce, njihov istorijat u odnosu na čovečanstvo, i tehnologiju. (Neki vjeruju da 

je ŽUTA KNJIGA puna vanzemaljske propagande da bi vladini agenti bili podložniji na 

psihološku manipulaciju vanzemaljaca... na primer, ovo bi uključivalo obmanu da je 

čovječanstvo genetska kreacija koju su na ovu planetu postavili reptilijanci, i drugo... a 

potencijalni rezultat takve propagnde, na primjer: da s obzirom da su oni naši 'tvorci', nemamo 

apsolutno nikakve obane od njih, i da bi bilo bolje da pregovaramo s njima i pokušamo da 

umirimo naše 'tvorce' davajući im ono što žele. 

GARNET – Projekat odgovoran za kontrolu svih informacija i dokumenata na temu 

vanzemaljaca i nadležnosti nad njihovim informacijama i dokumentima. 

PLUTO – Projekat odgovoran za procenu svih NLO i IAC [Identified Alien Craft 

(Identifikovanih Vanzemaljskih Letelica)] informacija koje se odnose na Svemirsku 

tehnologiju.  

POUNCE – Projekat stvoren za skupljanje svih oborenih i/ili palih letelica i vanzemaljaca, i 

pruži pokriće u obliku objašnjenja i operacija za maskiranje pravih nastojanja kad god je to 

potrebno, kao što su pokrića obliku palih 'eksperimentalnih' letelica, izgradnje, miniranja, itd. 

NRO -- National Recon Organization (Nacionalna Organizacija za Osmatranje), sa bazom u 

Fort Karson, Kolorado. Odgovorna preko DELTA SNAGA za bezbednost svih vanzemaljaca 

ili vanzemaljskih letelica i podzemnih baza. 

DELTA – Specijalni ogranak NRO, koja je specijalizovana i zadužena za 

OBEZBEĐIVANJE svih MAJIC projekata [MAJI ili MAJIC nadgleda MJ-12]. Takođe 

poznata po šifrom "LJUDI U CRNOM", Delta Snage su uvežbane za ostvarivanje projekata 

vanzemaljaca i obezbeđivanje LUNA baza. 

BLUE TEAM – Prvi projekat odgovoran za reagovanje i/ili prikupljanje oborenih i/ili palih 

vanzemaljskih letelica i/ili vanzemaljaca. Ovo je bio projekat Materijalne Komande 

američkog vazduhoplovstva. 

Srodan s projektima ALPHA tima za prikupljanje ostataka.  



SIGN – Drugi projekat odgovoran za prikupljanje obaveštajnih podataka i određivanje da li 

vanzemaljsko prisustvo predstavlja pretnju nacionalnoj bezbednosti SAD. SIGN je 

apsorbovao projekte BLUE TEAM-a. Ovo je bio projekt američkog vazduhoplovstva i CIA. 

REDLIGHT – Projekat uključuje test-letove i rekonstrukciju palih vanzemaljskih letelica u 

PODRUČJU 51 - Grum Lejk - Dreamland, Nevada. Viđenja NLO letelica praćeni Crnim 

neobeleženim Helikopterima su karakteristike projekta Redlight.  

SNOWBIRD – Uspostavljen kao pokriće za projekat Redlight. Ovaj projekat je aktiviran 

povremeno, kada je neophodno prikrivanje Redlight operacija, itd., objavljivanjem 

informacija o naprednim konvencionalnim vojnim letelicama koje se koriste za objašnjavanje 

'neobjašnjivih' viđenja NLO.  

BLUE BOOK – Vazduhoplovstvo SAD, NLO, i projekat prikupljanja obaveštajnih podataka 

o vanzemaljcima i dezinformisanje. Ovaj projekat je ukinut, a njegove prikupljene informacije 

i dužnosti je preuzeo projekat AQUARIUS.  

Zloglasni NASA-in projekt BLUE BEAM sastoji se od četiri različita koraka u cilju 

provođenja novodobne religije s Antikristom na čelu. Moramo se prisjetiti da je novodobna 

religija temelj za novu svjetsku vladu, bez koje je diktatura Novog Svjetskog Poretka 

(NWO) potpuno nemoguća. Ponoviti ću da: Bez sveopćeg vjerovanja u religiju novog doba, 

uspjeh novog svjetskog poretka biti će nemoguć! To je razlog zašto je projekt Blue Beam 

tako važan za njih i bio sve do sada vrlo dobro skrivan. 

Tajni izveštaj po imenu "GRUDGE/BLUE BOOK, REPORT No. 13" je jedina bitna 

informacija izvučena iz projekta, a osim informacija iz druge ruke, nedostupan je javnosti. 

Izveštaji BR. 1-12 i Br. 14 JESU dostupni javnosti. Grudge/Blue Book Report No. 13 pominje 

da su mnogi vojni, vladini službenici i CIVILI uklonjeni [ubijeni bez sudskog postupka] kada 

su pokušali da otkriju komunikaciju vanzemaljaca s TAJNOM vladom. NEKI OD MAJI-evih 

TAJNIH ORUŽJA PROTIV VANZEMALJACA: 

GABRIEL – Projekat razvoja VISOKO frekventnih zvučno pulsirajućih oružja koje bi bilo 

efikasno protiv vanzemaljskih letelica i zračnih oružja. Projekat uključuje takođe rad s visoko 

frekventnim mikro-talasima.  

JOSHUA – Razvoj NISKO frekventnog zvučnog pulsirajućeg oružja. Ovo oružje je razvijeno 

i sastavljeno u Ling Tempco Vaught u Anahajmu, Kalifornija. Opisano je da je sposobno da 

sravni sa zemljom bilo koju ljudsku građevinu s razdaljine od 3 Km. Testirano je na test 

poligonu Vajt Sends, a razvijeno između 1975 i 1978. U pitanju je dug, nalik na rog, uređaj 

povezan s kompjuterom i pojačivačima. Projekat uključuje niskofrekventne i mikrotalasne 

projekcije. 

EXCALIBUR – Ovo oružje je predviđeno za uništavanje vanzemaljskih podzemnih baza 

[razvijeno i finansirano uglavnom od strane obaveštajnih službi povezanih s Mornaricom 

SAD i SDI projektima, koji su odbili dalju komunikaciju sa Sivima nakon što su krenuli na 

'nas' tokom Grum masakra i Dulsi ratovima. Neki patriotski elementi MJ12 i V.I.K.- Vojno-

Industrijskog Kompleksa—podržava ovaj otpor, dok su drugi elementi povezani sa 

'korporativnim imperijalistima' međunarodne bankarske zajednice koja podržava nastavak 

saradnje radi sticanja tehnologije kontrole uma za njihov 'Novi Svetski Poredak']. Excalibur je 

projektil sposoban za prodiranje kroz 1,000 metara krečnjačkog/ nabijenog zemljišta, kao što 



se može naći u Novom Meksiku, bez vidljive štete. Najviša tačka projektila ne prelazi 9100 m 

iznad površine, a udar ne sme odstupati više od 50 metara od cilja. Uređaj nosi nuklearnu 

bojevu glavu od jedne do deset megatona. Tajna za samostalni projektil 'bušilicu' [vertikalni 

otvor preko 1000 metara dubok] se sastoji u energosintetizovanom mikrotalasnom deflektoru 

u "bojevoj glavi projektila". 

MAJIC ima pet drugih velikih oružja protiv vanzemaljaca, međutim, malo, skoro nikakve 

informacije o njima nisu dostupne. Isto tako, iz istog izveštaja, imamo informacije o 

Reptiloidnim oblicima života.  

Dakle pozamašan broj tajnih projekata SAD-a za koje se zna, a što za one za koje se ne zna? 

Pregled najpoznatijih NLO susreta koji se često eksploatiraju u raznim TV serijama i 

filmovima.  

19. stoljeće 

 1800.: 29. ožujka, Prediger Fritch iz Quedlinburga uočava malu točkicu kako prelazi 

preko sunca u 6 sati 

 1802.: 27. veljače, Prediger Fritch iz Quedlinburga uočava malu točkicu kako prelazi 

preko Sunca u sjeverozapadnom smjeru i ubrzava 

 1839.: 2. rujna Cupper vidi pomicanje NLO-a ispred Sunca 

 1849.: 12. ožujka, Sidebotham vidi pomicanje točkice ispred Sunca 

 1859. i 1862.: također viđenja objekata ispred Sunca od Lescarbaulta Lummisa 

 1897.: travanj, legenda da se u gradiću Aurora, Teksas srušio nepoznati leteći objekt u 

kojem su mještani pronašli mrtvo tijelo i pokopali ga uz sprovod 

20. stoljeće 

1913.:  

 viđenja poznatih Brown Mountain svjetala na nebu u SAD-u, koja su se pojavljivala i 

kasnijih godina 

1942.:  

 24. i 25. veljače, NLO-i iznad Los Angelesa, poznato kao "Bitka za Los Angeles". 

Vojska izlazi na ulice, nastaje panika. 

1944.:  

 foo fighteri, šarene sfere uočene od vojnih aviona diljem svijeta 

1946. i poslije:  
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 Fantomske rakete, objekti s karakteristikama navodećih raketa uočavane iznad cijele 

Skandinavije- Švedsko ministarstvo obrane zabrinuto 

1947.:  

 23. lipnja, incident na otoku Maury SAD, kada su NLOi napali Harolda Dahla koji je 

sakupljao panjeve. Dahl, njegov sin i pas s bili u čamcu kada je naišlo 6 NLOa 

ispustilo nekakvu svjetlosnu zraku koja je ubila psa i ranila sina. Idućeg jutra Dahlu je 

na vrata došao "čovjek u crnom" koji mu je zaprijetio da ne priča o tome 

 24. lipnja, Kenneth Arnold uočava NLO-e i nastaje izraz "leteći tanjuri" 

 4. srpnja, incident u Roswellu, NLO srušen na ranču kod Roswella, vojska objavljuje 

da je u pitanju samo meteorološki balon 

1948.:  

 tzv. zelene lopte prijavljene iznad nekoliko baza američke vojske; slijedi ju službena 

istraga 

 7. siječnja - pilot Captain Thomas F. Mantell pogiba dok slijedi NLO 

 incident u Kapustin Yaru gdje je navodno oboren NLO u obliku cigare od strane 

ruskog MiG-a 

1949.:  

 20. kolovoza - astronom Tombaugh (otkrio Pluton) izjavljuje de je vidio 6 do 8 

trokutastih oblika, kod Las Crucesa, New Mexico, govoreći da ne vjeruje da su 

zemaljskog podrijetla; nakon toga on viđa još mnogo toga kao i "zelene lopte" 

1950.:  

 15. kolovoza, Nick Mariana menađer baseball lige i njegova sekretarica su 

provjeravali igralište kada su se pojavila leteća svijetla na nebu koja su uspjeli snimiti 

kamerom 

1952.:  

 24. srpnja - iznad Carson Sinka u Nevadi (SAD) dva pilota John L. McGinn i John R. 

Barton s dičnim vojnim karijerama su bili svjedoci NLO-a dok su upravljali 

bombarderom B-52. Piloti su vidjeli tri sjajne letjelice za koje su prvo pomislili da su 

F-86 borbeni lovci, ali onda su shvatili da se nalaze previsoko (3300 m) i letjeli su u 

savršenoj "V" formaciji što je vrlo netipično za vojne zrakoplove. Letjelice su nakon 

nekog vremena odjurile ogromnom brzinom, a kada su piloti poslije sletjeli saznali su 

da na nebu nisu letjeli nikakvi civilni ili vojni avioni, slučaj je otišao u poznatu "Plavu 

knjigu" 

 od 12. do 29. srpnja - "Washingtonski NLO incident", brojni kontakti s NLO 

letjelicama od strane svjedoka i radara u Washingtonu DC. Rezultiralo stvaranjem 
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"Robertson Panel" protokola od CIA u kojem sve NLO svjedoke treba izvrgnuti ruglu 

i diskreditirati NLO grupe 

1953.:  

 Američki vojni pilot Felix Moncla nestaje dok lovi NLO 

1954.:  

 na stotine viđenja NLO-a u Francuskoj, poznato kao "French flap" 

 prijavljeni nepoznati sateliti u orbiti, upleten i astronom Clyde Tombaugh (otkrio 

Pluton) 

1955.:  

 Kelly-Hopkinsville susret, grupa nepoznatih bića izašla iz šume i maltretirala obitelj u 

jednoj kući. Nije bilo krvi već samo isprepadanih ljudi 

1957.:  

 brojni automobili gubili brzinu i zaustavljali se zbog velikih NLOa u Levellandu, 

Texasu i New Mexicu, poznati kao "1957 flap" 

1959.:  

 2. veljače - devetero planinara pogiba pod tajnovitim okolnostima u blizini planine 

Holat Sjahl (mansijski naziv, u prijevodu Mrtva Planina), na području sjevernog 

Urala. Na odjeći žrtava su pronađene značajne količine zračenja. Zbog neobičnog 

uzroka smrti planinara, te viđenja vatrenih kugli u obližnjem mjestu(Ivdelj), neki 

istražitelji sumnjaju u upletenost izvanzemaljaca. Događaj je poznat pod nazivom 

Incident kod prolaza Djatlova (Dyatlov Pass Incident) 

1961.:  

 16. rujna - bračni par Betty i Barney Hill tvrdili da su ih bili oteli izvanzemaljci, prvi 

takav slučaj u javnosti 

1964.:  

 24. travnja, policajac Lonnie Zamora tvrdio da je imao bliske kontakte s 

vanzemaljcima. Dok je bio u potjeri za nekim motorom oko 17h i 45 min začuo je 

neku eksploziju u blizini te je odmah otišao u obližnji napušteni spremnik dinamita u 

pustinji. Tamo je vidio nešto što je izgledalo kao auto okrenut naopako i dvije bijele 

osobe oko njega. Kada su ga primijetila bića su pobjegla u vozilo i poletjela, začulo se 

tutnjanje i Lonnie se bacio u stranu jer je mislio da će eksplodirati. Letjelice je 

odletjela iza horizonta 

1965.:  
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 9. prosinca - Kecksburg incident, Kecksburg, Pennsylvania, SAD tisuće ljudi gleda 

veliku sjajnu goreću loptu u barem šest država i Ontariu, Kanadi. Padala je preko 

Detroita, Michigan/Windsor, Kanada područja, prijave o palim metalnim ostacima 

preko Michigena i sjevernog Ohia i uzrokovanje soničnih eksplozija u zapadnoj 

Pennsylvaniji. Generalno mišljenje je da je u pitanju Meteor. Unatoč tome nekih 

svjedoci u malom selu Kecksburgu, tvrde da se nešto srušilo u šumu. Neki su vidjeli 

plavi plamen iz šume i javili policiji. Drugi su vidjeli letjelicu oblika klipa kukuruza, 

no vojska je tvrdila da je pretražila šumu i ništa nije našla. 

 astronaut Frank Borman fotografira NLO koji je pratio let Geminija 7 

1967.:  

 19. ožujka - Stephen Michalak tvrdi da je susreo NLO koji ga je opržio svojim 

motorima. Nakon toga bio je bolestan nekoliko mjeseci, no svaki doktor koji ga je 

pregledao je rekao da nije mentalno bolestan 

 4. listopada - Shag Harbor incident, u noći oko 23h 20min javljeno je u medijima da se 

NLO srušio u vode blizu Shag Harbor, Nova Scotia (istočna obala Kanade). Barem 

jedanaest ljudi je vidjelo kako niskoleteći objekt ide prema luci. Brojni svjedoci 

prijavili eksplozije i zvukove rušenja. Nakon što se srušio objekt je svijetlio i ljudi su 

odmah poslali ribarske brodove da spase ljude, no letjelica je potonula, a na mjestu 

gdje je potonula bila je masna, žuta pjena i sumporasti miris. Nakon dva dana marinci 

ronioci pretražuju dno, no nije bilo službene izjave da je išta nađeno 

1969.:  

 Jimmy Carter, predsjednik SAD-a vidi NLO na nebu 

1969.:  

 Neil Armstrong, astronaut, prijavljuje da je vidio dva NLO-a kada je Apollo 11 sletio 

na Mjesec 

1971.:  

 Delphos, Teksas NLO ostavlja znak na tlu u obliku svjetlećeg prstena 

1973.:  

 Pascagoula otmica- 11. listopada Charles Hickson (42) i Calvin Parker (19) pecaju na 

rijeci kada nailazi NLO i tri bića ih unose u letjelicu gdje su bili paralizirani 20 minuta 

dok ih je mehaničko oko skeniralo 

1974.:  

 Berwyn Mountain incident- oko 20h 30min, 23. siječnja viđen veliki disk na nebu 

iznad Clwyda u Walesu (VB). Mnogi svjedoci pozvali policiju, dolazi vojska i zatvara 

područje 
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1975.:  

 5. studenog - otmica Travisa Waltona, Travis Walton nestaje na nekoliko dana; vraća 

se s pričom da su ga oteli vanzemaljci, piše knjigu o tome koja se adaptira u film 

1976.:  

 U noći s 18. na 19. rujna zbio se Teheranski NLO incident kojem je prisustvovalo više 

očevidaca, ujedno vojnih dužnosnika i civila. Iznenada se pojavila blještava svjetlosna 

kugla iznad Teherana, koju su zabilježili i radari i koja je ometala rad instrumenata na 

vojnim zrakoplovima. 

1977.:  

 Colares flap, NLO napada stanovnike Brazilskog otoka, sisajući im krv svjetlosnim 

zrakama- 35 ozljeđenih, otok evakuiran 

1978.:  

 Valentichov nestanak, australski pilot prijavljuje NLO neposredno prije nego što je 

zauvijek nestao 

1979.:  

 Marshall County incident, šerif prijavljuje čudno sjajno svjetlo koje se sudarilo s 

njegovim vozilom 

1980.:  

 između 24. i 27. prosinca - Incident u Rendleshamskoj šumi - najpoznatiji Britanski 

NLO incident. Nick Pope, britanski agent i visoki vojni dužnosnik je izjavio da je taj 

incident veći od onog u Roswellu, uglavnom oko Božića NLO slijeće u šume Suffolka 

što stvara velike pomutnje, kao panika ljudi, stampeda krava... 

 29. prosinca - Cash-Landrum Incident, oko 21 sat troje ljudi se vozilo u autu bluzu 

Huffmana, Teksas. Kada se od nikud pojavila letjelica oblika dijamanta i sletjela 

ispred automobila. Trio se zaustavio obilazio letjelicu koja je ispuštala plamenove. 

Nakon 15 minuta letjelica polijeće i pojavljuju se helikopteri koji ju okružuju. 

Letjelica odlazi. 

1982.:  

 Baikonur Cosmodrome prepad, lansirno mjesto privremeno zatvoreno zbog prepada i 

sabotaže od strane NLO-a u lipnju 

1985.:  

 Tbilisi-viđenje, putnici i piloti sovjetskog putničkog aviona gledaju u čudno svjetlo 

tijekom leta iz Tibilisija u Tallinn, siječanj 
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1986.:  

 29. siječnja - Height 611 UFO Incident, NLO se srušio u Dalnegorsku, SSSR, na brdu. 

Tri dana kasnije dolazi grupa ufologa na to mjesto koje je spaljeno i jedino pronalaze 

komad filma, kojeg daju razviti no na njemu nema ništa 

 16. studenoga - grupa NLO-a prati 50 minuta putnički avion "Japan Air Linesa" let 

1628 

 17. studenoga - Anchorage, Aljaska japanski pilot So Terauchi koji je pilotirao Jumbo 

Jetom na visini od 10,600 metara doživljava susret s neobičnim letjelicom koja je 

osvijetlila njegovu kabinu i izvodila nevjerojatne manevre u zraku. To je trajalo oko 

sedam minuta, kada je otišla; da bi se nakon 5 minuta pojavila letjelica nekoliko 

desetina puta veća od Jumbo Jeta koji je 70 metara dugačak, obasjana plavom 

svjetlošću. Kontrolni toranj u Anchorageu nije ništa zamječivao, a letjelica je nakon 

par minuta nestala i avion je sretno sletio. Engleska inačica arhivirana 1. siječnja 

2007. 

1990.:  

 Belgijski NLO val, započeo u studenom 1989. i trajao sve do travnja 1990. godine, 

nekoliko masovnih viđenja crnih trokutastih NLO-a u Belgiji, belgijsko ratno 

zrakoplovstvo ima radarske susrete i objavljuje snimke 

 7. studenog - Montréal, Québec, Kanada NLO, preko 40 ljudi uključujući policiju 

gleda preko 3 sata u NLO iznad hotela u Montréalu 

1994.:  

 16. rujna, učitelji i više osoblje škole Ariel u Ruwi, Zimbabve je bilo iznenađeno kada 

su učenici stari od 5 do 12 godina došli prijaviti da se leteći tanjur spustio na školsko 

igralište. Znano kao Bliski susreti treće vrste u Africi 

1996.:  

 Varginha NLO incident, poznati brazilski incident kada se srušio NLO u Minas 

Gerais, Brazil. Višestruka viđenja čudnih bića za koje su neke djevojčice mislile da je 

vrag u pitanju. Bića viđena i na dječjoj rođendanskoj zabavi, što je navodno inspiriralo 

redatelja Shiamalana za scenu u filmu "Signs" 

1997.:  

 Mexico City snimka NLO-a. 

 13. ožujka - Svjetla iznad Phoenixa, NLO incident, koji se dogodio u gradu Phoenixu, 

Arizona, višestruke sporo pomičući svjetlosne formacije iznad metroa u Phoenixu i 

prelet crnog trokutastog NLO-a 

21. stoljeće 
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2001.:  

 11. rujna, navodno snimljen NLO za vrijeme napada na WTC 

 29. rujna - jedan mađarski vojni pilot je snimio odličan snimak NLO-a iz svog aviona 

u sred bijela dana iznad Budimpešte, Mađarska.  

2004.:  

 5. ožujka - Meksička zračna patrola snimila s infracrvenom kamerom svijetla- NLO-e 

2005.:  

 27. travnja - Bijela kuća evakuirana kada NLO ulazi u zabranjenu zračnu zonu i 

nestaje. Objašnjeno kao: "Oblak ili nekoliko ptica" 

 NLO-i prijavljeni i snimljeni u Kaufmanu, Teksas 

 Rockaway Beach, Queens NLO je uočen iznad vode blizu nečeg što je izgledalo kao 

nosač aviona. Nestalo je brzo kako se i pojavilo 

 Woodside, Queens Pet letećih tanjura se pojavilo iznad Woodsidea, Queens u 

studenom 2005. Viđeni su iznad cijelog Queensa i područja Manhattana. Nestali su 

jedan po jedan. 

 Oklahoma City, Oklahoma - Dječak je vidio ovalno jako svijetlo kako leti pri velikoj 

brzini i onda nestaje 

2006.:  

 25. ožujka - Kent, Engleska, ovalna kugla je viđena kako lebdi iznad lokacije u Kentu. 

Zatim odlazi prema zapadu. slika  Inačica izvorne stranice arhivirana 20. listopada 

2006. 

 17. lipnja, London, Engleska, oko 22 sata u noći, 5 crvenih kugli je viđeno kako leti 

iznad grada blizu Londona 

 20. rujna - predviđeno slijetanje raketoplana Atlantis odgođeno je za jedan dan kako bi 

posada istražila da li "manji, crni objekt" blizu shuttlea predstavlja nekakvu opasnost, 

priopćili su u srijedu dužnosnici NASA-e. Posada je objekt primijetila dok su 

kamerom promatrali Zemlju, utvrdivši da se kreće istom brzinom i istom orbitom kao 

shuttle. Pretpostavka je bila da je riječ o komadu leda ili dijelu raketoplana koji je 

otpao prilikom ranijih inspekcija. članak  Inačica izvorne stranice arhivirana 27. rujna 

2007. 

 1. prosinca - Sibir objavljeno nekoliko članaka da se srušio NLO u području sibirkih 

šuma i izazvao manji požar eng  Inačica izvorne stranice arhivirana 3. siječnja 2007. 

 27. listopada - Tappen, North Dakota U malom gardu SAD-a Tappen, North Dakota 

jedan je 16-godišnjak ustao u sred noći čuvši čudne zvukove vani i zatekao na njivi 
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dva viskoka vanzemaljca 8 do 9 stopa kako rade nešto stoci. u jednog je ispucao metak 

iz svoje puške te je ovaj pustio gadan nezemaljski krik, da bi na to drugi vanzemljanin 

opalio tog dječaka i onesvjestio ga. eng  Inačica izvorne stranice arhivirana 31. 

listopada 2006. 

 7. studenog - Chicago, Illinois Zaposlenici i piloti aerodroma O'Hare u Chicagu tvrde 

da su vidjeli ovalni objekt kako lebdi nad jednim od terminala i onda brzo uzljeće 

gore. 

2007.:  

 23. travnja - Alderney NLO incident, Ray Bowyer, pilot putničkog zrakoplova, i 

putnici prijavili su viđenje dva NLO-a tijekom leta 

 27. travnja - Knin, Hrvatska, u 3:30 h primijećen NLO žutog duguljastog oblika kako 

lebdi 10 minuta nad Kninom tijekom dana isti je primijećen od strane dva pilota nad 

obalama Velike Britanije 

2008.:  

 28. lipnja - policijski helikopter se, prema tvrdnjama medijama, zamalo sudario s 

NLO-om kojeg je progonio na nebu iznad Walesa. Stotine ljudi prijavile su viđenje 

NLO-a tog i prethodnih dana 

2011.:  

 20. veljače - Vancouverski NLO incident - u noći su viđena rozo-crvena pulsirajuća 

svjetla na nebu, a sljedećeg jutra u 7:00 stanovnici su opazili bešuman leteći tanjur sa 

zeleno-crvenim svjetlima 

U daljnjem razoblju lista takvih događaja postaje sve veća! 

Razotkrivanje velikog prikrivanja NLO-a 
Sa dr.Stevenom Greerom za Share International razgovarao Monte Leach  

Sljedeći članak objavljen je u časopisu Share International (englesko izdanje) od studenog 

1997. godine. Iako se neki navodi odnose na vrijeme objavljivanja članka, njegov sadržaj je 

još uvijek aktualan, o čemu svjedoči izuzetno živahna aktivnost organizacije CSETI s kojom 

se možete podrobnije upoznati na njihovim web-stranicama. 

       Dr. Steven Greer liječnik i nekadašnji pročelnik Odjela za intenzivnu njegu u bolnici 

Caldwell Memorial Hospital u Sjevernoj Karolini, u SAD-u, je općepriznati autoritet za 

područje NLO-a i izvanzemaljskih pojava. Godine 1990. osnovao je CSETI, Centar za 

proučavanje izvanzemaljske inteligencije, kao "svjetsku organizaciju posvećenu izgradnji 

miroljubivih i održivih odnosa s izvanzemaljskim oblicima života." 

       Kao dio CSETI-ja, Greer je kasnije  pokrenuo projekt Starlight, čija je svrha otkrivanje 

čvrstih znanstvenih dokaza o NLO-ima. Od 1993. godine Greer i članovi projekta Starlight 

imali su više uvodnih brifinga o fenomenu NLO-a za osoblje Bijele kuće, direktora CIA-e 

(Američke središnje obavještajne agencije), za visoke vojne vođe, visoke predstavnike UN-a, 

članove američkog senata i kongresa, te za međunarodne vođe i strane vlade.   

       Greer je poseban naglasak stavio na "pronalaženje vojnih, obavještajnih i vladinih 

službenika te zaposlenika drugih vladinih agencija koji imaju neposredna saznanja iz prve 
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ruke o temi NLO-a i vanzemaljaca". Greer navodi da je pronašao 107 takvih svjedoka iz 

vladinih krugova. U travnju 1997. njih petnaest svjedočilo je na brifinzima koje je CSETI 

organizirao u Washingtonu. Među prisutnima na tim brifinzima bili su predstavnici 

dvadesetak kongresnih ureda, viši dužnosnici izvršne vlasti iz vlade i dužnosnici iz 

Pentagona, predstavnici nizozemskog veleposlanstva, Nacionalne akademije znanosti i dvaju 

ureda guvernera. Glavni predstavnici tiskanih i elektronskih medija imali su poseban brifing. 

Sudionici su primili brojne vladine i vojne dokumente povezane s NLO-ima, kao i video i 

fotografske snimke NLO-a. 

       Svi svjedoci iz američke Vlade koji su bili prisutni potpisali su izjavu da su spremni pod 

zakletvom, na javnom saslušanju pred američkim kongresom, svjedočiti o projektima i 

događajima povezanima s NLO-ima kojima su osobno prisustvovali. Dr. Greer je pozvao na 

organiziranje javnih saslušanja o NLO-ima koje bi sponzorirala vlada i koja bi dovela do 

potpunog javnog razotkrivanja tog pitanja.  

       U intervjuu koji slijedi dr. Greer razmatra moguće posljedice takvih saslušanja, 

uključujući i moguća neugodna otkrića da su određeni elementi "vojno-industrijskih" krugova 

iz cijelog svijeta u prošlih pola stoljeća prikrivali postojanje NLO-a.  

 

Share International: Što se događalo nakon travanjskih brifinga u Washingtonu?  
       Steven Greer: Otada se s višim dužnosnicima i članovima Kongresa, uključujući i neke 

predsjednike važnih odbora, dogovaramo oko početka otvorenih saslušanja.  

       Ono što se dogodilo u travnju izazvalo je priličan metež — reći da smo dirnuli osinje 

gnijezdo bio bi preblago. Ljudi koji su prisustvovali zasebnim brifinzima koje je CSETI 

organizirao za članove Kongresa, osoblje Bijele kuće i druge, bili su prilično šokirani — 

mislim da je bio izraz koji su upotrijebili nakon što su saslušali strogo povjerljive svjedoke 

koji su iz prve ruke svjedočili nepobitnim događajima, kao što su to na primjer bile potjere za 

NLO-ima usred bijelog dana, koje su uključivale i satelitsko praćenje i praćenje iz 

Zrakoplovne uprave te izvanredne potjere i pokušaje rušenja NLO-a, iz osamdesetih godina. 

Imali smo svjedoke tih događaja sa strogo povjerljivim ovlaštenjima i na vrlo 

osjetljivim  položajima u ratnom zrakoplovstvu, mornarici i kopnenoj vojsci. 

       Tu smo poduzeli vrlo hrabar potez identificirajući čvrste dokaze povezane s NLO-ima 

koje smo zatim pokazali ključnim članovima političkog i vojnog establišmenta u Sjedinjenim 

Američkim Državama, Ujedinjenim narodima i drugdje. To nije prouzročilo samo golemo 

zanimanje nego i veliku zabrinutost zbog nečega što bi se može okarakterizirati samo kao 

neustavno postupanje u vezi s tim pitanjem.  

        

SI: Na što mislite pod "neustavnim postupanjem u vezi s tim pitanjem"?   
       Steven Greer: Postoje strogo povjerljivi projekti koji su u crnom području, takozvani 

"crni projekti", a uz njih postoje i oni ultra-crni. To spada u doista ultra-crno područje 

djelovanja USAPs-a (Unackonowledged Special Access Projects), neodobrenih projekata za 

posebne zadatke. Čak i kada se o tome raspituje netko viši na zapovjednoj ljestvici, izričito 

mu se kaže da takav projekt uopće ne postoji. To ide sve do, i uključuje je, razine Bijele kuće 

i Združenog stožera (u Pentagonu).  

       Najbolji primjer o kojem je dosada izviješteno u medijima, u New York Timesu i 

Washington Postu, je onaj kada je senatski Odbor za obavještajne poslove suočio Državni 

ured za istraživanje s činjenicom da isti gradi uredsku zgradu vrijednu 300 milijuna dolara a 

da je Kongres ili Bijela kuća nikad nisu odobrili, te da su osnovali fond od 1.7 milijardi dolara 

namijenjen podmićivanju, koji također nitko nije odobrio.  

       Tu je uključeno nekoliko promjenjivih činitelja: najprije sam fenomen NLO-a, zatim 

program prikrivanja koji se njima bavi, a tu je i manjak povezanosti između prikrivanja i 

legalne vlasti, koja je u velikoj mjeri izostavljena iz toga. To postaje vrlo složen problem i 



zato je trebalo toliko mnogo rada, ne samo s moje strane nego i i od strane nekoliko stotina 

ljudi s kojima surađujem, da pokušamo razriješiti tu krizu.  

        

SI: Želite li reći da američka vlada još od kasnih četrdesetih ili pedesetih godina zna za 

pojavljivanje NLO-a i da tu informaciju namjerno pokušava sakriti od javnosti? 

       Steven Greer: Pa, i da i ne. A razlog zbog kojeg moram reći "i da i ne" leži u tome što 

morate definirati "američku vladu". Skupinu o kojoj sam govorio, a naziva se MJ-12, Majestic 

12 (op. p. — na hrv. 12 veličanstvenih), ili povremeno PI-40 (ne znam što to znači), ne treba 

miješati s američkom vladom. Na primjer, u razgovoru s direktorom CIA-e na tu sam temu 

potrošio gotovo tri sata jer on nije mogao ništa saznati o tome. Dakle, kada netko kaže da 

"američka vlada" taji informacije, on treba razumjeti da "američka vlada" i 99.9 posto ljudi u 

njoj ne zna ništa o toj temi. Tu mislim na relevantne članove senatskog Odbora za 

obavještajne poslove s kojima sam razgovarao, relevantne članove osoblja Bijele kuće i CIA-e 

te vrlo relevantne više članove Združenog stožera.  

       Pitanje tada postaje: tko time upravlja, i kako? Ta pitanja kod ljudi u javnom životu 

uzrokuju vrlo nervozne reakcije, kada saznaju da postoji organizacija najvećim dijelom 

zasnovana na privatnom sektoru i sa značajnim predstavništvom u vojnoj i obavještajnoj 

zajednici, koja djeluje nezavisno, izvan dosega uobičajenih i zakonitih mehanizama provjere, 

a koji su potrebni za nešto što se želi nazivati demokracijom.  

        

SI: Jesu li neki od svjedoka s kojima ste razgovarali članovi ili bivši članovi te tajne skupine 

koja zataškava priču o NLO-ima?  

       Steven Greer: Da.  

        

SI: Zašto oni istupaju baš sada? 

       Steven Greer: To je vrlo složeno. Američka vlada, ona kako je zamišljamo ja i vi, kao i 

druge vlade, u razdoblju kada su na vlasti o tim stvarima ne znaju gotovo ništa. Elementi koji 

o tome znaju tijesno surađuju s velikim, tehnološki vrlo razvijenim aviokompanijama koje 

imaju mnogo ugovorenih poslova s američkom vladom. Među članovima te skupine ne 

postoji suglasnost o tome kako postupati u vezi tog pitanja. Zbog ovoga čime se mi bavimo 

postoji određeni broj njih koji smatraju da je došlo vrijeme da se to pitanje razotkrije. Tako 

misli otprilike trećina elemenata u skupini MJ-12. No, tu je i dalje većina, posebice stariji 

članovi, koji nastoje to držati tajnom barem dok oni sami ne umru. Dakle, čak ni unutar te 

skupine stajališta oko tog pitanja nisu jedinstvena.  

       Zbog toga je tako teško te stvari iznijeti u javnost, jer ne radi se samo o tome da javno 

kažete: "Nismo sami i tamo vani postoje vanzemaljci." I, usput, ne postoji ni trunka dokaza da 

su ti NLO-i neprijateljski, unatoč teatralnosti prisutnoj kod ufologa i pisaca znanstvene 

fantastike.  

       Taj problem je veoma kompliciran jer uključuje moćne interese koji nastoje pod svaku 

cijenu prikrivati taj problem što dulje, a zbog ekonomskih, društvenih, tehnoloških, 

geopolitičkih i drugih utjecaja koje bi uzrokovalo to otkriće. 

   

SI: Koliko ljudi prema vašoj procjeni djeluje u tim tajnim skupinama?   

       Steven Greer: Oko 200 do 300 ljudi doista zna što se dešava, a samo desetak ih upravlja 

time i ja znam tko su neki od tih ljudi.  

        

SI: Da li bi neke od njih opisali kao direktore naftnih kompanija, ili direktore 

aviokompanija, ili možda kao vojne zapovjednike? Kako biste ih opisali, općenito?  

       Steven Greer: Kao sve što ste nabrojili, ali nije neophodno da su to očiti sumnjivci. Evo 

jednog primjera. Nakon susreta s direktorom CIA-e otišao sam u grad na jugozapadu SAD-a, 



to je sve što mogu reći, i susreo se s jednim od članova skupina MJ-12 kojega je veoma 

zanimalo što radimo. Mislim da je bio šokiran kada je shvatio da ne samo da smo odlučni, 

nego da smo i uspješni u svojim nastojanjima. Okrenuo se prema meni sa suprotne strane 

golemog konferencijskog stola u toj vili — taj je čovjek je tehnološki genije, vrlo uspješan na 

području superračunala i sličnih stvari — i rekao: "Zaista nema potrebe da o tome razgovarate 

s direktorom CIA-e jer on o tome ne zna ništa, a ništa neće ni saznati. Na vašem mjestu, ja bih 

razgovarao s ljudima kao što sam ja, s ljudima koji pod tajnim ugovorima obavljaju mnogo 

visoko-tehnoloških poslova za američku vladu. Razgovarao bih sa savjetodavnim 

organizacijama, s određenim ljudima koji su zabrinuti zbog religioznih implikacija toga 

pitanja, te s određenim vjerskim." 

       Izrekao je čitavu litaniju tako da sam pomislio da je čovjek lud. Međutim, pokazalo se da 

da potpuno u pravu. To sam teško prihvatio. Bilo bi još teže očekivati da to netko iz 

obavještajne komisije senata, ili iz Pentagona, prihvati činjenicu da se s tim postupa na taj 

način.  

       Spomenut ću još jedan slučaj. Dva sata razgovarao sam s nekadašnjim britanskim 

ministrom obrane i jedinim živućim admiralom s pet zvjezdica na svijetu, lordom Hillom-

Nortonom, poslanikom u engleskom gornjem domu. Pred nekoliko godina smo o tome 

naširoko raspravljali. On mi je ispričao: 

       "Sada znam da su NLO-i stvarni i da postoje izvanzemaljski oblici života, međutim kao 

član britanske vlade odnosno član admiraliteta to nisam znao." Pogledao sam ga i rekao: "To 

je čudno." Odgovorio mi je: "Uvjeravam vas da se to pitanje nikad nije pojavilo na mm stolu." 

To mi je ispričao, i u njegovom iskazu nisam primijetio suzdržanost ili himbu; bio je potpuno 

otvoren, baš kao i direktor CIA-e. Obojica su mi u stvari ispričali istu priču. Oni nikada nisu 

mogli saznati ništa o tim stvarima. Zapravo, u taj problem nisu nikada pobliže zagledali jer 

nisu mislili da je takvo nešto moguće.  

       Lord Hill-Norton mi je sasvim nedvosmisleno rekao da sada uopće ne sumnja da takvi 

projekti doista postoje. Usporedili smo svoje bilješke i razmijenili podatke te došli do 

sljedećeg zaključka: jedini odgovor na pitanje kako je to moguće je da se tim stvarima 

upravlja uprocesu paralelnom konvencionalnoj vojnoj i političkoj aktivnosti Vlade. Vrlo 

sličnu sliku sam stekao i od sadašnjeg direktora CIA-e te predsjednika jedne europske države 

s kojim sam se susreo. To ne znači da nikad nije bilo predsjednika CIA-e koji o tome nešto 

nije znao. Znam da su neki od njih znali. Ili da nikada nije bilo predsjednika koji ne bi imao 

bar neke informacije. Ali, sasvim sam siguran da su znali samo onoliko koliko im je nadzorni 

aparat tog htio reći i mislim da su većina od toga bile dezinformacije.  

       Nažalost, ufolozi i mediji su te dezinformacije potpuno prihvatili. Nisu postavili bitna 

pitanja, kao na primjer tko doista stoji iza slučajeva sakaćenja stoke i takozvanih otmica? Jesu 

li to vanzemaljci? Gotovo nikada. Je li vjerojatnije da stručnjaci za psihološko ratovanje 

insceniraju takve događaje? Da. I mi to znamo, nemam nikakve sumnje da se upravo to 

događa. 

 

Upletenost medija 

SI: Da li mislite da bi čelnici medijskih korporacija mogli biti upleteni u sve to? 

       Steven Greer: Svakako mislim da postoji kontrolna središta unutar različitih medija. Prije 

nisam smatrao da je tako, međutim dogodilo se nekoliko stvari zbog kojih sam postao vrlo 

sumnjičav. Ipak, smatram da ljudi idu predaleko s tim teorijama urote. 

       Možete psihološki uvjetovati medije da prestanu pisati o tom pitanju. Možete ih 

diskreditirati, podmetnuti im prijevare (misli se npr. na neke krugove u žitu — op. p.) koje se 

onda raskrinkaju, možete podmetnuti ljude koji su šarlatani. Možete u to umiješati informacije 

znanstvenika koji će na to prosvjedovati i ustvrditi da je sve zajedno glupost. Tako da će 

mainstream mediji, umjesto da kreiraju pravo nezavisno novinarstvo, prihvatiti bilo kakav 



status quo jer žele biti "in".  

       Jednom mis e obratio jedan visoki časnik vojne obavještajne službe i rekao da bi nam 

kada bi surađivali s njima omogućili neograničen pristup svemu što želimo. Dakako, na taj 

način bi se prodali, i to je nešto što so odbili učiniti. To ne znači da nema ljudi koji na to nisu 

pristali. 

        

SI: Osim toga, medij su u posjedu velikih korporacija koje su obično vrlo konzervativne. 

       Steven Greer: Pitate koliko CBS, koji je u vlasništvu konglomerata, može biti nezavisan, 

ili NBC, koji  je u vlasništvu General Electrica koji obavlja velike poslove za Ministarstvo 

obrane? 

       Sljedeći problem je pristup medija cijelom pitanju. Ne mogu vam reći koliko mi je 

napuhanih znanstvenika, novinara i ljudi koji misle da sve znaju reklo: "To mora biti 

besmislica, jer da nije, to bih već i sam znao jer sam toliko značajan". Štoviše,  mnogi 

mainstream novinari tome dodaju godine ismijavanja i raskrinkavanja, tako da u javnosti 

prevladava osjećaj da su mnogi od tih izvještaja obične gluposti, i u tome često nisu u krivu. 

U tom smislu se u velikoj mjeri slaže s medijima. Naime, posjećujem na stotine susreta i 

skupova o NLO-ima i rekao bih, da su od 90 do 99 posto svega što tamo vidim i čujem 

potpune gluposti. Tako da se novinaru može oprostiti ako misli da je sve što čuje o tome 

glupost. To svakako nije tožno, no razumljivo je. 

       Uza sve to, rekao bih da su predstavnici medija koji su prisustvovali brifinzima u 

Washingtonu bili vrlo zainteresirani, te da i iz toga mogle proizaći dobre i ozbiljne priče.  

        

SI: Postoji li možda neki pojedinac koji je na čelu te tajne skupinu, i da li je ta skupina 

međunarodna? 

       Steven Greer: Da, međunarodna je, oko toga nema dvojbe. Ozbiljno sumnjam da postoji 

pojedinac koji je vodi. Možda je vodstvo rotirajuće, no znam da postoje mnogi ljudi koji 

najvjerojatnije kreiraju njezinu politiku.  

        

SI: Koliko je država po vašem mišljenju uključeno?  

       Steven Greer:: Više od nekolicine, a manje od svih. Ne mogu dati njihov točan broj. 

Rekao bih da postoji predstavništvo koje je vrlo veliko i prostire se od vjerskih entiteta, preko 

korporacijskih i financijskih, pa do vojno-obavještajnih. Mogu reći da velike industrijske sile 

svakako imaju entitete koji su uključeni u sve to. Pa ipak, to ne znači da, na primjer, britanski 

premijer ili ministar obrane zna za to; vjerojatno ni ne sanjaju o tome. 

       Želim ovdje istaknuti da nas brojni pojedinci iz vojnih i obavještajnih službi podržavaju u 

tome da te informacije objavimo. To su pošteni, čestiti muškarci i žene koji doista žele da se 

to pitanje razriješi. Svjesni su koliko je za naš način života opasno da se s nekim tako moćnim 

postupam na tako ultra-tajan i vjerojatno ilegalan način.  

 

Javna saslušanja i pojedinačni pokušaji 

SI: Postoje li kakve naznake da će doći do javnog saslušanja? I što ćete učiniti ako do njega 

ne dođe? 

       Steven Greer: Vrlo sam zabrinut da bi se, zbog implikacija koje bi to moglo imati kao i 

načina na koji oni koji su na vlasti tu temu mogu ili raskrinkati ili potiho zataškati, moglo 

dogoditi da do saslušanja uopće ne dođe. Pa ipak, optimističan sam. U kongresu ima 

vrlo dobrih ljudi, a pomažu nam i neki dobronamjerni bivši članovi kongresa koji doista 

shvaćaju kakve bi sve implikacije to moglo imati.  

       Ako se to ne dogodi, moramo biti spremni kao neprofitna istraživačka skupina prikupiti 

sva ta svjedočanstva i dokaze i predstaviti ih javnosti putem dokumentarnih filmova, knjiga i 

konferencija za tisak, tako da to pitanje izađe u javnost neslužbeno. Ako se to ne izvede 



znanstveno i vrlo vjerodostojno, svijet taj problem jednostavno neće registrirati i svi ti 

svjedoci će doslovno riskirati svoje živote i karijere uzalud.  

       To neće biti jednostavna stvar. Nemamo novčanih sredstava za rad. Naše cjelokupno 

osoblje sastoji se od jedne osobe koja dolazi u ured 10 sati tjedno da bi pomogla u 

administrativnim poslovima, a sve se drugo je potpuno volonterski rad. Svi mi oduzimamo 

vrijeme svojim obiteljima, svom poslu i svojim karijerama.  

       Mogu odgovorno reći da imamo fizičke dokaze, fotografije, vladine dokumente i više od 

stotinu strogo povjerljivih svjedoka iz vojnih i obavještajnih službi koji bi, kad bismo ih 

mogli udružiti i predstaviti javnosti, mogli predstavljati konačno i nedvosmisleno 

razotkrivanje tog pitanja. Problem je što nemamo novčanih sredstava da bismo to izveli, i ako 

američka vlada da preko javnih saslušanja u Kongresu ne dopusti da se to razotkrije službeno, 

tada će način našeg daljnjeg rada postati vrlo problematično pitanje.  

(Iz časopisa Share International od listopada 1997. godine) 

 

 

Steven Greer: Od 1993. godine moj tim iz centra CSETI stupio je u kontakt s više od 200 

svjedoka iz vladinih, vojnih, obavještajnih i korporacijskih krugova koji znaju za projekte i 

događaje povezane s nepoznatim letećim objektima, vanzemaljskom inteligencijom i s njom 

povezanom tehnologijom. Kontakte smo uspostavili sa svjedocima diljem svijeta. Od 1993. 

do 2000. godine sustavno smo s izvještajima i stvarnim dokazima upoznavali kako američke 

tako i međunarodne vođe. U Americi smo izvještaje predočili direktoru CIA-e, članovima 

združenog stožera u Pentagonu, direktoru obrambene obavještajne službe (DIA), 

brojnim  članovima Kongresa, visokim dužnosnicima u Ujedinjenim narodima i drugima. 

Izvještaje smo preko brojnih posrednika predstavili i predsjedniku  Clintonu. Svjedoci s 

ovlaštenjima za pristup najtajnijim vladinim dokumentima i drugim dokazima su također 

prisustvovali tim razgovorima. Od jeseni 1993. godine, kad smo imali sastanak u 

zrakoplovnoj bazi Wright Patterson, i kasnije, s direktorom CIA-e Jamesom 

Woolseyem,  neprestano smo zahtijevali razotkrivanje pitanja NLO-a i vanzemaljske 

inteligencije na razini vladinih institucija. Nakon iscrpljujućih  pokušaja da u takvom 

razotkrivanju zadobijemo suradnju vlade, godine 1998. godine postalo jasno nam ćemo to 

morati učiniti pomoću građanske inicijative. Članovi kongresa, visoki časnici u vojsci i drugi 

službenici također su nam preporučili da s tim nastojanjima nastavimo izvan vladinih 

ustanova, jer je razotkrivanje uz pomoć građanske inicijative zanimanja javnosti jedini način 

za osiguranje službenih saslušanja i djelovanja vlade. Taj događaj smo planirali posljednje 

dvije godine. U lipnju 2000. godine su za početak tog projekta osigurani potrebna struktura i 

sredstva, tako da smo objavili početak rada Disclosure News Programming (DNP) — 

organizacije za istraživanje novosti, koja je na čelu te čitave operacije. Ciljevi  te organizacije 

su: 

 Osigurati vjerodostojno, međunarodno razotkrivanje činjenica povezanih s NLO-ima; 

 dokazati postojanje NLO-a i vanzemaljske inteligencije kao istinito, legitimno i 

relevantno; 

 vratiti postupanje s pitanjima povezanim s NLO-ima i vanzemaljskom inteligencijom 

pod demokratsku,  legalnu i zakonitu kontrolu; 

 obnoviti kongresni i javni nadzor nad neodobrenim projektima koji se trenutno 

odvijaju izvan zakonskih ovlasti; 

 spriječiti utrku u naoružanju u svemiru i izlaganje opasnostima koje takvo 

naoružavanje predstavlja za svijet; 



 dozvoliti razvoj tehnologija povezanih s energetskim i pogonskim sustavima koje bi 

mogle zamijeniti štetne i neodržive fosilne i atomske energetske izvore. 

(Dr. Steven M. Greer, direktor centra CSETI, lipanj 2000.)  

 

Tiskovna konferencija o razotkrivanju pojava NLO-a 

Dana 9. svibnja 2001. godine u Washingtonu na tiskovnoj konferenciji istupilo je dvadesetak 

bivših američkih vojnih, obavještajnih i drugih vladinih dužnosnika i otkrilo svoja neposredna 

neidentificiranim letećim objektima (NLO-ima) i vanzemaljskim bićima. Događaj je 

organizirao Disclosure Project (projekt "razotkrivanje"), neprofitna skupina koja radi na 

iznošenju istine o NLO-ima i vanzemaljskoj inteligenciji u javnost. 

       Ovo su neke od tvrdnji iznesenih na toj tiskovnoj konferenciji: postoje čvrsti dokazi da su 

NLO-e registrirali i pratili američki radarski sastavi; američka vojska je već izradila 

funkcionalne replike pogonskih sustava koji rade na principu nulte gravitacije i ne zagađuju 

okoliš; NLO-i su već nekoliko puta na određeni vremenski period onesposobili američke 

nuklearne rakete; američka vlada kategorizirala je barem 57 različitih vrsta humanoidnih 

oblika života povezanih s NLO-ima 

       Dr. Steven Greer, direktor projekta Disclosure kaže da je snimio na video vrpcu intervjue 

s oko 100 visokopozicioniranih svjedoka koji su imali iskustva s NLO-ima i s više od 300 

ljudi koji su spremni svjedočiti pred američkim kongresom pod uvjetom da im se zajamči 

imunitet, jer bi svojim svjedočenjem prekršili svoje prisege na tajnost dane američkoj vladi.  

       Greer apelira na američki kongres da održi saslušanja o NLO-ima i vanzemaljskoj 

inteligenciji, da se prestane s naoružavanjem svemira i da započne s istraživanjem tehnologija 

povezane s NLO-ima, za koje vjeruje da se mogu upotrijebiti za izgradnju čistih, obilnih 

izvora energije za čitav svijet. Dr. Greer je između ostalog rekao: "To je izuzetno važna stvar. 

Vojnu, znanstvenu i političku zajednicu zamolio sam da ozbiljno prouči materiju koju ovdje 

predstavljamo i učini pravu stvar za čovječanstvo i za našu djecu."  

(Izvor: Obavijest za medije projekta Disclosure, SAD) 

[Časopis Share International od lipnja 2006. godine] 

´Disclosure´ projekt i CSETI 

 

Center for the Study of Extraterrestrial Intelligence - CSETI (Centar za proučavanje 

izvanzemaljske inteligencije) međunarodna je neprofitna istraživačka i obrazovna 

organizacija sa sjedištem u SAD-u posvećena razumijevanju fenomena NLO i bliskih susreta. 

Osnovao ju je Dr. Steven M. Greer ( po struci liječnik urgentne medicine ) zajedno sa svojim 

suradnicima. 

Watch The National Press Club Webcast 

 

Jedan od projekata CSETI-ja je i ´ Disclosure Project´. 

 

U CSETI-ju smatraju da temeljito razmatranje postojećih podataka i dokumenata o NLO-ima 

upućuje na zaključak da Zemlju posjećuju izvanzemaljske inteligencije (engl. Extraterrestrial 

Intelligences, ETIs) i izvanzemaljske svemirske letjelice ( Extraterrestrial Spacecrafts , ETS ) 

već desetljećima, ako ne stoljećima, i da je taj kontakt intenzivniji od 1947. godine. 

 



9. svibnja 2001. , dvadesetak obavještajnih, vladinih, vojnih, korporacijskih i znanstvenih 

svjedoka svjedočili su u Nacionalnom Press Clubu u Washingtonu DC o realnosti NLO-a, 

izvanzemaljske prisutnosti i rezultirajućih naprednih tehnologija za generiranje energije i 

propulziju. 

 

´ Disclosure Project´, neprofitna istraživačka organizacija, poziva na otvorena saslušanja u 

Kongresu SAD-a o predmetu NLO-a i izvanzemaljske prisutnosti i za donošenje zakona 

kojima će se zabraniti stacioniranje oružja u svemiru (u neposrednom prostoru oko Zemlje). 

 

U Projektu su identificirali nekoliko stotina svjedoka iz čitavog svijeta koji su bili voljni dati 

izjave o tom predmetu. Uži krug svjedoka iz SAD-a, njih nekoliko stotina spremni su o tome 

što znaju o predmetu svjedočiti u Kongresu. 

 

Svjedočanstva s konferencije Disclosure Projecta održane 9. svibnja 2001. 

 

Steven Greer speaking at Disclosure Project press conference at National Press Club to 

announce UFO findings 

 

Dr. Steven Greer (uvodni govor) 

 

´ Članovi tiska, američka javnosti i ljudi svijeta ! Danas smo ovdje kako bismo razotkrili 

istinu o predmetu koji je bio ismijavan i nijekan tijekom najmanje 50 godina. Muškarci i žene 

za ovom govornicom, i nekih dodatnih 350 vojnih i obavještajnih svjedoka o tako zvanom 

NLO predmetu i izvanzemaljskoj inteligenciji mogu dokazati i dokazat će da nismo sami.  

 

Želio bih zahvaliti Sarah Mc Clendon, dopisnici Bijele kuće, koja je danas s nama, za njezino 

sponzorstvo ovog skupa [za koji je procijenjeno da je stajao 80 000 USD]. 

 

1993. , skupina vojnih savjetnika ovog projekta i ja sastali smo se u Virginiji. Odlučili smo da 

je vrijeme da se civilni, vojni, obavještajni i drugi ljudi skupe i razotkriju istinu o predmetu 

koji se naziva NLO-i [ engl. :UFOs ].  

Od tada sam osobno brifirao ... Jamesa Woolseyja prvog direktora CIA-e [ u vrijeme 

administracije] predsjednika Clintona. 

Osobno sam brifirao načelnika [ DIA-a]; načelnika obavještajne službe u Združenom stožeru [ 

Pentagon ]; članove Obavještajne komisije u Senatu; mnoge članove Kongresa; članove 

vodstava u Europi; Japanski kabinet i druge. 

 

I ono što sam našao bilo je ... da nisu imali pristup tim projektima. Možemo nepobitno 

dokazati, kroz ove svjedoke koje smo otkrili, koji sada broje preko 400 ljudi – i to su ljudi 

koji su bili unutar CIA-e , NSA-a, NRO-a, Vojnog zrakoplovstva [ US Air Force], Mornarice 

[Navy],..vojske [ US Army ], iz svih odjela obavještajne i vojne zajednice, kao i korporacijski 

svjedoci, ugovaratelji s vladom – da su to ljudi koji su bili uključeni u crne budžete ili tajne 

nepotvrđene projekte. Ti nepotvrđeni projekti sa posebnim pristupom stoje najmanje 40 do 80 

milijardi [ američkih dolara; USD] na godinu i uključuju tehnologije koje mogu za uvijek 

promijeniti svijet. 

Razlog zašto sada istupamo je taj što tražimo da Američki Kongres i predsjednik Bush 

pokrenu službenu istragu i razotkrivanje o tom predmetu. 

 

Taj predmet ima najdublje implikacije na ljudsku budućnost, na nacionalnu sigurnost SAD-a i 

na mir u svijetu.Posebno, tehnologije vezane uz NLO-e i izvanzemaljska vozila, ako se 



deklasificiraju [ukine im se status tajnosti] i upotrijebe za miroljubivo generiranje energije i za 

pogon, definitivno bi riješile naziruću energetsku krizu ; zaustavile bi globalno zagrijavanje, 

korigirale bi izazove očuvanja okoliša s kojima je zemlja suočena. 

 

Također je presudno da počnemo, kao društvo, raspravljati o ispravnosti postavljanja oružja u 

svemiru. Ako doista možemo dokazati da je istina da nismo sami i da je svemir područje koje 

dijelimo s drugim civilizacijama, postavljanje oružja u svemir mogla bi biti vrlo nerazumna i 

destabilizirajuća stvar. O tome se nije raspravljalo jer je izvan nacionalnog i međunarodnog 

vidokruga. Potrebno je da se takvo stanje promijeni i zbog toga smo danas ovdje. 

Kroz ovo svjedočenje možemo nepobitno dokazati da su ti objekti izvanzemaljskog porijekla 

praćeni radarski; da su se kretali [brzinama] tisućama milja na sat, zaustavljali se [naglo] i 

činili [nagle] okrete. Oni koriste antigravitacijske pogonske sustave u čiji način rada smo mi 

već proniknuli kroz [istraživačke] tajne projekte u Sjedinjenim Državama, Velikoj Britaniji i 

drugdje. 

Da su ti objekti prizemljivali, povremeno bivali oneposobljeni i bili zaposjednuti – posebno 

od strane timova unutar Sjedinjenih Država; da su izvanzemaljski oblici života bili 

zaposjednuti i da su njihova vozila uzimana i temeljito proučavana, tijekom najmanje 50 

godina. 

Možemo dokazati, kroz svjedočenje i dokumente koje ćemo predočiti, da je taj predmet bio 

sakriven od članova Kongresa i od najmanje dvije predsjedničke administracije koliko nam je 

poznato. 

 

I da je Ustav Sjedinjenih Država potkopan rastućom moći tih tajnih projekata i da je to 

opasnost za nacionalnu sigurnost. Želim naglasiti da nema dokaza da su ti oblici života [ koji 

nas posjećuju ] neprijateljski prema nama. Ali postoji mnoštvo dokaza da su oni zabrinuti oko 

našeg neprijateljstva. [ Bilo je slučajeva ] da su neutralizirali ili učinili neupotrebljivom 

sposobnost lansiranja inter-kontinentalnih balističkih projektila. Svjedoci ovdje danas opisat 

će vam te događaje. Oni [ posjetitelji ] su jasno pokazali da ne žele da naoružavamo svemir. 

Ipak, mi još uvijek nastavljamo ići tim opasnim putem. 

 

I, nepobitno će dokazati da su ti projekti, zbog toga što ih se nije prikladno nadziralo od strane 

Kongresa, od strane američkog predsjednika, od strane međunarodne zajednice, postali 

prijetnja nacionalnoj sigurnosti. I zbog tog razloga, mi osjećamo da moramo razotkriti te 

činjenice. 

Ovo je početak kampanje za razotkrivanje. I u podsjetniku koji sam napisao za predsjednika 

Georgea W. Busha prošli tjedan izjavio sam da će se ova kampanja nastaviti sve dok ne budu 

ispunjeni naši ciljevi. 

 

A oni su sljedeći: 

 

Da imamo otvorena, iskrena saslušanja o tom predmetu u američkom Kongresu. 

 

Da se ostvari trajna zabrana na naoružavanje svemira ili ciljanje bilo kojeg objekta 

izvanzemaljskog porijekla. 

 

Da se ostvari opsežna i potpuna studija tajnih tehnologija povezanih s tim predmetom, da se 

vidi kako bi ih se moglo odgovarajuće deklasificirati i primijeniti za miroljubivo generiranje 

energije tako da se svijet može skinuti s fosilnih goriva uz dovoljno vremena da se spriječi 

[još] veće oštećenje eko-sustava i rat zbog naziruće energetske krize koja će sigurno zahvatiti 

zemlju u nadolazećim desetljećima. 



 

To je najhitniji predmet. Bio je ismijavan, da. Znam da bi mnogi u medijima željeli pričati o 

˝malima zelenima˝. Ali, u stvarnosti, predmet je ismijavan zbog toga jer je toliko ozbiljan. 

 

Naišao sam na sve veće jadikovanje iz Pentagona, od članova Kongresa, koji su me pitali: ˝ 

Što nam je činiti ?˝ Ovdje je ono što ćemo raditi. Vidjet ćemo da će taj predmet biti propisno 

razotkriven i ovi hrabri svjedoci, prvih dvadesetjedan od preko stotinu koje smo već 

intervjuirali [ i snimili ] na video vrpci, istupaju da govore istinu. 

 

Sada, očekujem od ljudi da budu skeptični ali ne nerazumni tako da, zbog toga što su ti 

muškarci i žene istupili i imaju svoje preporuke, mogu objasniti tko su i da su bili svjedoci iz 

prve ruke nekima od najvažnijih događaja u povijesti ljudske vrste. Kao što su mi neki od 

ovih ljudi ovdje istaknuli, bili su zaduženi za upravljanje nuklearnim oružjem Sjedinjenih 

Država, njihovoj riječi se vjerovalo u pogledu svega od velike važnosti za nacionalnu 

sigurnost - moramo vjerovati njihovoj riječi sada. 

 

Kao što je Monsignor Corrado Balducci rekao u Vatikanu, u jednom intervjuu koji sam 

nedavno imao s njim, ˝ Nerazumno je ne prihvatiti svjedočenje tih svjedoka.˝ Zato, molim 

vas, budite skeptični. Ali to nije isto što i imati predrasude i biti ograničenih pogleda. To je 

predmet od velike važnosti i molim medije, znanstvenu zajednicu i političku zajednicu da 

ozbiljno razmotre taj predmet i da učine pravu stvar za čovječanstvo i za našu djecu.  

 

Raspolažemo brifing-dokumentom na oko 500 stranica, za medije i članove Kongresa, s 

prijepisima [ izjava] niza tih top-secret [ strogo povjerljivih ] svjedoka; imamo 4-satni rezime 

na video-vrpci tog projekta od 120 sati intervjua, koji je dostupan za pregledavanje Kongresu 

i glavnim medijima. 

 

Možemo pokazati da je predmet stvaran i da ima ogromno značenje za ljudsku budućnost. 

Molim sve vas koji slušate da kontaktirate članove Kongresa koji vas zastupaju i lidere diljem 

svijeta u drugim zemljama , i zatražite od njih da se održi iskreno ispitivanje o tom predmetu; 

da podrže zabranu na naoružavanje svemira, budući da dijelimo svemir s drugim oblicima 

života; i da se ,kao ljudi, brzo pokrenemo prema razumijevanju da je ovo kraj djetinjstva za 

ljudsku vrstu. Vrijeme nam je da postanemo zreli odrasli među kozmičkim civilizacijama. Da 

bismo to učinili moramo postati miroljubiva civilizacija i moramo paziti, idući u svemir s 

namjerom suradnje s drugim civilizacijama , da ne naoružavamo tu visoku granicu. 

 

Muškarci i žene koji će sljedeći govoriti učinit će to redoslijedom počev s vaše lijeve strane. 

Oni će se [ sami ] predstaviti. Molim medije da se suzdrže od pitanja sve dok svaki od 

svjedoka ukratko ne ispriča o tome tko je i u što je osobno bio uključen ili bio svjedokom u 

svom radu za vladu/vojsku ili u karijeri vezanoj uz vladu. 

 

Na kraju ćemo imati pitanja – svi vi možete postaviti pitanja toliko dugo koliko ovdje 

možemo ostati – i mi ćemo vam dati sve informacije koje vam trebaju. 

 

John Callahan 

 

Zovem se John Callahan, umirovljeni sam zaposlenik FAA-ja [Federal Aviation 

Administration ; Federalna zrakoplovna administracija]. Bio sam šef Odjela za nesretne 

slučajeve, Odjel za procjene i istragu, u DC-u [Washington D.C.]. Oko dvije godine prije 

nego što sam bio umirovljen primio sam poziv iz područja Aljaske u kojem su željeli znati što 



da kažu medijima. Rekao sam: ˝Kazati medijima, što?˝ On je odgovorio: ˝ O NLO-u.˝ Odatle 

je sve počelo. ˝ Koji NLO? ˝ Ispalo je da sam učinio ono što bi svaki vladin zaposlenik učinio 

u to vrijeme; reći mu: ˝ To je pod istragom.˝ 

Onda sam sve te podatke morao poslati u FAA-ov tehnički centar u Atlantic Cityju i idućeg 

dana moj neposredni šef i ja otišli smo u Atlantic City. Upravo sam bio nabavio novu video-

kameru i snimio događaj. 

U Atlantic Cityju prikazali smo što su pilot i kontrolor vidjeli i to smo povezali sa snimkama 

njegovog glasa tako da smo mogli čuti točno ono što je kontrolor rekao i što je čuo. 

Vratili smo se sljedećeg dana, informirali administratora admirala Engena o tome što se 

dogodilo. On je zatražio 5-minutno brifiranje [sažeto informiranje]. Nakon informiranja želio 

je vidjeti video. Uključili smo video i on ga je pregledao, čitav video. 

Idućeg dana uredio je sastanak za mene kako bih mogao dati obrazloženje znanstvenoj ekipi 

predsjednika Reagana i onima koje dovedu i uručiti im sve podatke. 

Tog jutra, u ovalnom uredu FAA-ja, tri čovjeka iz Reaganove znanstvene ekipe, tri CIA-ina 

čovjeka, tri FBI-jeva čovjeka i ne sjaćam se tko su bili ostali, sa svim FAA-ovim stručnjacima 

koje sam doveo sa sobom da govore o hardwareu i softwareu... 

Dali smo im da gledaju video, imali smo sve podatke, imali smo sve kompjuterske ispise. 

Uzbudili su se oko toga, ali kad je sve bilo učinjeno... jedan od CIA-inih ljudi rekao je ljudima 

da su sada obavezani na tajnost, da se taj sastanak nikada nije dogodio i da se taj događaj 

nikada nije dogodio. 

Pa, upitao sam ih, ˝ Zašto? ˝ Pomislio sam da je to bio upravo jedan tadašnji ´stealth´ 

bombarder. On je rekao: ˝ Pa, ovo je prvi puta da imamo zabilježene radarske podatke o 

jednom NLO-u˝. 

I ti ljudi su se svi uzbudili, oduševljeni tim podacima. 

 

Tada sam rekao:˝ Pa, hoćete li reći javnosti o tome?˝ On je odgovorio:˝Ne, nećemo reći 

javnosti o tome. To bi uspaničilo javnost. Preuzet ćemo i proučiti to.˝ 

Ispričao sam tu priču mnogo puta i ponekad bi me ljudi šaljivo pogledavali. Imam sa sobom 

snimke glasova kontrolora koji su bili uključeni, FAA-ove originalne vrpce [podiže ih 

pokazujući auditoriju ]. 

Vidite, nakon što smo predali tu građu predsjednikovom osoblju, FAA nije znao što da radi s 

tim – mi ne odvajamo NLO-e od realnog prometa – tako da to nije naš problem [smijeh iz 

auditorija]. 

Imam kopiju originalnog videa koji smo uzeli [podiže ga pokazujući auditoriju] koji je 

prilično zanimljiv. 

Jednom kad je čitava stvar bila završena, u moj ured su počela stizati izvješća. Zbog toga što 

to nije bio jedan od FAA-ovih problema prometa, FAA-ova izvješća [podiže pokazujući 

auditoriju] završila su na stolu u mom uredu. 

Ostala su kod mene sve dok nisam bio umirovljen kada je osoblje spakiralo sav moj pribor i 

pomoglo mi ga odnijeti kući. Također, u kutiji koju sam našao upravo pred nekoliko dana ... 

našao sam ispise o [ radarskim ] ciljevima [ podiže pokazujući auditoriju ] iz kompjuterskih 

podataka, tako da ako želite pogledati svaki od ciljeva koji su bili tamo gore u to vrijeme, sada 

to možemo reproducirati iz ovog komada papira ovdje. To [taj slučaj] se naziva ˝ NLO 

Incident Japan 1648˝ [zapravo JAL 1628 ] koji se dogodio 18. studenog 1986. [ noć 17/18. 

studeni 1986.]. 

Spreman sam ići pred Kongres i prisegnuti pred Kongresom da je sve što sam rekao vama, 

ljudi, i da je sve što je ovdje [drži podignute dokumente pokazujući ih auditoriju] istina. 

Hvala vam. 

 

 



Charles L. Brown 

 

Dobro jutro.Nadam se da ćete mi oprostiti. Malko sam nervozan. 

Zovem se Charles L.Brown, pukovnik [ Lt. Col. ] sam u Američkim zračnim snagama [US 

Air Force ], umirovljen, kasnije sa 7 godina strane službe. Tijekom II. Svjetskog rata 

pridružio sam se Američkoj vojsci, letio u bombarderima u Europi... 

Završio koledž u ljeto, kasnoga rujna ´49. , ponovo pozvan na aktivnu dužnost u novo-

formiranim Američkim zračnim snagama. Bio sam priključen organizaciji zvanoj Ured za 

posebna istraživanja [ Office of Special Investigations, OSI ]. Zračne snage, kao što je većini 

vas poznato, formirane su 1947. OSI je središnja istražna agencija za Zračne snage i mislim 

da je bila formirana 1948. 

Tako je sve bilo relativno novo. Nepotrebno je reći da su počev od 1947. NLO-i bili prilična 

novost. 

 

Tehnički obavještajni centar Zračnih snaga [The Air-Force Technical Intelligence Centre, 

ATIC] bio je u Wright Peterson AFB-u i imao sam svoj ured u susjednoj zgradi. Naša 

organizacija je bila svjetska istražna agencija za Zračne snage , za neidentificirane leteće 

objekte [ NLO-e ]. To je trajalo tijekom približno dvije godine. Ime projekta bilo je poznato 

kao ˝ Project Grudge˝. To je bio prethodnik projekta poznatog kao ˝Blue Book˝ [Projekt 

˝Plava knjiga˝ ] koji je vodio Ed Ruppelt. 

Tijekom mog iskustva s tim, ja bih prikupio podatke – nisam ih prikupljao – bili su mi poslani 

u ured. Ja sam ih analizirao. Kao pilot istražitelj bio sam u mogućnosti pružiti neke manje 

savjete ljudima u Tehničkom obavještajnom centru... koliko se sjećam, imali smo prvog 

poručnika , tajnika i jednog tehničkog narednika. To je , u suštini bio projekt ˝Blue Book˝, 

kad je krenulo, nešto proširen iz projekta ˝Grudge˝. 

Tijekom pregledavanja, kao analitičar tih različitih dokumentiranih izvješća, postao sam jasno 

uvjeren da je postojala bit u onome o čemu je bilo izvješćivano. Imali smo zemaljsku – 

vizualnu, zemaljsku – radarsku, zračnu – vizualnu i zračnu – radarsku potvrdu nekih od tih 

opažanja. Osobe koje su imale ta opažanja bile su ... civilni piloti, vojni piloti, policijski 

časnici ... To su vrlo vjerodostojni ljudi. 

Vjerovao sam u postojanje izvanzemaljskog života i u činjenicu da oni imaju vozila u našem 

prostoru tijekom nešto više od 50 godina. 

Nadam se da će vas svjedočenje ovdje, od vrlo vjerodostojnih ljudi, uvjeriti u to i da će dalje [ 

to učiniti ] Steve Greerov Disclosure Project. 

... potrebno je ... dovesti to do pozornosti ne samo Amerikanaca, već ljudima diljem planete. 

Ta vozila su viđena i potvrđena diljem planete. Voljan sam potpisati izjavu pod prisegom ili 

svjedočiti o mojoj prosudbi i o tome što sam opazio.Takve stvari postoje.Molim vas, vjerujte 

mi. 

Molim vas, vjerujte ovima koji slijede iza mene. 

Hvala vam. 

 

 

Michael Smith 

 

Zovem se Michael Smith. Bio sam u Zračnim snagama, narednik, od 1967. do 1973. Bio sam 

operater kontrole prometa i upozoravanja. Dok sam bio priključen kod Klamath Fallsa, u 

Oregonu, ranih 1970-tih, stigao sam do radarskog položaja i oni su na radaru gledali NLO koji 

je lebdio na oko 80 000 stopa.  

Sjedio je tamo oko 10 minuta i zatim se lagano spustio sve dok nije ispao izvan [dosega] 

radara nakon približno 5 ili 10 minuta. Zatim se trenutno ponovo pojavio na 80 000 stopa, 



nepokretan. Na sljedećoj radarskoj snimci bio je 200 milja daleko, nepokretan. Lebdio je tamo 

tijekom približno 10 minuta i ponovio čitav ciklus još dva puta. 

 

Kad sam ustanovio ono što normalno činite kad vidite NLO, rekao sam da obavijeste 

NORAD, da nije neophodno da bilo što zapišu, te da drže to za sebe. To je samo na trebati-

znati - osnovi [osnova nužnog znanja informacije]. 

NORAD me pozvao jedne noći poslije [tog događaja], te godine, kako bi mi dali do znanja da 

dolazi jedan NLO do obalne linije Californije. Pitao sam ih što bih trebao oko toga učiniti? 

Oni su rekli: ˝Ništa.˝ Ne zapisuj to ... samo glave-gore [dakle promatranje bez bilježenja]. 

I tada , kasne jeseni 1972. , kad sam bio stacioniran s južnim 53. radarskim odredom u 

Michiganu, primio sam par paničnih poziva od policijskih časnika koji su pratili tri NLO-a. 

Zato sam odmah provjerio radar, potvrdio da su bili ondje, pozvao NORAD i bili su zabrinuti 

jer su imali dva [zrakoplova] B-52 unutar granice [ engl. :inbound ] . Tako su ih odvratili zato 

jer nisu htjeli da budu u blizini. 

Te noći odgovarao sam na mnoge pozive iz policijskog odjela, šerifovog odjela i osoblja, i 

moj standardni odgovor bio je: ˝ Nije bilo ničeg na radaru.˝ 

I ja ću posvjedočiti o tome pod prisegom na Kongresnom saslušanju. 

Hvala vam. 

 

Enrique Kolbeck 

 

Dobro jutro. Zovem se Enrique Kolbeck; ja sam [stariji] kontrolor zračnog prometa. Oprostite 

mi zbog mog engleskog. Tako sam uplašen ! Nije mi ugodno govoriti pred toliko ljudi.  

Ovdje sam kao svjedok i želim vam reći o mom radu. Radim u Mexico Cityju kao kontrolor 

radara na međunarodnom aerodromu Meksika. 

Namjeravam vam navesti jedan primjer tih viđenja koja smo imali u Meksiku tijekom 

nekoliko godina. Takav problem se dogodio mnogo puta u mojoj zemlji, na žalost. 

Na primjer, 4. ožujka 1992., detektirali smo 15 objekata nekih 15 milja od međunarodnog 

aerodroma. Onda smo, 8. srpnja 1994. , skoro imali sudar kod domaćeg leta Aeromexico 129, 

što je uzrokovalo štetu kod njegovog glavnog pribora za slijetanje njemu s desna. To se 

dogodilo noću, u 10.10 pm. 

Onda je , sljedećeg tjedna, Aeromexico flight 904 skoro imao sličan sudar, u 11.30 ujutro, s 

jednim objektom koji smo detektirali radarom. 

Onda smo sljedećeg tjedna imali mnoštvo opažanja o kojima su izvijestili piloti i mi smo neke 

od njih detektirali. Ali, 15. rujna 1994., imali smo detekciju radarom tijekom približno 5 sati; 

bila je to nova oprema. Imali smo tehničko osoblje koje je pregledalo našu opremu. Radila je 

dobro. 

Bilo je uzbudljivo, bili smo vrlo iznenađeni. Sljedećeg dana vidjeli smo formaciju koju je 

proučavao Jaime Maussan, koju je vidjelo mnoštvo ljudi, leteći tanjur promjera nekih 15 

metara. Onda smo 24. studenog 1994. službeno imali naš novi radarski sustav. ... imali smo 

informaciju o tim opažanjima, detekciji, točno u isto vrijeme kao i piloti. 

Zbog toga sam ovdje. Zbog toga smatramo, u našoj zemlji, da je to vrlo opasno [ za stanje 

zračnog prometa ]. Imamo mnoštvo [ drugih ] slučajeva, ali ne želim koristiti više vremena [ 

za izlaganje ] od ovog. Ali, vrlo je važno da ljudi svijeta znaju da se te događaje može 

smatrati vrlo opasnima u jednoj zrakoplovnoj situaciji, posebno u mojoj zemlji. I ne znam 

zašto se oni [ NLO-i ] pojavljuju često u mojoj zemlji, ali poanta je da se to događa. Mi smo 

rekli [ o tome ] zrakoplovnom autoritetu, ali ne znam što se događa. 

Puno vam hvala. 

 

 



Graham Bethune 

 

Zovem se Graham Bethune. Umirovljeni sam mornarički zapovjednik/pilot. Imao sam pristup 

top-secret [dokumentima]. Pred pedeset godina, 10. veljače 1951., letio sam iz Islanda za 

Newfoundland. Bilo je to noću. Bilo je mračno. 

Oko 300 milja od Argentia-e vidio sam sjaj na vodi. Poput grada noću. Kako smo se 

približavali tom sjaju, pretvorio se u čudovišni krug bijelih svjetala na vodi. Promatrali smo to 

neko vrijeme, svjetla su otišla i nije više bilo ničega na vodi. Sljedeća stvar koju smo vidjeli 

bio je žuti halo, mali, mnogo manji od nečega od čega je dolazio. To je bilo 15 milja od nas. 

Whoosh. [Munjevito je uzletio.] Gore, na veliku visinu. 

Zbog njegove putanje oslobodio sam kontejner za ulje, gurnuo nos preko pokušavajući doći 

ispod te stvari [NLO-a]. U to vrijeme začuo sam buku ispod. 

Pomislio sam da nas je to možda pogodilo. Vidio sam par članova posade da se saginju. Par 

njih bilo je ozlijeđeno.Onda se to pojavilo preko, na desno, polagano se preselilo i letjelo s 

nama. 

Ipak, nije bilo na našoj visini, ali smo mogli vidjeti njegov oblik. Imalo je kupolu; mogli smo 

vidjeti izbijanje korone. Otišao sam otraga, pustio drugog pilota , Ala Jonesa, na svoje sjedalo, 

kako bih vidio kakva je bila reakcija putnika. Vratio sam se u pilotsku kabinu, i rekao im da 

ništa ne izvješćuju jednostavno zbog ljudi [vrlo važnih osoba ; engl. :very important persons , 

(VIPs)] otraga. 

Imali smo četiri ili pet zakazivanja instrumenata u pilotskoj kabini; magnetski kompas, 

elektro-magnetski efekti, tražitelji smjera i taj tip stvari. Letjelica je bila praćena radarom, u 

prekoračenju 1800 milja na sat. Imali smo 31 putnika, plus psihijatra, i članove posade koji su 

sve to vidjeli u različitim područjima. Kad smo sletjeli u Argentia-u, na Newfoundlandu, bili 

smo preslušavani od strane Zračnih snaga. Kad smo sletjeli u mornarički centar za zračno 

testiranje mornarički obavještajci su zatražili od nas da damo osobna izvješća.  

Ja imam službeno mornaričko izvješće i izvješće Zračnih snaga, od 18 stranica, iz 

Nacionalnih arhiva [drži podignuto pokazujući auditoriju ]. Načinio sam jedno izvješće [drži 

podignuto pokazujući auditoriju ] kako bih razjasnio čitavu istinu. 

Prema tome, istina je ovdje. Svjedočit ću pod prisegom pred Kongresom da je sve što sam 

rekao istinito. 

Hvala vam. 

 

Dan Willis 

 

Zovem se Dan Willis. Bio sam u Američkoj mornarici. Imao sam pristup osjetljivim 

materijalima vrhunske tajnosti koji su se ticali sigurnosti [engl. :top-secret crypto level-14]. 

Radio sam u uredu za kodiranje u mornaričkoj komunikacijskoj postaji u San Franciscu. 1969. 

primio sam poruku s prioritetom sa broda blizu Aljaske, koja je bila klasificirana kao tajna. S 

broda su izvijestili da iz oceana izranja, blizu pristaništa, sjajan blješteći, crvenkasto-

narančasti eliptični objekt promjera približno 70 stopa. Izronio je iz vode, jurnuo u nebo, 

krećući se [brzinom] oko 7000 milja na sat. Bio je praćen na brodskom radaru i potvrđen.  

Godinama poslije radio sam u Mornaričkom centru za elektroniku i inženjering u San Diegu, 

tijekom 13 godina. Jedan moj suradnik radio je s NORAD-om. Kad je počeo raditi na opremi 

zabilježio je objekte na ekranima koji su pratili sve u svemiru i u zraku. Objekti su izlazili 

...čineći pravokutne zakrete. Kad se raspitivao, njegov stariji nadređeni mu je savjetovao, 

citiram: ˝To je upravo bio posjet od jednog od naših malih prijatelja.˝ To je bilo pomalo 

neobično. 

Ove tvrdnje su istinite i voljan sam svjedočiti pod prisegom pred Kongresom. 

Hvala vam. 



 

Don Philips 

 

Zovem se Don Philips. Bio sam u Zračnom snagama Sjedinjenih Država i radio sam s 

izvjesnim obavještajnim agencijama vlade Sjedinjenih Država. 

Prije nego sam se pridružio Zračnim snagama radio sam za poznatu [tvrtku] Lockheed ´ 

Skunk Works´ . Radio sam za njih kad sam polazio koledž i radio sam s njima u svojstvu 

inženjera za dizajn. Bio je to jedan od najponosnijih trenutaka u mom životu, raditi s 

čovjekom imenom Kelly Johnson. Moguće je da je mnogima od vas poznato to [ime]. 

Ispada da su modeli zrakoplova koje smo pravili, kao što znate, svi bili klasificirani [ kao tajni 

]...˝ duboko crno˝ [ engl. ´deep-black´ ], i da sam ja stigao tamo krajem projekta U -2 . Moj 

glavni projekt kasnije je bio poznat kao SR-71. SR-71 je imao prethodnika. Imao je poseban 

model pravljen za CIA-u. To su bili modeli [tipa] jedan putnik, jedan pilot. Poseban zrakoplov 

kako bi se stiglo s jednog mjesta na drugo vrlo, vrlo brzo. 

 

Sada su ti SR-71, kao što ih znamo, ˝Blackbird˝ [´Crna ptica´], tip zrakoplova koji je još 

uvijek klasificiran što se tiče visine na kojoj leti i, također, brzinskih rekorda koje drži. Vrlo 

sam ponosan da mogu reći da je taj zrakoplov igrao veliku ulogu kao pomoć okončanju 

hladnog rata. 

Zrakoplov prethodnik je jaki dokaz koji sugerira da su, možda, ti zrakoplovi imali drukčiju 

ulogu kad su se nalazili u zraku. Svaki pilot, a ja sam poznavao nekoliko njih, imao je 

propisani zadatak neposredno prije nego bi uzletio i postoji jaki dokaz koji sugerira da je 

posrijedi bila dvojna uloga, u tome da su pratili neku vrstu prometa prema i od planete 

Zemlje. 

Osvrnut ću se na moje vojno iskustvo. Moja prva dužnost za Zračne snage SAD-a bila je u 

postaji Zračnih snaga u Las Vegasu. To je bilo moje prvo iskustvo Las Vegasa i nisam mogao 

shvatiti zašto su ljudi bili toliko uzbuđeni kad bi išli u mjesto poput ovog. 

Ali, uskoro sam otkrio zašto, godinu dana poslije. Nellis AFB [ Zrakoplovna baza Nellis ] je 

smještena tamo. Nellis je glavno središte za vježbu za različite tipove posebnih zrakoplova i 

borbenih zrakoplova. Jedno je od prvih središta u svijetu za vježbu pilota. Međutim, kada sam 

saznao da sam dodijeljen radarskom središtu 50 milja izvan grada, blizu Mt. Charlestona, 

nisam imao predodžbu o tome kamo idem tako da sam konačno po danu uspio naći lokaciju i 

prijaviti se , 1965., na dužnost. 

1966., rano u jutro, oko 1.00 do 2.00 am – boravio sam tamo u bazi i naše kasarne su bile na [ 

nadmorskoj visini ] oko 8000 stopa – čuo sam mnogo komešanja. Znate,na toj visini zvuk se 

strahovito širi. 

Pomislio sam: Pa, rano je jutro, ljetno je vrijeme, vrlo je vruće, možda bih trebao ustati i 

razgledati. Zaista mi se nije dalo ali sam krenuo u razgledavanje, otpješačio do glavne ceste 

blizu mog ureda, koji je bio komandni ured pukovnika [ Lt. Col. ] Charlesa Evansa; bio sam u 

komandnom osoblju. 

I nisam mogao... Rekao sam: ˝ Tko pravi svu tu buku? Tko pravi toliku buku u ovo jutarnje 

vrijeme?˝ 

Tako sam stigao unutar približno 50 yardi ∗[ udaljenosti ] od četvero ili petoro ljudi koji su 

stajali ondje, od kojih je jedan bio šef osiguranja; oni su gledali gore u zrak, glave svih bile su 

okrenute u istom smjeru. Ja sam pogledao prema zapadu, prema sjeverozapadu i na moje 

iznenađenje tamo su bila svjetla koja su bljeskala nebom, krećući se posvuda; činilo se 

_________ 

 

∗[ yard = 0.914 m ;dakle, 50 yardi je oko 46 m.] 

 



kao da se kreću brzinama između 2400 milja na sat do približno 3800 milja na sat... ∗ 

Nastavili smo promatrati ta jureća svjetla, koja su se kretala duž neba i zaustavljala. 

Zaustavljala su se potpuno, do mrtvog mirovanja i okretala se pod istim kutem i zatim 

nastavila. Putovala su toliko brzo da ste mogli gotovo zapaziti njihov trag. Ako stvarno brzo 

pomičete miš [ strelicu miša ] duž kompjuterskog ekrana pomalo ćete nazirati trag [ 

pomicanja strelice ]. Pa, to je točno ono što je tih šest ili sedam letjelica radilo. 

Nakon pet minuta promatranja tih stvari, činilo se da se sve grupiraju prema sjeverozapadu i 

ulaze [ u formaciju ] nalik krugu. Ali ono što bih želio istaknuti jest da su se postavljale na 

svoj položaj na sjeverozapadnom nebu, upravo istočno od onoga što je poznato kao ´Area – 

51´. ´Area – 51 ´ je jedno ime [ dano od ] AEC-a [ Atomic Energy Commision ; Komisija za 

atomsku energiju ] OK ? Nama u Zračnim snagama to je bilo poznato kao Groom Lake Flight 

Test Facility [ Baza Groom Lake za probne letove ]. Tamo smo testirali naše zrakoplove 

nakon što bismo dobili prototip načinjen u ´ Skunk Worksu´. No, vratimo se krugu na nebu. 

Počeli su [ NLO-i ] rotirati u krug i zatim su nestali. Pomislio sam: ˝ Isuse! To je nešto o čemu 

bismo trebali šutjeti.˝ To je potvrdio šef osiguranja. Još smo malo o tome razgovarali...Zatim 

su stigli ljudi za radarsko promatranje, koji su se nalazili na 10 000 stopa. Došli su na svoj 

obrok u dva sata u jutro i prva osoba izvan autobusa bio je moj dobar prijatelj Anthony Kasar. 

Bio je blijed kao krpa. Rekao je: ˝ Jesi li vidio to?˝ I svi smo rekli : ˝ Yeah, kakav lijepi 

prizor! Kakva predstava!˝ On je rekao: ˝ Imali smo ih na radaru...Dokumentirali smo šest do 

sedam NLOa.˝ 

Ne znam tko je njima upravljao, ali sigurno su bili inteligentni i ne znamo gdje su se spustili, 

zbog toga što su se spojili i nestali. 

Zato ću reći, da skratim, da ću svjedočiti pod prisegom da je ovo što sam rekao istinito, i 

učinit ću to pred Kongresom. 

Hvala vam. 

 

Robert Salas 

 

Zovem se Robert Salas. Bio sam u zračnim snagama, na aktivnoj dužnosti, nakon što sam 

diplomirao na Akademiji Zračnih snaga 1964., sve do 1971. i izašao sam kao kapetan. 

U ožujku 1967., bio sam smješten u Malstrum AFB-u, u Montani, kčasnik za lansiranje 

projektila. Projektila ´Minuteman´. 

U rano jutro 16. ožujka 1967., dobio sam poziv od službe za  

________ 

 

∗[ milja = 1609.34 m; prema tome 3800 milja je oko 6115 km, a brzina od 3800 milja/ sat ≈ 5 

macha. ] 

 

primarnu sigurnost, gore. Gore [ na gornjem katu ] imali smo oko šest, koliko se sjećam,  

pilota zaduženih za sigurnost. Ja sam se nalazio dolje, 60 stopa pod zemljom u jednoj kabini, 

nadgledajući i kontrolirajući 10 projektila Minuteman s nuklearnim bojevim glavama. Tog 

jutra dobio sam poziv da su oni vidjeli neobična svjetla kako lete nebom. Zanemario sam taj 

poziv i rekao im da me nazovu kad se dogodi nešto značajnije. Imali smo vrlo profesionalno 

izvješćivanje s našim ljudima za sigurnost. Oni nisu bili skloni, treba to reći, da čine bilo 

kakve praktične šale ili bilo što poput toga. To je bio vrlo ozbiljan posao. 

Dobio sam još jedan poziv, koji je slijedio iza ovog poziva, i ovog puta stražarev glas je bio 

snažniji. Bilo je jasno da je vrlo uplašen; rekao je da je tamo sjajan , blješteći crveni objekt 

koji lebdi izvan prednjeg ulaza. Bio je ovalnog oblika. Tamo vani imao je ostale stražare s 

uperenim naoružanjem i želio je znati kakve su moje instrukcije. 



Rekao sam, koliko se sjećam, da osigura područje...Jedan drugi stražar bio je ozlijeđen, ne od 

NLO-a već je posjekao ruku na ogradi. 

Odmah nakon tog poziva probudio sam mog zapovjednika, koji se odmarao, Freda Mywalda, 

sada umirovljenog pukovnika. Rekao sam mu o telefonskim pozivima. Kako sam mu govorio 

o telefonskim pozivima moje oružje je počelo otkazivati jedno za drugim. Dospjelo je u stanje 

´nepokretnosti´ [ engl. ´no-go´] - nemogućnost lansiranja. 

Tog jutra izgubili smo između nekih šest i osam raketa unutar tih nekoliko minuta tijekom 

kojih smo primili drugi telefonski poziv o NLO-u koji lebdi pred našim prednjim ulazom. 

Ponovo tog jutra, nakon što smo o tome izvijestili u komandni ured, bili smo obaviješteni da 

se vrlo sličan incident dogodio u ECHO Flight [ bazi ] - ja sam bio u OSCAR Flight – oni su 

izgubili svih deset raketa pod vrlo sličnim okolnostima gdje su nad lansirnim postrojenjem 

bili viđeni NLO-i. 

Njihove posade za održavanje i sigurnost provele su noć vani i izvješćivale su o NLOima nad 

tim položajima. Zapovjednik tog leta bio je Earl Carlson, koji je također izašao [ iz službe] 

kao kapetan; predstavnički zapovjednik bio je Walt Feagle, koji je umirovljen kao pukovnik [ 

Lt.Colonel] . Imali smo te svjedoke, imena koja sam vam upravo spomenuo već su prije 

govorila o tom događaju i oni će potkrijepiti ovu priču. Također imamo dokumentaciju koju 

sam primio kroz zahtjeve na osnovi FOI-a [ američki zakon o slobodi informiranja; Freedom 

of Information Act] od Zračnih snaga [ drži podignuto pokazujući auditoriju] , u kojoj se 

izlaže ECHO Flight incident, a u toj dokumentaciji je uključena i referenca na NLO. Imamo 

telexe koji pokrivaju taj incident [ drži podignuto pokazujući auditoriju] i u jednom telexu se 

kaže: ˝ Činjenica da se ne može pouzdano ustanoviti očiti razlog gubitka 10 projektila uzrok 

je ozbiljne zabrinutosti ovog stožera.˝ 

To je bilo iz komande SAC-a [ Strateška zračna komanda ; engl. Strategic Air Command]. 

Tako imamo te telexe i okupio sam oko 12 svjedoka koji će potvrditi dijelove ove priče, 

uključujući čovjeka koji je naknadno istraživao incident za Zračne snage...o tome ćete čuti 

nešto više od sljedećeg svjedoka...i također jedan stražar koji je bio svjedok [pojave] NLO-a u 

istom vremenskom periodu, i još jedan časnik, koji je umirovljen kao pukovnik, koji je imao 

druga izvješća o NLO-ima. Kao pomoć [ za razumijevanje ] toga, dobio sam potpuno izvješće 

o vrlo sličnom incidentu koji se dogodio u Sjevernoj Dakoti u kolovozu 1966. Vrlo slično, 

NLO je opažen iznad silosa s projektilom; i također NLO incident koji su, unutar tjedan dana, 

Zračne snage istražile neposredno nakon našeg incidenta. 

Voljan sam svjedočiti pod zakletvom, pred Kongresom,o istinitosti svih tih stvari o kojima 

sam govorio. 

Hvala vam. 

 

Dwyne Arneson 

 

Dobro jutro. Zovem se Dwyne Arneson. 26 godina sam služio kao časnik za komunikacije u 

Zračnim snagama SADa diljem svijeta, uključujući Vijetnam. Imao sam pristup SCI TK 

informacijama vrhunske tajnosti [ top-secret SCI (Special Compartmented Information )] , a 

za one koji neznaju, [ taj stupanj tajnosti ] neznatno je iznad top-secret [ statusa ´strogo 

povjerljivo´]. 

Umirovljen sam 1986., kao pukovnik u Wright Peterson AFB-u. Želio bih izvijestiti o tri 

različita iskustva vezana uz NLOe. Kao mladi pukovnik u Ramstein AFB-u, u Njemačkoj, 

ranih 1960-tih, zapovijedao sam kriptografskim centrom. 

U to vrijeme imao sam top-secret-crypto dozvolu i mogu se jasno sjetiti da sam vidio poruku 

koja je prošla kroz moj kripto-centar u kojoj se govorilo da se jedan NLO srušio na otoku 

Spitsbergen, u Norveškoj, i da je stigao tim znanstvenika kako bi to ispitali. 1967. bio sam 

dodijeljen 28. zračnoj diviziji u Great Fallsu, u Montani, i bio sam časnik koji je zapovijedao 



tamošnjim komunikacijskim centrom.Također sam bio časnik za kontrolu stroge povjerljivosti 

za tu diviziju. 

Mogu se sjetiti kako sam vidio da je, tijekom tog vremena, kroz taj komunikacijski centar 

stigla poruka u kojoj je stajalo – u osnovi ono o čemu je Bob [Robert Salas] upravo ispričao – 

da je blizu tih silosa s projektilima bio viđen NLO i da su projektili bili deaktivirani. 

Slučajno, osoba koju je Boeing poslao da istraži pojedine projektile – uvjete, ako želite, koji 

su doveli do njihovog zakazivanja – bio je moj prvi menedžer u Boeingu, gospodin Bob 

Kamitski, koji je umro. 

Mogu se prisjetiti [susreta] s njim u različitim prigodama; on je živio blizu mene u 

Washingtonu i rekao mi je: ˝ Arne, ti projektili su bili savršeno besprijekorni.˝ To je bio 

rezultat [istrage]. Moj zadnji incident...Bio sam zapovjednik jedinice u Great Fallsu; imao 

sam kontakte s policijom za osiguranje u Loring AFB-u, u Maineu, i oni su ispričali o NLO-

ima koji su viđeni blizu područja za spremanje nuklearnog oružja u Loring AFB-u. 

Vrlo rado bih svjedočio Kongresu da je ovo potpuno istinito. 

Hvala vam. 

 

 

Harald Bentley 

 

Dobro jutro.Zovem se Harald Bentley.Tijekom 1957. i 1959. , bio sam u Američkoj vojsci 

smješten u raketnoj bazi Nike Ajax u Marylandu. U svibnju 1958., oko 6.00 am , čuo sam 

neobičan zvuk izvana, poput pulsirajućeg transformatora. Sjeo sam , pogledao kroz prozor i 

vidio letjelicu koja se spuštala prema tlu i srušila se. Dijelovi letjelice su se odlomili. Odmah 

je ponovo uzletjela. 

O toj priči moglo bi se još štošta reći no ubrzat ću ovo [izlaganje]. 

Sljedeće noći bio sam na radarskoj dužnosti. Dobio sam poziv iz raketne baze u 

Gaithersburgu. On je rekao: ˝Hej! Imam vani između 12 i 15 NLO-a, 50 do 100 stopa iznad 

mene.˝ Upitao sam ga kako to zvuči? Skinuo je mikrofon otišao do prozora i rekao: ˝Evo.˝ 

Bio je to isti zvuk kakav sam čuo prethodnog jutra...osim što ih je bilo više.Moj radar je bio 

uključen, tako da sam ga smjesta usmjerio [tamo] i dobio ´blip´ [signal na ekranu radara]. 

...Zabilježio sam ga na radarskom ekranu. I zatim , nekoliko minuta poslije, sve su iznenada 

nestale...i ponovo se pojavile...[procijenjena] brzina bila im je 17 000 milja na sat. 

To je bio moj prvi incident. Deset godina poslije...radio sam u Californiji. 

Oprostite mi, ali sve što mogu reći jest da sam bio negdje u Californiji radeći na tajnom 

projektu koji nema ništa s mojim iskustvom koje sam imao tamo. 

Kad sam radio – bilo je dva ili tri sata u jutro po kalifornijskom vremenu – čuo sam 

astronautsku komunikaciju s Houstonom. Nisam tome pridao mnogo pozornosti sve dok 

nisam čuo riječ ´bogey´ [znači broj udaraca (u golfu) koje mora postići dobar igrač]. Naravno, 

odmah sam naćulio uši. 

Jedan neidentificirani leteći objekt nekakve vrste, da li letjelica, meteorit ili nešto drugo, 

prijetio je sudarom s tim modulom koji je trebao načiniti manevar oko Mjeseca. Tako sam , u 

osnovi, neko vrijeme slušao, onda sam prestao i vratio se na posao. 

A onda sam čuo: ˝ Tamo idu.˝ U svijetu astronauta postoji izraz ˝zelena kornjača˝. To je 

obično značilo – ne znam da li to vrijedi i danas – da vam nije dopušteno da nastupate profano 

preko mreže. I prva osoba koja bi to učinila, taj astronaut, morao bi onome koji bi je prvi čuo i 

rekao ˝zelena kornjača˝ njemu i čitavoj njegovoj obitelji platiti ručak u najskupljem restoranu 

u Cape Canaveralu. 

Pa, da to brzo završim, jedan od njih je rekao ˝prokletstvo˝ – a NLO je stvarno brzo uzletio – ˝ 

prokletstvo pa to je brzo˝. I netko je viknuo : ˝zelena kornjača!˝ A onda je ovaj opet [nešto] 



dodao, a netko drugi je viknuo: ˝zelena kornjača!˝ Mogli ste ga ˝vidjeti˝... stisnutih 

zubiju...kako sada mora kupiti dva skupa obroka. 

Moje osobno iskustvo...Svjedočit ću pred Kongresom ako je potrebno i točno ću objasniti što 

se je dogodilo. 

Hvala vam. 

 

John Maynard 

 

Zovem se John Maynard. Umirovljena sam vojna osoba. Umirovljen sam kao narednik prve 

klase. Tijekom čitave moje 21-godišnje službe imao sam dozvolu za strogu povjerljivost 

kompartmentaliziranu s vremena na vrijeme tako visokima kao što su TK, OMNI, CRYPTO i 

drugima. Imao sam pristup vrlo, vrlo osjetljivim dokumentima... 

Umirovljen sam iz DIA-e [ Obrambene obavještajne agencije; engl. Defence Intelligence 

Agency ] 1980. godine. Kad postanete administrator preuzimate ured i svašta potpisujete. 

Potpisao sam preko dobrih 2000 dokumenata. Kako biste popisali jedan inventar tih stvari 

morate ih pročitati. Ne riječ po riječ, već sam, u osnovi, prešao [pogledom] preko svakog 

dokumenta kako bih bio siguran da je potpun, da je [sve] tamo. Rekli su mi da kad sam prenio 

ovlasti na sljedeću osobu, ti isti dokumenti su bili tamo. Tako sam dobio prilično dobro znanje 

o tome čime se bave ti dokumenti. Vjerujte mi. Postoje mnoge, mnoge različite reference na 

NLO-e. 

Također sam vidio NICP-ove [ Nacionalni obavještajni fotografski centar; engl. National 

Intelligence Photographic Centre] slike, koje pokazuju da je bilo ciljanih objekata. 

Zatim sam radio na područjima SALT I. i SALT II. za ured u kojem sam radio. Tako smo svo 

vrijeme uzimali snimke radi potvrde nuklearnog razoružanja. OK. Na tim snimkama je bilo 

nekakvih objekata koji nisu tamo pripadali. 

... mnogo ljudi govori o zavjerama preko vlade u sjeni. Želio sam svjedočiti pred Kongresom 

da te ´crne´ operacije postoje.Ja sam sam postao dio toga.Vidio sam svjetlost, mislim, izašao 

sam [iz toga]. I to je to. Moramo razotkriti ono što znamo. 

Voljan sam svjedočiti pred Kongresom, pod prisegom, ili pred bilo kojom drugom 

[odgovarajućom] organizacijom...ovo što sam posvjedočio istina je. 

 

Karl Wolfe 

 

Dobro jutro. Zovem se Karl Wolfe i bio sam čovjek zadužen za popravak fotografske precizne 

elektronike sa top-secret-crypto dopuštenjem u Zračnim snagama SAD-a. Bio sam smješten u 

Langley AFB-u u Virginiji. Sredinom 1965., bio sam posuđen za Lunar Orbiter projekt u 

NSA-u, u Langley Fieldu. Dr Cilly je vodio taj projekt. 

Imali su probleme s dijelom elektronske opreme što je suzilo njihovu produkciju fotografija. 

Otišao sam u bazu i kad sam ulazio tamo je bilo znanstvenika iz čitavog svijeta. Zapravo sam 

bio zapanjen što u jednom NSA-ovom projektu vidim ljude iz čitavog svijeta. U početku mi to 

nije imalo nikakvog smisla. 

Odveden sam u laboratorij gdje je oprema bila u kvaru i nisam je mogao popravljati u mraku; 

morao sam je imati premještenu. U toj mračnoj prostoriji nalazio se u to vrijeme i jedan pilot 

druge klase. Ja sam također bio pilot, druge klase. Zanimalo me je kako čitav proces 

funkcionira, kako su podaci s lunarnog orbitera dospijevali u laboratorij. Zamolio sam ga da 

mi opiše taj proces. To je i učinio. Nakon [ približno ] 30 minuta [ tumačenja] procesa rekao 

mi je : ˝ Otkrili smo izgled stražnje strane Mjeseca.˝ Zatim je nastavio stavljati pred mene 

fotografije i na tim fotografijama jasno su se razabirale strukture, građevine oblika gljive, 

kružne građevine i tornjevi. Na tom stupnju bio sam vrlo zabrinut jer sam znao da radimo u 

[režimu] kompartmentalizirane sigurnosti. On je povrijedio sigurnost i ja sam zapravo bio 



uplašen u tom trenutku. I nisam više o tome ništa pitao. Nekoliko trenutaka poslije netko je 

ušao u prostoriju. Radio sam tamo još tri dana i sjećam se kako sam išavši kući naivno mislio 

da mogu pričekati da čujem o tome na večernjim vijestima. 

I evo, 30 godina je prošlo i [ još uvijek ] se nadam da ćemo noćas o tome čuti. Svjedočit ću, 

pod prisegom, pred Kongresom, da je ovo što govorim istinito. 

 

Dona Hare 

 

Hvala ti Karl. Dobro jutro svima. Zovem se Dona Hare i radila sam u Philco Ford Aerospace-

u od 1967. do 1981. Tijekom tog vremena bila sam dizajnerska ilustratorica, crtačica. Pravila 

sam slajdove lansiranja i slajdove spuštanja i, također, projekcije,...lunarne mape za NASA-u. 

Bili smo ugovaratelj ali većinu vremena radila sam na licu mjesta, u zgradi-8. Imala sam 

priliku da radim dodatni posao, između misija, i išla bih u foto-laboratorij, NASA-in 

laboratorij preko hodnika. Imala sam pristup tajnim [engl. :´secret´; niži status tajnosti od 

´top-secret´, stroge povjerljivosti] dokumentima, što nije toliko visoka povjerljivost, ali sam 

mogla ući u ograničena područja kakvo je bilo i ovo. 

Tada sam razgovarala s jednim od tamošnjih tehničara i on mi je obratio pozornost na jednu 

fotografiju, NASA-inu fotografiju.Na njoj je bila jedna mrlja i ja sam upitala: ˝Što je to ? Da li 

je to mrlja na emulziji?˝ A on je , smješeći se, prekriženih ruku rekao: ˝ Mrlje na emulziji ne 

ostavljaju oble sjene na tlu.˝ Bila je to jedna zračna fotografija Zemlje... 

Sjene letjelice, ili što god je to bilo, bile su pod oštrim kutom [kao i sjene] stabala. Zbog same 

njegove naravi, NLO – željela sam to pojasniti gospodinu koji je govorio o tome – znači 

neidentificiran, tako da nisam znala što je to bilo. 

No, shvatila sam na tom stupnju, da je to vrlo tajno, da je čuvano kao tajna jer sam ga 

zapitala: ˝Što ćete učiniti s tim djelićem informacije?˝ Odgovorio je: ˝ Uvijek takve [stvari] 

prebrišemo prije nego ih izdamo za javnost.˝... 

Nakon toga sam odlučila da ću postaviti pitanja drugim ljudima koji su tamo radili. 

Ustanovila sam da ih moram pitati podalje od tog mjesta, a ne na [samom] mjestu. Jedan 

stražar mi je rekao da je bio zamoljen da spali neke fotografije i da ih ne pregledava.Bio je tu i 

drugi stražar koji ga je nadgledao pri spaljivanju fotografija. Rekao je da je odolio iskušenju i 

pogledao jednu fotografiju i da je to bila slika jednog NLO-a... Odmah nakon toga primio je 

udarac u glavu i ima veliku ranu na čelu; bio je nokautiran. Zaplašen je... 

 

Drugi incident; znam jednog čovjeka koji je bio u karanteni s astronautima Apolla. Rekao mi 

je da su astronauti Apolla vidjeli letjelicu na Mjesecu tijekom spuštanja. Točno to mi je 

rekao.On je također bio uplašen...rekao je da je astronautima bilo rečeno da o tome šute. Nije 

im dopušteno da o tome govore. 

Zato želim da znate da sam tamo radila niz godina zavirujući u to... Moj šef nije znao o tome. 

Neki ljudi koji su sjedili tik do mene nisu znali o tome. To je vrlo čudno, jer ne znam kako to 

mogu raditi, ali mogu nekim ljudima dopustiti da znaju o tome dok drugima ne. 

Voljna sam svjedočiti pred Kongresom da je ovo što sam rekla istinito i puno vam hvala. 

 

Larry Warren 

 

Dobro jutro dame i gospodo, i članovi tiska.Zovem se Larry Warren. Pred 20 godina, 1980. , 

bio sam ekspert za sigurnost dodijeljenRAF-u Bentwaters..Woodbridge..NATO...bazi Zračnih 

snaga u Suffolku, Istočna Anglia. 

Imao sam pristup siguronosnim tajnama. Čuvao sam naše nuklearno oružje koje je u to 

vrijeme tamo bilo smješteno bez znanja ljudi Velike Britanije. 



Prošao sam kroz dio tronoćnog NLO-događaja gdje su objekti činili upade nad WFA-om, 

odašiljali tanke snopove svjetlosti u njih i , moguće, nepovoljno djelovali na arsenal.  

Tijekom dvije različite noći ti objekti su bili na tlu; moguće je da je bio viđen drugi oblik 

života. To je nepopularna istina.∗ 

Ti događaji su bili od krajnjeg značaja za obranu ne samo u vladi Njezinog Veličanstva već 

također i za ovu vladu. I još uvijek su prekriveni velom tajne. Vrlo su složeni. Vrlo su 

značajni. Tu se više radi o predmetu ljudskih prava nego o samom predmetu NLO-a. Pred 20 

godina ova prostorija bi bila prazna. Vidim povijesni obrat. Ovo je povijest u kretanju, ali, na 

žalost, to je povijest sa siguronosnom klasifikacijom. 

Bio bih više nego počašćen, kad bih se zakleo pod prisegom da sam doživio to što sam 

doživio, da sam vidio to što sam vidio. Ti događaji ne samo da su proizveli, nakon brojnih 

nijekanja od strane ove vlade, memorandum pukovnika Charlesa Halta, predstavničkog 

zapovjednika baze, koji se čita poput znanstvene fantastike već su također proizveli, 

godinama poslije, jednu audio-vrpcu [zapis] s lica mjesta kako su ti objekti izvodili svoje 

podvige i činili što su činili i narušavali zračni prostor. 

Ti događaji su od krajnjeg obrambenog značaja. Nadam se da će mojoj ´braći po oružju´, koji 

su prošli kroz te događaje, biti dan imunitet u određenom stupnju tako da će nam se moći 

ovdje pridružiti. 

 

_______________ 

 

∗[ Prema članku iz ˝Daily Maila˝ od 15. svibnja 1996.,pod naslovom ˝An intelligence visited 

the woods – it did not originate on Earth˝ Larry Warren je krajem prosinca 1980. godine, u 

noći, vidio sjajnu crvenu loptu kako se približavala preko polja. Ta se lopta zaustavila iznad 

nekakvog kruga od magle na tlu i eksplodirala ne proizvodeći pritom nikakav zvuk ni toplinu 

, stvarajući iskre obojene svjetlosti. Zatim su se maglica i obojena svjetla preobrazile u 

strukturirani objekt. Warren je procijenio da mu je promjer bio 30 stopa ( oko 9 m ), a visina 

20 stopa ( oko 6 m ). Na donjem dijelu objekt je imao niz plavih svjetala i sjao je duginim 

bojama, poput sedefa. Bio je toliko sjajan da ga je bilo teško gledati. ] 

Čast je dijeliti govornicu sa svim ovim ljudima i za svu našu djecu...mog sina, Dennisa...Bog 

te blagoslovio sine... 

Svjedočit ću pred Kongresom da je ovo istina.Tako mi Bog pomogao. 

Hvala vam. 

 

George A. Filer 

 

Zdravo, zovem se George Filer III. ... Umirovljeni sam obavještajni časnik i pilot, s gotovo 

5000 sati [ letačkog iskustva] i nisam vjerovao u NLO-e sve dok nas Londonska kontrola nije 

pozvala, u zimi 1962., i upitala nas: ˝Da li da ga lovimo? ˝ Odgovorili smo: ˝Svakako!˝. Tako 

smo skočili dolje s [ visine] 30 000 stopa na 1000 stopa gdje je NLO lebdio. Zatim smo se 

strmo obrušili... 

Mogao sam uhvatiti NLO na zrakoplovnom radaru, na oko 40 milja i mogli smo vidjeti 

svjetlo u daljini; kako smo se približavali, držali smo njegov radarski odraz. Napominjem da 

je radarski odraz bio vrlo jasan. I čvrst, ukazujući da je to bila neka vrsta metalnog objekta. 

Došli smo na oko milju od NLO-a i on je jurnuo gore prema nebu i otišao u svemir. Vrlo 

slično shuttleu kad odlazi. 

Kasnije sam radio u obavještajnoj službi. U Vijetnamu sam brifirao generala Browna o NLO-

ima. Kad sam bio u 21. Zračnih snaga, McGuire AFB-u, brifirao sam generala Gowa o NLO-

u nad Teheranom, Iran 1976. Da su dva lovca F-4 Iranskih zračnih snaga uzletjela i pokušala 

presresti NLO. Kad su uključili sustav za kontrolu paljbe, njihovi elektronski sustavi su 



odmah zakazali i morali su se vratiti u bazu. To je bilo posebno značajno jer je također bilo 

registrirano sa satelita. 

18. siječnja 1978., išao sam u bazu – svako jutro brifirao sam osoblje zapovjedništva – i 

primijetio nekakva svjetla u daljini na kraju uzletno-sletne staze. Kad sam došao do 

komandnog ureda stariji narednik je rekao da su tamo bili NLO-i u uskom području, čitavu 

noć, praćeni radarski, vidljivi s tornja... i da se jedan spustio ili srušio kod Fort Dicksa... 

 

To je nešto poput ˝ istočnog Roswella ˝. U svakom slučaju, jedan došljak [ engl. : ´alien´; 

ufonaut ] izašao je iz letjelice i bio pogođen od jednog vojnog policajca. Bio je očito ranjen i 

kretao se prema McGuir-u [zrakoplovnoj bazi]. 

Dakle, zbog nekog razloga, došljaci su voljeli Zračne snage, ali naša vojska [engl. : Army; US 

Army ] je pucala u njih. No, u svakom slučaju, naša sigurnosna policija izašla je tamo i našla 

ga na kraju staze, mrtvog. Zamolili su me da obavijestim zapovjedništvo, generala Toma 

Sadlera, na brifingu u 8 sati i pomislio sam kako ne mislim da bih želio to učiniti. General 

nema dobar smisao za humor i nisam siguran da vjerujem u to. Zato sam učinio neke provjere, 

nazvao 438. komandni ured i svatko je imao gotovo istu priču. U 8 sati tog jutra, upravo prije 

nego sam krenuo na brifiranje...svi su bili zabrinuti oko toga i rekli su mi da ne izvješćujem, 

da je to suviše ´vruće´, da tako kažem. 

To je moja priča. Spreman sam ispričati ovu priču pred Kongresom i to je istinito. 

Zbog ovog imam izraziti interes za NLOe. Voditelj sam istočnog ogranka Mutual UFO 

Networka ( MUFON ), i između National Reporting Centera i Petera Davenporta i MUFON-a 

u prosjeku nam prođe oko 100 [NLO] izviješća tjedno. Ljudi iz čitavog SAD-a koji redovito 

vide te stvari. Ako počnete provjeravati [vidjet ćete da] oni su tamo vani i tihi su, i ljudi ih 

viđaju čitavo vrijeme. 

A to su visoko kvalificirani ljudi... 

Hvala vam. 

 

Clifford T. Stone 

 

Dobro jutro dame i gospodo.Zovem se Clifford Stone. Bio sam narednik prve klase u 

Američkoj vojsci. Imao sam pristup tajnama nuklearne sigurnosti. 

Mogao sam dobiti pristup koji sam želio kako bih učinio ono što sam trebao učiniti u to 

vrijeme u sklopu posebnih operacija kad sam u njih bio pozvan. 

Ono na što želim ovdje uputiti jest da sam bio uključen u situacije gdje smo stvarno 

pronalazili, izvlačili srušene [leteće] tanjure, u nedostatku boljeg izraza... 

Postojala su tijela [bića] vezana uz neka od tih rušenja; također, neka [bića, došljaci] su bila 

živa. Radeći sve to govorili smo američkoj javnosti da tu nema ničega. Govorili smo svijetu 

da se tu nije ništa dogodilo. 

Volio bih, upravo ovdje, ući u detalje o nekima od tih slučajeva, no bit ću na raspolaganju 

ukoliko imate bilo kakva pitanja u vezi moje uključenosti što se toga tiče. Možete zamoliti Dr. 

Greera da mi uredi da vam govorim. 

Ali, situacija u cjelini je takva da smo umanjili nastojanja oko toga i govorili Amerikancima 

da nema takvih stvari kao što su NLO-i. 

Bio sam uključen [u slučajeve] gdje smo pronalazili te objekte...znali smo za njih da su 

izvanzemaljci. 

 

1969. , imao sam događaj koji mi se dogodio dok sam bio smješten u Virginiji. Išli smo u 

Indian Town Gap, u Pennsylvaniji. To bi bila moja prva izloženost otkrivanju jednog 

neidentificiranog letećeg objekta. Kad smo otišli tamo već smo imali ljude na mjestu – mi 

smo bili pomoćni tim – od nas se očekivalo da budemo NBC jer se pretpostavljalo da u 



letjelici ima nuklearnih materijala. Kasnije je ljudima bilo rečeno da tamo nema ničega, da to 

nije ništa više do udes jednog od naših zrakoplova. 

Ja znam bolje. Zato što sam bio jedan od ljudi koji su se tome približili s Geigerovim 

brojačem uzimajući površinska očitavanja. Bio sam prva osoba koja je dospjela naprijed i 

vidio sam da su uz to bila tijela. 

To bi bio prvi od približno 12 događaja. Rušenja NLO-a nisu događaji koji se događaju svaki 

dan. Rijetka su. Znam da nismo sami u svemiru. Znam da nedostatak dokaza nije dokaz 

odsutnosti. To je dokaz koji je bio nijekan Amerikancima [ aplauz ]. Stojim danas ovdje pred 

vama i mojim Svemogućim Bogom i kažem vam ovo: ako me Kongres pozove i upita me da 

li ću svjedočiti, detaljno, o tome što znam, stojim danas ovdje spreman i pripremljen da 

učinim upravo to. 

Vlada ne smije nikada lagati ljudima, ni zbog kakvih razloga. 

Hvala vam. 

 

Dan Morris 

 

Dobro jutro. Dan Morris. Bio sam u Zračnim snagama tijekom 22 godine prvi puta; 7 godina 

drugi puta. Umirovljen sam kao zapovjednik [Master Sergeant]. Ovdje sam kako bih vam 

rekao o jednom malom incidentu. Otkako sam primio čin superintendanta – kako se to naziva 

u Zračnim snagama – za zemaljski radar, jedno vrijeme bio sam zadužen za sedam radara; dva 

kopnena radara, onda tri gap-fillera duž obale blizu Galvestona, u Texasu. 

To je bilo u danima ´boomera´, nuklearnih podmornica; trebali smo osigurati da možemo 

pokriti čitavu obalu, tako da smo stavili gap-radare tamo gdje nismo mogli dosegnuti 

podmornice ispod površine. Moj krilni zapovjednik bio je pukovnik Tibbits, možda ste čuli o 

njemu. On me je poslao dolje radi SAC-testa u Georgiju. 

Jednog dana sa mnom je radilo sedmero ljudi, u vrijeme projekta Blue Book. Ako ste 

zabilježili nešto poput toga [ NLO-a] , oni bi vas poslali psihijatru i izbacili vas iz Zračnih 

snaga. No, mi smo radili i netko je rekao: ˝ Gledajte! NLO-i.˝ Tako smo se svi okrenuli i tamo 

su bila tri NLO-a, oko tri milje od nas i 1000 stopa iznad tla. Dva dolje i jedan gore. 

Netko je rekao: ˝Što vidite? ˝Međusobno smo se posavjetovali. Znali smo da je u to vrijeme 

profesor Hynek bio savjetnik Zračnih snaga u [projektu] Blue Book. Komentirali smo da kad 

bi Hynek došao ovamo [rekao bi] da mora da se radi o sugestiji – netko uvijek učini sugestiju, 

pa bi se radilo o masovnoj hipnozi – ili da je to močvarni plin. 

 

Netko je [na to] rekao: ˝ Dobro. Ništa od ovog ne šara po radaru. Hajdemo dolje, uključimo 

radar i vidimo da li ovo šara.˝ Tako smo otišli dolje do dva čovjeka u operacijama da uzmu 

službene snimke onoga što smo vidjeli tamo. To su i učinili. Ono što je bilo neobično oko 

toga jest da su te letjelice upravo sjedile tamo tijekom približno 40 minuta.Oni su uzimali 

radarske snimke a mi smo se čudili... 

Nazvao sam zapovjedništvo i rekao : ˝Imamo kontakt.˝ Oni su upitali: ˝ Mislite li na SAC? ˝ 

Odgovorio sam: ˝ Imamo tri leteća tanjura koji sjede tamo vani.˝ Upitali su: ˝ Uzimate li 

snimke? ˝ Rekao sam im: ˝ Uzimamo snimke...radarske snimke također.˝ OK. 

Rekli su da će nam poslati kurira i sve spakirati. No, kad smo u foto-laboratoriju razvijali sve 

te snimke, svakome od mojih ljudi dao sam po šest snimki. Rekao sam:˝ Čuvajte to za svoje 

praunuke.˝ Dakle, ja imam snimke, svi oni imaju snimke. Nadamo se da su kopirane i da ćete 

ih dobiti kako biste ih vidjeli... 

I bio bih sretan da ovo izjavim Kongresu kad budem svjedočio pred njima. Kako bilo, 

zahvaljujem svima vama što ste danas ovdje. 

Hvala vam 

 



Mark McCandlish 

 

Dobro jutro. Zovem se Mark McCandlish i tijekom zadnje 21 godine radio sam kao 

konceptualni umjetnik za razne ugovarače iz obrane. Bio sam uključen u konceptualni 

umjetnički rad i produkciju za Rockwell, na X-30 programu: i također na HYSTP-u 

[Hypersonic Test Bed Programme] - [ drži podignutu fotografiju letjelice pokazujući 

auditoriju]. Tijekom moje karijere u dva navrata imao sam siguronosnu dozvolu. 1967., kad 

sam bio smješten u Westover AFB-u [ Massachusetts] u zapovjedništvu za 8. Zračnih snaga, 

Strateška zračna komanda, bio sam svjedok i gledao kroz teleskop jedan NLO koji je lebdio 

nad spremištem nuklearnog oružja tijekom približno 10 minuta i koji je otišao s ubrzanjem 

metka koji napušta puščanu cijev. 

1988., u studenome, moj kolega s koledža Brad Sorenson obavijestio me je da je osobno bio 

svjedokom [ pojave ] triju letećih tanjura kod vrlo velikog hangara u Norton AFB-u [ 

Californija] tijekom jedne zračne predstave održane u subotu, 12. studenog 1988. 

Kasnije sam nazvao svog kongresmena za taj okrug Georgea Browna Jnr. , koji je u to 

vrijeme bio predsjednik Kongresnog odbora za svemirsku znanost i naprednu tehnologiju [ 

Congressional Commitee on Space Science and Advanced Technology ]. Prirodno sam 

pretpostavio da budući da je ta prezentacija – o kojoj je Brad pričao – bila za vrhovne vojne 

časnike i kongresne osobe, da mora da je njegov ured koordinirao to s lokalnim uredom za 

javnost Zračnih snaga. 

 

Jedan član ureda kongresmena Browna ne samo da je potvrdio tu prezentaciju, već i činjenicu 

da su na njoj bila i tri diska. Ti diskovi su lebdjeli iznad tla bez ikakve vidljive potpore. 

Navodi ih se kao ˝strane reproducirane letjelice˝ [ engl. : ˝alien reproduction vehicles˝; 

ARVs], također poznate pod nadimkom ˝flux-lineri˝ zato što su koristili elektricitet visokog 

napona. 

Da skratim. Kasnije sam došao do fotografija [dvije pokazuje auditoriju] koje je snimio, 

1967., jedan vojni pilot, Harvey Williams, kad je letio u C-47 Zračnih snaga, na 12 000 stopa 

iznad Utaha. To neobično vozilo odgovara tako zvanom ARV-u po svim proporcijama i u 

pogledu oblika letjelice i bilo je fotografirano u lipnju 1967. 

Kasnije sam razgovarao s gospodinom imenom Kent Sellen kojeg sam sreo na jednoj 

zrakoplovnoj priredbi u Edwards AFB-u, 1992. godine. Prvo javno prikazivanje bombardera 

B-2. 

On mi je kazao da je 1973., kad je bio šef tima koji je radio na eksperimentalnom zrakoplovu 

u Edwards AFB-u, nenamjerno zalutao u jedno područje gdje se nalazio jedan klasificirani 

[tajni] zrakoplov, naime ARV. Detaljno ga je opisao i dodao je druge pojedinosti prikazima 

koji se tiču konfiguracije i funkcioniranja kojih Brad Sorenson nije bio svjestan. 

Kasnije me je Brad upoznao s poznatim aeronautičkim dizajnerom, Bertom Retangom i dao 

mu kopiju ovog plana [pokazuje auditoriju]. 

Gospodin Retang je mislio da se radi o šali i stavio je to na svoj zid, kao primjer šale. 

Treća strana mi je kasnije potvrdila da je pukovnik Ray Walsh, iz Edwards AFB-a, posjetivši 

gospodina Retanga,vidio taj plan na zidu i pokazao znatan šok i ljutnju. Želio je znati gdje se 

ovaj domogao tog plana zato jer je u to vrijeme, 1994-1995., stvarno postojala takva letjelica 

u hangaru Edwards AFB-a, u sjevernom kompleksu baze. Kasnije sam dosta istraživao o tom 

projektu, o tom vozilu, [i] došao sam do niza deklasificiranih [dostupnih javnosti; s kojih je 

skinuta oznaka tajnosti] dokumenata koji pokazuju da su zračne snage već 1960. testirale 

oblike letećih tanjura u zračnim tunelima do [brzina strujanja] 20 macha. Također imam 

deklasificirane NASA-ine dokumente koji prikazuju slične oblike. 

Ovo ovdje [pokazuje dokument auditoriju] je NASA-in dokument koji je deklasificiran, koji 

prikazuje različite sferne i lentikularne oblike koji su testirani u zračnom tunelu do 6 



macha.Kasnije sam došao do kopije jednog među-uredskog memoranduma iz Hercules 

Aerospace-a [pokazuje dokument auditoriju]. U njemu se opisuje naročiti tip znanosti koja 

uključuje nešto što se naziva ˝ energija nulte točke ˝ [ engl. :´ zero-point energy´] i ˝skalarni 

valovi˝. Prema Bradu Sorensonu, to je osnova za tehnologiju tih anti-gravitacijskih pogonskih 

sustava. 

Ovaj dokument ovdje [pokazuje auditoriju] opisuje šest različitih sastanaka koji uključuju 

DIA i nastojanja oko suradnje s ruskom znanstvenom zajednicom u istraživanju, kako se to 

naziva, ˝korisne fundamentalne tehnologije ˝ [engl. :´fundamental enabling technology´] koju 

je, izgleda, izvorno otkrio Nikola Tesla u ranim 1900-tim. 

Kako bilo, kasnije vas mogu opskrbiti s mnogo više pojedinosti i spreman sam da detaljno 

svjedočim pred Kongresom što se tiče tih događaja i njihove istinitosti. 

Puno vam hvala. 

 

Daniel Sheehan 

 

Dobro jutro.Zovem se Daniel Sheehan. Službeni sam odvjetnik Disclosure Projecta. 

Diplomirao sam 1967. godine nakon studija američke vlade i ustavnog zakona, na 

Harvardskom koledžu. Diplomirao sam na Harvard Law School. Služio sam kao glavni 

odvjetnik i jedan od pomoćnih odvjetnika za New York Times u slučaju Pentagon Papers. Bio 

sam uključen u brifiranje i argumentiranje slučaja pred Vrhovnim sudom Sjedinjenih Država, 

koji je dopustio New York Timesu da objavi klasificirane dokumente, 47 svezaka… 

Kasnije nakon toga bio sam u službi kao posebni odvjetnik za ured F.Lee Baileyja…kad smo 

zastupali Jamesa McCora u Watergate-skoj provali… 

Nakon moje službe u tom slučaju vratio sam se na Harvard u Devinity School kako bih 

studirao Jezuite i društvenu etiku u javnoj politici. Tamo sam izradio magisterij i doktorat i 

postao glavni odvjetnik u Glavnom sjedištu pravosuđa SADa [ United States Judgement 

Headquarters] u Washingtonu D.C., dodijeljen Nacionalnom društvenom ministarskom uredu 

[ National Social Ministries Office] i njihovom Uredu za javnu politiku [ Public Policy 

Office]. 

Tamo me je , 1977. godine, kontaktirala gospođica Marsha Smith, koja je bila direktorica 

Odjela za znanost i tehnologiju Kongresne istražiteljske službe. Zamolila me je da se nađemo 

i sastali smo se. Obavijestila me je da je predsjednik Carter, preuzimajući službu u siječnju 

1977., održao sastanak s tadašnjim direktorom CIA-e, Georgeom Bushom Starijim., i 

zahtijevao da direktor CIA-e preda predsjedniku klasificiranu informaciju koja se ticala 

postojanja izvanzemaljske inteligencije a koja je bila u posjedu obavještajne zajednice SAD-a. 

Direktor CIA-e George Bush Stariji uskratio je tu informaciju predsjedniku SAD-a. Direktor 

je inzistirao da predsjednik, kako bi imao pristup tim informacijama, treba imati dopuštenje da 

kontaktira Kongresnu istražiteljsku službu [ Congressional Research Service] , da kontaktira 

Odjel za znanost i tehnologiju Predstavničkog doma SADa, kako bi poduzeli proces... 

Jer je DCI [direktor CIA-e] slutio da se predsjednik sprema objaviti tu informaciju američkoj 

javnosti, Kongresna istražiteljska služba – Odjel za znanost i tehnologiju – pod vodstvom 

Marshe Smith, bila je kontaktirana od strane Odbora za znanost i tehnologiju Doma i upućena 

da poduzme opsežno istraživanje o postojanju izvanzemaljske inteligencije i o vezi fenomena 

NLO s tim. 

 

Gospođica Smith me je kontaktirala i zamolila, kao glavnog odvjetnika u Glavnom sjedištu 

pravisuđa SAD-a u Nacionalnom društvenom ministarskom uredu, da li bismo mogli dobiti 

pristup Vatikanskoj knjižnici; da dobijemo informaciju koju Vatikan ima što se tiče 

izvanzemaljske inteligencije i fenomena NLO-a. 



Nastojao sam oko toga s dopuštenjem patera Williama J.Davisa, direktora Nacionalnog ureda, 

i bio nam je uskraćen pristup...informaciji u posjedu Vatikanske knjižnice. 

Kad sam o tome izvijestio gospođicu Smith, ona me je nešto kasnije zamolila da sudjelujem u 

projektu, u čije detalje sam ušao tijekom, ili nešto kasnije, nakon perioda postavljanja pitanja i 

dobivanja odgovora od nekih osoba, nakon čega mi je bio dan pristup...kao posebnom 

savjetniku Kongresne knjižnice SADa... Kongresne istražiteljske službe... povjerljivim 

dijelovima Blue Book projekta Zračnih snaga. 

Na tom stupnju, bilo je to 1977., negdje u svibnju 1977., otišao sam u Madison Building 

Kongresne knjižnice, no u zgradi nije bilo nikoga u to vrijeme. Bila je nova novcata. Bio sam 

upućen u ured u suterenu gdje su na vratima bila dva stražara i treći koji je sjedio za stolom, 

koji je uzeo moje identifikacijske isprave, provjerio da sam bio dodijeljen kao posebni 

savjetnik Kongresnoj istražiteljskoj službi Kongresne knjižnice SADa, i bio mi je dopušten 

pristup u prostoriju. 

Zatim sam našao fotografije, tucet fotografija jednog, nesumnjivo, neidentificiranog letećeg 

objekta na tlu, koji se srušio i zaorao brazdu u zasnježenom polju... Tamo je bilo osoblje 

Zračnih snaga SAD-a koje je okruživalo tu letjelicu, uzimajući fotografije letjelice. 

Na jednoj od fotografija mogao sam uočiti nekakve simbole na letjelici. Nastavio sam 

pregledavati fotografije i našao sam jednu snimku izbliza tih simbola.  

bio sam upozoren da ne smijem uzimati nikakve bilješke. Morao sam ostaviti moju aktovku i 

sve moje identifikacije izvan te prostorije. No, ponio sam sa sobom jedan žuti notes [blok 

pisaćeg papira]. 

Otvorio sam taj žuti notes i re-fokusirao [projektor mikrofilma] iznad do iste veličine 

[reprodukcije fotografije] kao što je bila ona kartonske podloge žutog notesa. Mehanički sam 

nanio [utisnuo] kopije simbola s te letjelice. Zatvorio sam žuti notes, vratio mikrofilm natrag 

u kutiju, zatvorio kutiju i bilo mi je vrijeme da odem.  

Uzeo sam to i nastavio prema izlazu iz ureda. Stražar osiguranja me je zaustavio i jedan od 

njih je rekao: ˝ Što to imate ovdje, gospodine Sheehan? ˝ Uručio sam mu žuti notes, on je 

prolistao sve žute listove i nije našao kopiju koju sam imao. Uzeo sam ga sa sobom i odnio u 

Glavno sjedište pravisuđa. Imao sam sastanak s osobljem i paterom Williamom J.Davisom i 

izvijestio ih o tome. U to vrijeme bio sam ovlašten, od Glavnog sjedišta pravosuđa SAD-a, da 

podnesem izvješće Nacionalnom vijeću crkava i zatražim da sve 54 glavne religijske 

denominacije naše zemlje poduzmu opsežnu studiju o izvanzemaljskoj inteligenciji – što su 

oni odbili učiniti.  

Kasnije sam bio zamoljen da održim trosatni seminar iza zatvorenih vrata za 50 vrhunskih 

znanstvenika Jet Propulsion Laboratoryja iz SETI-ja [ projekta potrage – putem radio-signala 

– za izvanzemaljskom inteligencijom; Search for Extra-Terrestrial Intelligence] što sam i 

učinio 1977. godine.  

Bio bih više nego sretan da svjedočim pod prisegom pred Kongresom SAD-a o ovim 

pojedinostima i bio bih sretan da se nađem sa članovima tiska. 

... također sam služio kao glavni odvjetnik u slučaju Iran/Contra. Prvi sam svjedočio pred 

Kongresom o postojanju prikrivenih [ engl. :´off-the-shelf´ ] poslova Richarda C.Corta i 

Alberta Akima. 

Bit ću više nego sretan da govorim o detaljima onoga za što vjerujem da je veza između tih 

poslova i tajne vlade koja taji ovu informaciju od američke javnosti. 

I, sretan sam i ponosan što služim kao glavni odvjetnik Disclosure Projecta. 

Puno vam hvala. 

 

 

 

 



Carol Rosin 

 

Dobro jutro.Zovem se Carol Rosin. 1974. godine, nakon što sam bila nastavnica u školi, 

upoznala sam Wernera von Brauna, utemeljitelja raketne tehnike. 

Pri mom prvom sastanku s njim [ radeći s Fairchild Industries], tijekom ta prva tri i pol sata, 

rekao mi je: ˝ Carol, vi ćete zaustaviti naoružavanje svemira.˝ Rekla sam: ˝ Znate, nastavnici 

se ne zaustavljaju [sve] do lipnja..˝ On je rekao: ˝ Ne, morate shvatiti. Ovo je veljača i vi 

trebate zaustaviti naoružavanje svemira zbog toga što postoji laž koja se govori svima. Da je 

naoružavanje svemira sad prvo zasnovano na zlom imperiju, Rusima.˝ Tu su mnogi 

neprijatelji, rekao je, protiv kojih trebamo praviti sustav naoružanja postavljen u svemir. Prvi 

od njih [ bio bi protiv] Rusa. Zatim bi tu bili teroristi, zatim bi tu bile zemlje ´trećeg svijeta´ – 

sad ih nazivamo ´lupeškim nacijama´... – zatim bi tu bili asteroidi, i onda, ponavljao bi mi 

opet iznova, – ˝ ...i posljednja karta, posljednja karta, posljednja karta bila bi izvanzemaljska 

prijetnja..˝ 

Kad je spomenuo asteroide bila sam sklona da se nasmijem. A kad je spomenuo 

izvanzemaljce, znala sam da se ne treba baviti tim predmetom. A sada, mi slušamo upravo u 

današnjim vijestima da su prešli na drugog neprijatelja, samo što ovog puta trebamo zaštititi 

naše satelite. Drugim riječima, zbog nekih razloga trebamo potrošiti te trilijune, potratiti te 

dolare na sustav naoružanja postavljen u svemiru i sve je to laž. 

To je sustav, rekao mi je, koji nikada nikog ne bi štitio. Već je tada govorio o kasetnim 

bombama. Govorio je o kemijskom, virusnom, bakterijskom, biološkom ratovanju protiv 

kojeg nas to oružje postavljeno u svemiru ne bi nikada zaštitilo. A zatim mi je rekao da, u 

stvari, ako putujete svijetom – što sam ja i činila nakon što je umro 1977. ; srela sam ljude u 

preko 100 zemalja – da oni [ljudi u svijetu] ne žele graditi oružje postavljeno u svemiru. 

Postala sam savjetnica za pitanja svemira i raketne obrane [SDI] i radila sam s ljudima diljem 

svijeta. Postala sam i savjetnica za NR Kinu. Oni [ Kinezi] ne žele graditi sustav naoružanja u 

svemiru... 

Oni [Rusi] su smatrani za neprijatelja... Kad sam stigla u Rusiju imala sam popis ljudi ... 

Upoznali su me sa svima kad sam stigla tamo. A kad sam se vratila rekla sam:˝ O, moj Bože, 

taj čovjek [Braun] govori istinu. Ne postoji prijetnja. ˝ 

Ovaj dan sam čekala 27 godina. I, očekujem da se dogodi obrat [engl. :´spin´] jer mi je 

također objasnio da kao vojni strateg, kao osoba koja je radila na projektilu MX..., rekao je da 

ćete naći da se treba dogoditi obrat kako bi se našlo nekog neprijatelja protiv kojeg trebamo 

praviti oružje postavljeno u svemiru. I, sada bismo trebali očekivati taj obrat. 

Jer, rekao je, dio formule za obavještajnu zajednicu je da oni možda imaju oružje i da moramo 

smatrati da oni imaju to oružje. Kako oni imaju ta oružja, mi [ onda] moramo praviti te 

sustave naoružanja. I, to je recept. Osim [što se propušta reći] da je sve to utemeljeno na laži. 

Mi ovdje imamo svjedoke koji su vam pokazali da izvanzemaljska bića, da te letjelice koje 

dolaze ovamo nisu NLO-i – one su identificirani leteći objekti. Da mi znamo da su u njima 

[inteligentna] bića. Imamo svjedoke ovdje koji su vam rekli da oni [ posjetitelji] mogu 

onesposobiti naše silose s projektilima. Mogu zaustaviti raketu koja ide u svemir. 

Imamo svjedoke ovdje koji su radili u povjerljivim odjelima, koji imaju hrabrosti da istupe 

ovdje da podupru ono što mi je Werner von Braun rekao još između 1974. i 1977. 

Svjedočit ću pred Kongresom da kada sam osnovala Institut za sigurnost i suradnju u 

vanjskom svemiru, koji sam zatvorila pred nekoliko godina, zbog toga što nisam vjerovala da 

imamo izglede s tim golemim, integriranim, složenim svjetskim sustavom naoružanja, da smo 

imali izglede da transformiramo tu ratnu industriju u svemirsku industriju...koja može 

ponuditi blagodati, kao što je Dr. Greer rekao, okončavajući globalno zagrijavanje; možemo 

zaustaviti energetsku krizu, možemo proizvesti, sada, ne-zagađujuće tehnologije. 



Werner von Braun mi je običavao reći da bismo mogli imati automobile, već tada [1970-tih], 

koji bi se kretali izvan tla...ne bismo imali nikakvog zagađenja na ovoj planeti. 

Možemo riješiti hitne probleme ljudi..Možemo zaustaviti utrku u naoružanju bez premještanja 

industrijskih poslova, bez raspada gospodarstva, transformirajući – Werner von Braun mi je 

rekao – ratnu industriju u kooperativnu svemirsku industriju koja će omogućiti, na kraju je 

rekao, veću zaposlenost...Više proizvoda i usluga koji se mogu primijeniti izravno na 

rješavanje problema ove planete. Možemo imati zdravu planetu, sada, koja živi u miru..., sa 

svim kulturama Zemlje i sa svim izvanzemaljskim kulturama u svemiru. 

 

To su riječi koje mi je rekao Werner von Braun 1974. godine. I, svjedočit ću pred Kongresom, 

pod zakletvom, o svemu što sam rekla, još i više. 

Hvala vam. 

 

Dr. Steven Greer (završna riječ) 

 

Hvala vam puno. Želio bih se zahvaliti svakome od svjedoka i [vama] za vašu strpljivost.. 

Želim naglasiti da bi svaki od ovih svjedoka mogao govoriti oko dva do pet sati o tome čemu 

je svjedočio. Pokušali smo vam dati jedan brzi pregled. Imamo i drugih 400 svjedoka. 

Nosio sam ovo breme 8 godina, i sada ga predajem vama, Amerikancima i ljudima svijeta... 

[Uslijedila su pitanja iz auditorija. Kasnije i tijekom narednih 48 sati održani su privatni 

susreti između Dr. Greera i nekoliko svjedoka sa članovima Kongresa.] 

  

Kraj 

  

 Komentar: video materijal sa ove konferencije možete daunlodirati ovdje: 

 http://www.netro.ca/disclosure/npccmenu.htm 

 

Naravno, medija su prećutala ovaj događaj kao i sve drugo što bi moglo biti bitno za realnost 

u kojoj živimo. Dok su u istoj toj Americi često potrebna samo dva svjedoka da bi se nekoga 

poslalo na električnu stolicu, sve ovo (kao i više od 750000 dodatnih registrovanih svjedoka, 

viđenja NLO-a i vanzemaljaca, samo u Americi!) još uvijek nije dovoljno da bi se postojanje 

NLO-a i zvanično priznalo.  

 ________________________________________ 
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NAJNOVIJI INTERVJU SA DR.GREEROM 

 

Dio transkripta novinara i dr. Stevena Greera: 

 

N: Dr. Greer, po Vama, nismo sami u Univerzumu i već je bilo mnogo kontakata između nas i 

vanzemaljaca. Ali većini će se takve izjave i dalje činiti čudnim. Kako možemo jednom za 

svagda dokazati da vanzemaljci postoje i da su već otkriveni? 

Dr. Greer: To je veoma dobro pitanje. Generalno ovo je već urađeno.2017. godine objavljen 

je dokumentarni film „Neprepoznati“. Nazvan je tako što prvoj rječi u formulaciji 

http://www.netro.ca/disclosure/npccmenu.htm


„neprepoznati projekti sa ograničenim pristupom“- pošto američka vojska označava strogo 

povjerljive programe koji se odnose na NLO i vanzemaljski život. 

Videćete da je preko 980 vojnih lica sa pristupom strogo povjerljivim materijalima dalo 

svedočenje, dokumente i fotografije. Čak smo sproveli istraživanje na biloškom uzorku 

vanzemaljskog porijekla. Postoje nepobitni dokazi o posjetama vanzemaljaca i iskreno, svaki 

učesnik povjerljivih projekata zna za to. Javnosti se ne govori želeći da sve ostane u tajnosti 

zarad tehnologije i petrodolarske makroekonomije. Ova tajnost nije vezana za takozvane 

vanzemaljce, već za geopolitički uticaj i novac. Kao i obično. 

N: Imam nekoliko pitanja o vašoj verziji pogleda na svijet. Prije svega: da li nam vanzemaljci 

tek dolaze na neko vrijeme, ili su se već čvrsto nastanili ovdje? 

Dr. Greer: Ne, ovo su izviđačke misije. Otkako smo počeli da testiramo atomsko oružje, broj 

posjeta vanzemaljskih civilizacija našoj planeti se definitivno povećao. Oni su očigledno 

zabrinuti zbog naše sposobnosti za masovno uništenje. U savremenom periodu posmatranja 

takozvanih NLO-a, nihov broj se značajno povećao nakon što smo razvili nuklearno oružje i 

hidrogensku bombu. 

To je činjenica i imamo mnogo svjedoka koji su bili uključeni u strogo povjerljive projekte i 

bili prisutni u nuklearnim objektima, gdje su letjeli vanzemaljski brodovi da posmatraju neke 

vrste vanzemaljske invazije ili pretnje. Ali sve je sasvim suprotno: mi se smatramo pretnjom, 

sada se ljudska civilizacija doživljava kao nestabilna, nesposobna da uspostavi mir na planeti. 

To je trebalo da se desi posle Drugog svjetskog rata, ali i dalje nema promjene na bolje. 

Mislim da vanzemaljska inteligencija čeka da naša civilizacija sazri, a do tada neće 

poduzimati otvorene akcije, osim ako se ne dogodi neka katastrofa. 

N: Ako je neka civilizacija savladala međuzvjezdane letove, onda se možemo smatrati samo 

zaostalom rupom? 

Dr. Greer: Da. Ali problem je slijedeći: mi letimo u svemir, zar ne? Imamo ISS, poslali smo 

bespilotna vozila na Mars. A u budućnosti ćemo lansirati i vozila sa posadom. Sletjeli smo na 

Mjesec. Inače moj ujak je pomogao u dizajniranju lunarnog modula kojim je sletio Nil 

Armstrong. 

Ono što pokušavan da prenesem ljudima je slijedeće: kada smo počeli da istražujemo svemir i 

razvijamo oružje za masovno uništenje, to je postao signal da je naša civilizacija na 

određenom stadiju razvoja i da može predstavljati problem. Mislim da se smatramo 

civilizacijom koja se razvija, ali istovremeno i problematičnom. Dakle, glavni zadatak čitavog 

čovječanstva je da iz majmunskog rascjepkanog društva u kome se budalasto borino jedni 

protiv drugih, izađe u fazu mirne koegnistencije, kada ćemo poletjeti u svemir sa dobrim 

ciljevima. Kada dostignemo ovu važnu prekretnicu, druge civilizacije će mnogo otvorenije 

doći u kontakt sa ljudima. 

N: Prema Vama, postoji posebna organizacija koja sve u vezi sa NLO-ima drži u tajnosti. Ali 

vanzemaljci ne bi bili ograničeni samo na Ameriku i tada bi za njih znale vlasti drugih 

svjetskih sila. Ispada da postoji neka vrsta međunarodnog sporazuma? 

Dr. Greer: Da. 

N: Ili vlasti svake zemlje same određuju kurs u oblasti konkata sa vanzemaljcima? 



Dr. Greer: Ovo je transnacinalna organizacija. Vrijedi objasniti razliku sa međunarodnom 

strukturom kao što su UN. Ne postoje geopolitičke granice za transnacinalnu organizaciju. Na 

primjer postoje dokazi da je na vrhuncu hladnog rata KGB u ovoj oblasti sarađivao sa 

američkim obavještajnim službama. Dakle, ovo pitanje je decenijama držano u tajnosti 

zajedničkim naporima više zemalja. Ali lavovski dio posla obavljaju SAD, jednostavno 

zahvaljujući njihovom tehnološkom razvoju i mora se priznati, ogromnom 

makroekeonomskom utjecaju. 

N: Na osnovu vaše knjige, dokumentarac pod nazivom „Sirijus“ počinje izjavom da 

financijski sistem za nepravedne donosi korist samo nekolicini ljudi i ostavlja američku 

srednju klasu bez ikakvih moćnih naftnih korporacija. Možda je sav razgovor o NLO-ima vaš 

način da izrazite ekstremno nezadovoljstvo onim što se dešava u stvarnom svijetu? 

Dr. Greer: Ne, samo priznajem činjenicu da je naš svijet samo blijeda sjenka onoga što bi 

mogli da koristimo razvijanjem tehnologije tokom proteklih pola vijeka u okviru raznih 

povjerljivih projekata. Koristimo avione i automobile, naftu i plin, iako nam nisu baš potrebni. 

Mogli smo i bez njih posljednjih nekoliko decenija. Ali zaključeno je da bi otkrivanje novih 

tehnologija imalo razarajući efekat na sadašnji makroekonomski sistem. Ovu diskusiju treba 

da vodimo svi zajedno. Ljudi su sve više zabrinuti zbog pitanja kao što su klimatske 

promjene, zagađenje zraka i smrtni slučajevi povezani s njima. Takvi problemi se mogu 

riješiti, ali uz pomoć sunčeve i vjetrove energije. Neophodno je koristiti za dobrobit 

čovječanstva smjela naučna otkrića koja se proučavaju više od jedne decenije u okviru strogo 

povjerljivih projekata. 

N: Rekli ste i da se o svim takvim otkrićime ne priča predsjednicima SAD. Čak su pripremili i 

poseban brifing za Baraka Obamu, a također su govorili i pred Kongresom. Kako je sve 

prošlo? 

Dr. Greer: Otkrio sam da svi žele da znaju istinu. I upravo zbog toga sam sada u Vašingtonu. 

Ovo je najveća tajna u povijesti. Ćak i kada sam prvi put pripremio brifing za predsjednika 

Bila Klintona i direktora CIA-e, svi su bili svjesni postojanja velikih tajni u ovoj oblasti. 

U Americi, izabrani zvaničnici uglavnom nemaju kontrolu nad takvim projektima. Ako mi ne 

vjerujete, sjetite se riječi Džimija Kartera (39. predsjednika SAD-a), nakon što je postao 

predsjednik i pokušao da to shvati. Na pitanje kako je biti najmoćnija osoba na svijetu, on je 

odgovorio da se ne radi o njemu, jer mu se o nekim stvarima nije govorilo i nije imao kontrolu 

nad njima. 

Predugo smo se, međutim, upuštali u interese koji su postali vrlo nedemokratski i ugrožavaju 

svjetsku slobodu, pa čak i naše postojanje u biosferi. Već sam rekao da je u SAD-u ovaj nivo 

tajnosti bio problem još od vremena Ajzenhaura, ali postoji i u drugim zemljama. 

N: Ako je pitanje NLO-a toliko tajno da ni predsjednici ne znaju, zašto ste još živi? Zašto 

vam je dozvoljeno da snimate dokumentarne filmove za Netfliks? Govorite o razotkrivanju 

velike vladine zavjere, ali CIA je eliminirala ljude za manje... 

Dr. Greer: Eliminirano je troje ljudi iz mog tima, uključujući bivšeg direktora CIA-e... Ali ne 

bih da ulazim u detalje. Ipak, imamo mjere da zaštitimo ono na čemu radimo. Sakupio sam 

dosta podataka i ako mi se nešto desi biće objavljeno na internetu, što će se pokazati kao 

katastrofa za naše protivnike. Ovaj mehanizam koristimo oko 20 godina. 



Osim toga, sreo sam ljude koji rade u Pentagonu i CIA-i koji bi, mislim, vrlo rado objavili 

ovu informaciju. Ne postoji razlika između „mi“ i „oni“. Mnogi ljudi iz cijelog svijeta bi 

željeli da ove informacije objave. Moja dobra prijateljica, Kerol Rozen, blisko je sarađivala sa 

visokim zvaničnicima u Rusiji koji žele isto, jer dijele naše stavove. Takvih ljudi ima u Kini, 

Velikoj Britaniji, Kanadi. Dakle, izvjesnog pomaka svakako ima. Ali ništa se neće dogoditi 

dok ljudi ne shvate ozbiljnost situacije i ne uvide potencijal za rješavanje ekoloških, 

upravljačkih i ekonomskih problema širom svijeta. 

N: Visoki vojni i vladini zvaničnici daju izjave o postojanju vanzemaoljaca oko 60 godina. l 

osobmo sam razgovarao sa bivšim ministrom obrane Kanade koji mi je rekao da mnoge 

vanzemaljske rase posjećuju našu Zemlju. Ali nitko nije uspio da pruži opipljive i nepobitne 

dokaze. Pitam se koliko je potrebno očevidaca? Da li je zaista potrebno da leteći tanjur sleti 

na Crveni trg ili blizu Pentagona da bi svi prepoznali postojanje vanzemaljskih civilizacija? 

Dr. Greer: Ne nikako. Ali morate pravilno prosvijetliti ljude u ovoj stvari. Zato objavljujemo 

naučnopopularne filmove i druge proizvode. Pol Helijer, bivši ministar obrane Kanade, moj je 

dobar prijatelj. Također sam ga upoznao i sa njim smo održali konferenciju za štampu u 

Torontu. 

Postoji ogromna količina takvih dokaza, uključujući i napobitni materijal. Imamo ih, a ja ih 

skupljam decenijama. Pitanje je samo tko će vam to reći. U SAD-u situacija je ovakva: ako 

neki program počne detaljno da proučava dokaze o postojanju NLO-a, bit će zatvoren. I svi 

misle da su slobodni mediji u Americi... Ne, oni su pod kontrolom. Ako bi CNN počeo da 

kopa duboko, bilo bi mu rečeno da prestane. Vidjeo sam ovo ranije. Udružili smo se sa ABC 

Njuzom i dao sam im 35 sati viskopovjerljivih i neoborivih dokaza. Međutim, izvršnom 

producentu kanala zabranjeno je objavljivanje takvog materijala. 

N: Da li postoje projekti koji mogu da promjene sve na našoj planeti? 

Dr. Greer: Da. Postoji program “operacija prijevare“ koji funkcionira bez nadzora američke 

vlade. Ova organizacija je razvila naprednu tehnologiju koja se navodno koristi za 

insceniranje „lažnog napada vanzemaljaca“ na Zemlju. Operacija, poznata kao Izopćenici, 

navodno ima grupe u raznim zemljama širom svijeta i djeluje van političkih granica.  

N: Mi posjedujemo tu tehnologiju? 

Dr. Greer: Tijekom značajnog tehnološkog napretka između 1945. i 1954. čovječanstvo ne 

samo da je ovladalo novim tehnologijama već ih je i stvaralo u tajnosti, zaobilazeći 

predstavnike vlasti, uključujući Pentagon i Bijelu kuću, ova napredna tehnologija bi 

potencijalno mogla da se koristi za simulaciju invazije vanzemaljaca na Zemlju, 

predstavljajući prijetnju čovječanstvu u cjelini. To je prikriveni nelinearni razvoj tehnologija 

koje nisu pod nadzorom većine Pentagona i Bijele kuće, pa čak i CIA-e i Kongresa, to je u 

ovoj odmetničkoj operaciji koja govori vrlo malo o tome šta oni imaju. 

N: Koliko nas to stavlja u opasnost? 

Dr. Greer: Ako bi čovječanstvo koristilo stečenu tehnologiju za „uništenje svemirskih 

letjelica vanzemaljaca, to bi moglo dovesti do nezadovoljstva i reakcije predstavnika 

vanzemaljskih civilizacija. One očigledno posmatraju razvoj čovječanstva i njegovih 

tehnologija bez direktnog miješanja, nadajući se da ljudi mogu da se nose sa izazovima koji se 

pojavljuju. Međutim, pitanje koliko daleko možemo ići u korištenju naprednih tehnologija i 



koliku prijetnju možemo da predstavljamo vanzemaljskim civilizacijama, ostaje bez 

odgovora. 

Najnovije malo poduže svjedočenje trojice bitnih ljudi pod zakletvom, 

možete pogledati na donjem linku: 

UFO Hearing LIVE: Three witnesses testify at a hearing on UFOs & UAPs 

| US News LIVE | WION LIVE 
Former Navy pilot Ryan Graves, retired U.S. Navy commander David Fravor and former 

intelligence officer David Grusch testify at a hearing on UFOs. 

https://www.youtube.com/live/UuJ-4p3qP2Q?si=vB5JKC8QKqBMPENG 

 

Ostaje na Vama nakon ovoliko informacija vjerovati ili ne vjerovati u vanzemaljce!? 

 

Izvor: http://www.freedomdomain.com/Terrapapers/terrapapers.html 

          terra spisi – Sakrivena historija planete Zemlje – Robert Morning Sky 

          Dulce knjiga 

          Disclosure – izjave 20 svjedoka o kontaktu sa vanzemaljcima  

         Stephen Greer -  Razotkrivanje velikog prikrivanja NLO-a  

         Introduction to the alien races book – russian.secret.alien.races.book 

 

         https://youtu.be/HlSFDn50Sgw     blue beam projekat (video) 

Drakeova jednadžba vjerojatnosti postojanja vanzemaljskih civilizacija      (Wikipedia) 

         https://youtu.be/uNWVpdtbEsY     broj civilizacija nama najbližih 

          https://youtu.be/g0QyXWHSe28  Transkripti iz 1981. godine sa predsjednikom SAD-a 

Reaganom o vanzemaljskim posjetama na Zemlji 

https://youtu.be/hWzTjJq-yEA  Krešimir Mišak i Giuliano Marinković o novostima u 

vezi NLO-a 

https://youtu.be/eW07JWrCv9Y   ISPOVIJEST umirućeg AGENTA: Ovako je sve 

POČELO!?   

Zanimljivostidana.com 

https://youtu.be/0mrD7XuUSlc    Transkript razgovora sa dr Greerom o 

Vanzemaljcima Među Nama 

https://youtu.be/av_vHUUh52Y       Nastavak Transkripta dr Greera o Vanzemaljcima 

Među Nama 

Philip J. Corso, William J. Bimes -  Dan poslije Roswella 

Share International, listopad 1997. 

Gerber Zorislav 
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